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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 
ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

Από το πρακτικό 7/2022 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

Σήμερα την 21-02-2022, ημέρα Δευτέρα και ώρα έναρξης 18:00, συνήλθε το Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, και ταυτόχρονα με 

Τηλεδιάσκεψη μέσω της ειδικής ηλεκτρονικής πλατφόρμας (Webex), σύμφωνα με την 

Π.Ν.Π. με ΦΕΚ 55/Α/11-3-2020 την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.: 426/ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως 

ισχύει), την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-868-111.02.2022-ΦΕΚ-607-12.02.2022-τεύχος-Β, και 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 87/Τ.Α΄/07.06.2010) 

όπως τροποποιήθηκε και ισχύει με το άρθρο 74 του Ν.4555/19-7-2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/ 19-

7-2018), ύστερα από την αριθμ. Πρωτ.2628/15-02-2022 (Σε Ορθή Επανάληψη) 

πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. Λεωνίδα Αργυρού, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε 

νόμιμα, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης. 

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  

      ΘΕΜΑ: «Συζήτηση και έκδοση απόφασης αναφορικά με το Τμήμα Λογιστικής 

και Χρηματοοικονομικής του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων που εδρεύει στην πόλη 

της Πρέβεζας και τις άμεσες ενέργειες που πρέπει να πραγματοποιηθούν στο 

χρονικό διάστημα των επόμενων 30 ημερών  σύμφωνα με το Αρ. 10 του 

Ν.4485/2017 όπως τροπ. με την Παρ. 2, Αρ. 191 του Ν.4823/2021 όπως ισχύει 

σήμερα». 

 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:                             Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                             

1. Λεωνίδας Αργυρός 15. Ευάγγελος Ροπόκης 

2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 16. Κωνσταντίνος Δήμου                                              

3. Ιωάννης Δαρδαμάνης  17. Φώτιος Ζέρβας 

4. Γρηγόριος Κουμπής 18. Χρήστος–Ευκλείδης Φονταράς (Τηλ/ψη)                                          

5. Νικόλαος Παγγές 19. Αθανάσιος Ανωγιάτης 

6. Γεώργιος Σαριάνογλου 20. Βασίλειος Κωστούλας 

7. Χρήστος Μπαΐλης 21. Παναγιώτης Λελοβίτης 

8. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 22. Σταύρος Αμάραντος 

9. Κοσμάς Κορωναίος (Τηλεδιάσκεψη) 23. Χρύσανθος Κυριαζής 

10. Λάζαρος Πιπιλίδης   24. Κωνσταντίνος Κύρλας 

11. Παύλος Σαραμπασίνας    25. Ταξιάρχης Κωστόγιαννης 

12. Γεώργιος Νίτσας 26. Ηλίας Αλεξανδρής (ανεξάρτητος) (Τηλ/ψη)                                          

13. Νικόλαος Λουφέκης  27. Δημήτριος Καραμανίδης (ανεξάρτητος) 

14. Ιωσήφ Στύλος 28. Αθηνά Κωνσταντάκη (ανεξάρτητη) 

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

1. Κωσταντίνος Ματέρης 4. Ειρήνη Παπαδημητρίου  

2. Αναστάσιος Αμάραντος 5. Χαράλαμπος Κακιούζης (ανεξάρτητος) 

3. Γεώργιος Ντόντης  

Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης και πριν την συζήτηση του παρόντος θέματος, 

προσήλθε ο κ. Κωσταντίνος Ματέρης. 

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και ο κ. Μπόμπορης Σταύρος, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  
Αριθ. Θέματος     :    1ο 

Αριθ. Απόφασης  :   51/2022 
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      Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή σύμφωνα με το άρθρο 10 της από 11-03-2020 Πράξης 

Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ Α΄55/11-3-2020), την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.: 426/ 

ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως ισχύει) και την ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-868-111.02.2022-ΦΕΚ-607-

12.02.2022-τεύχος-Β, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το πρώτο 

θέμα της ημερήσιας διάταξης: «Συζήτηση και έκδοση απόφασης αναφορικά με το 

Τμήμα Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων που 

εδρεύει στην πόλη της Πρέβεζας και τις άμεσες ενέργειες που πρέπει να 

πραγματοποιηθούν στο χρονικό διάστημα των επόμενων 30 ημερών  σύμφωνα με 

το Αρ. 10 του Ν.4485/2017 όπως τροπ. με την Παρ. 2, Αρ. 191 του Ν.4823/2021 

όπως ισχύει σήμερα», έκανε γνωστό στο σώμα ότι στην συνεδρίαση και για την 

συζήτηση του παρόντος θέματος παρίστανται (Δια Ζώσης ή με Τηλεδιάσκεψη): 

• ο κ. Αλμπάνης Τριαντάφυλλος – Πρύτανης Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, 

• οι κ.κ. Γιαννάκης Στέργιος & Μπάρκας Κωνσταντίνος – Βουλευτές Νομού Πρέβεζας, 

• ο κ. Ιωάννου Ευστράτιος - Αντιπεριφερειάρχης Πρέβεζας, 

• ο κ. Μπούρης Ιωάννης – Πρόεδρος Επιμελητηρίου Πρέβεζας,  

• ο κ. Παππάς Δημήτριος – Μέλος ΤΕΕ Ηπείρου, 

• ο κ. Μότσιος Γεώργιος, – Δ/ντής Α/θμιας Εκπαίδευσης Πρέβεζας, 

• ο κ. Κατσανάκης Απόστολος – Δ/ντής Β/θμιας Εκπαίδευσης Πρέβεζας, 

• ο κ. Διακομιχάλης Μιχαήλ - μέλος (Δ.Ε.Π.-Ε.ΤΕ.Π. & Ε.ΔΙ.Π), 

• ο κ. Κορωναίος Θεόδωρος - Περιφερειακός Σύμβουλος, 

• ο κ. Χαλκίδης Πολύκαρπος – Πρόεδρος Νέας Ένωσης Ξενοδόχων Ν. Πρέβεζας, 
• ο κ. Κόκκαλης Σπυρίδων – Πρόεδρος Συλλόγου Εστιατόρων & Συναφών 

Επαγγελμάτων Πρέβεζας, 

• Εκπρόσωπος του Συλλόγου Λογιστών – Φοροτεχνικών Πρέβεζας,  

• οι κ.κ. Μπενετάτος Γεράσιμος, Δράκος Θεόδωρος, Νόβας Γεώργιος και Κολιοφώτης 

Χρήστος - Πρόεδροι των Τοπικών Κοινοτήτων Πρέβεζας, Καμαρίνας , Μύτικα και 

Βρυσούλας, και 

• λοιποί συμμετέχοντες. 
 
Κατά την διάρκεια της συνεδρίασης και πριν την συζήτηση του θέματος, προσήλθε  ο           
κ. Κωσταντίνος Ματέρης. 
 

Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στους κ.κ. προσκεκλημένους και  στους Δημοτικούς 

Συμβούλους, οι οποίοι τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα. Οι απόψεις αυτών και οι όποιες 

τυχόν αντιρρήσεις των, κατεγράφησαν στα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα 

πρακτικά της παρούσας.  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κυρίες και κύριοι, καλησπέρα σας. 

Αξιότιμοι κύριοι Βουλευτές, αρχικά της Κυβέρνησης, όπου και έχεις, 

Βουλευτά μου, τη μεγάλη ευθύνη της εκπροσώπησης της κυβερνητικής πολιτικής, 

αλλά και της Αντιπολίτευσης ως προς την Κυβέρνηση, κύριε Μπάρκα.  

Αγαπητέ μου κύριε Αντιπεριφερειάρχη, Στράτο Ιωάννου, και εκπρόσωπε 

στο θέμα του Περιφερειάρχη Ηπείρου, κυρίου Καχριμάνη, και κύριε Πρύτανη, και 

κύριοι Καθηγητές του Τμήματος, όσοι δηλαδή αποδεχτήκατε το κάλεσμα και 

ξεχωριστά, θα ’θελα να χαιρετήσω τον δικό μας άνθρωπο, που έχει δώσει μαζί με 
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τους Πρεβεζιάνους ψυχή και σώμα για τη σωτήρια του Τμήματος τον αξιότιμο 

κύριο Διακομιχάλη. 

Δημότες της Πρέβεζας και αγαπητοί μας φοιτητές του Τμήματος, που μας 

παρακολουθείτε διαδικτυακά, καλωσορίζω σήμερα στο Δημοτικό Συμβούλιο του 

Δήμου Πρέβεζας όλους, όσους προανέφερα. Τους καλωσορίζω στο Δημοτικό 

Συμβούλιο του Δήμου Πρέβεζας, που έχει την έδρα το Τμήμα Λογιστικής και 

Χρηματοοικονομικών Πρέβεζας της Πρυτανείας του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, 

που ιδρύθηκε το 1998 ως αυτοδιοίκητο Τ.Ε.Ι. Πρέβεζας, πριν περάσει το 2018 ως 

απλό Τμήμα στην Πρυτανεία του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, για κάτι βέβαια που 

δεν είχε την ευθύνη, αλλά και ούτε τη δυναμική αποτροπής ο τότε Δήμαρχος 

κύριος Μπαΐλης και η τότε Δημοτική Αρχή. 

Σήμερα εκ νέου εδώ στον χώρο του Δημοτικού Συμβουλίου όλοι μας εδώ, μαζί με 

τους προσκεκλημένους μας, αλλά και τους δημότες που μας παρακολουθούν θα 

ασχοληθούμε με το θέμα της πλειοψηφικής μη ομόφωνης απόφασης για 

αποχώρηση του Τμήματος Λογιστικής και Χρηματοοικονομικών Πρέβεζας της 

Πρυτανείας του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων από τη Σύγκλητο την περασμένη 

εβδομάδα, το οποίο ήταν συνέπεια, αλλά και βρήκε βήμα πάνω στην πρώτη 

πλειοψηφική απόφαση δυστυχώς των ίδιων των Καθηγητών του Τμήματος τον 

περασμένο Σεπτέμβριο. 

Και τονίζω το Τμήμα του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων λοιπόν  απ’ το 2018, κι 

όχι Τ.Ε.Ι. Πρεβέζης, το οποίο ουσιαστικά υποβαθμίστηκε σε μία τάχα απόφαση 

αναβάθμισης, σκέτη χαριστική βολή, όπως και είπα χθες στη χθεσινή μου 

παρέμβαση προς τους δημότες για το τόσο σημαντικό θέμα.  

Απόφαση επί των ημερών της δικής σας Κυβέρνησης, κύριε Μπάρκα, όπου 

διατελέσατε και Υπουργός, αλλά και ως διαχρονικό πρωτοκλασάτο στέλεχος που 

ήσασταν και είστε… ήσασταν στο πλευρό του Πρωθυπουργό, θα μπορούσατε να 

είχατε παρέμβει δυναμικά για την ουσιαστική του αναβάθμιση, όπως αντίστοιχα 
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έχετε πράξει και σε άλλες περιπτώσεις, όπως και στο Κέντρο Φιλοξενίας στη 

Φιλιππιάδα. 

Αρχικά πρέπει όμως να θέσουμε, να ξεκαθαρίσουμε, αποδεχόμενοι το αληθινό και 

ρεαλιστικό πλαίσιο των πραγματικών θεσμικών αρμοδιοτήτων – ρόλων δυναμικών 

του κάθε φορέα και θεσμικού προσώπου. Ο λόγος, που πρέπει να γίνει αυτό, 

είναι να καταπέσουν όλοι οι μύθοι, τα παραμύθια και οι στημένες προπαγάνδες, 

αν κάποιος δει στα λεγόμενα «ψηφιακά δικαστήρια του καναπέ», από τα σχόλια 

γραμμής και χρήσιμων, που κάνουν τους έξυπνους γράφοντας αμάσητα, και 

δίχως έρευνα και κρίση, κάθε τι που τους πλασάρει η ευθύνη, που το 2018 το 

Τ.Ε.Ι. Πρέβεζας ευνουχίστηκε διοικητικά και αναπτυξιακά, βρίσκεται αποκλειστικά 

στην τότε Δημοτική και Περιφερειακή Αρχή, και σήμερα οι γνωστοί λίγοι των 

ίδιων παλαιοσυστημικών τακτικών επενδύουν στο να φορτώνουν, ούτε καν να 

αποδώσουν εξίσου ευθύνες και κενά, εξίσου στον Δήμο, στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, στη Δημοτική Αρχή, στο δικό μου πρόσωπο, όπως αυτό του 

Αντιπεριφερειάρχη και του Περιφερειάρχης, και της Περιφέρειας . 

Επίσης άλλοι που επενδύουν μαζί με τους έχοντας πραγματικά την ευθύνη 

της ψήφου τους εργαλειοποιούν σε πιο υψηλό επίπεδο και μια στείρα 

αντιπολιτευτική προπαγάνδα, ώστε με το ζόρι να «κουμπώσουν» την απόφαση 

των ίδιων των Καθηγητών στην Αντιπολίτευση για  ένα Νόμο του Κράτους. Οπότε 

πολλές φορές τα απολύτως ξεκάθαρα και δεδομένα δεν είναι διόλου δεδομένα και 

ξεκάθαρα για όλους, αλλά και ως θύματα των fake news και προπαγάνδας κάθε 

σκοπού και είδους. 

Ας κάνουμε λοιπόν ως αρχή της συζήτησης ξεκάθαρα και δεδομένα ως έχουν, κι 

όχι ως προς οι γνωστοί καιροσκόποι, που πανηγυρίζουν σε κάθε εμπόδιο και 

απώλεια, επενδύοντας στην καπήλευση γεγονότος και στη μικρόψυχη διαχείριση 

των πολιτών. 

Αυτό μπορούμε να το δούμε σε τρεις ξεκάθαρους άξονες.  
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Ο πρώτος άξονας έχει να κάνει με την παρουσίαση, ανάλυση και 

περιγραφή τόσο του αυτοδιοίκητου του Πανεπιστημίου, όσο της ιεραρχίας, της 

θεσμικής ισχύς και της δυναμικής του κάθε εμπλεκόμενου φορέα. Αρχικά του 

Δήμου Πρέβεζας, δηλαδή του τελευταίου στην ιεραρχία προς την κεντρική  

εξουσία λήψης αποφάσεων και πολιτικού επηρεασμού, αλλά αντίθετα ως πρώτου 

επάνω στο καθήκον συνεισφοράς και βοήθειας προς το Τμήμα, όπως και 

αποδεικνύεται από τα… το διαδημοτικό Μνημόνιο Συνεργασίας που έχουμε 

αποφασίσει. 

Στη συνέχεια της Περιφέρειας, όπου δεν μπορώ να αποκρύψω, ή να μην 

αναφέρω ότι σε κάθε συνάντηση ή τηλεσυνεδρίαση ο εκπρόσωπος του 

Περιφερειάρχη Ηπείρου, ο Αντιπεριφερειάρχης κύριος Ιωάννου στάθηκε μαζί μας 

και δίνοντας τη μάχη ως Πρεβεζιάνος προπαντός αλλά και ως Περιφέρεια Ηπείρου 

στο πλευρό μας. 

Στη συνέχεια ως κλείσιμο των φορέων στο υψηλό επίπεδο της 

εκπροσώπησης του κυβερνητικού Βουλευτή ως εκπρόσωπος της κυβερνητικής 

πολιτικής, αλλά και έχοντας τον ρόλο, τον οποίο, όπως ξεκάθαρα τόνισε στη 

σύντομη μα δυναμική του τοποθέτηση στα Μέσα Δικτύωσης, ότι μετά από 

διαχρονικές προσπάθειες της Τοπικής Αυτοδιοίκησης του κάθε βαθμού πλέον 

έφτασε η δική του ώρα να μιλήσει στο κεντρικό επίπεδο και να μην επιτρέψει σε 

κυβερνητικό επίπεδο να γίνει πράξη η απόφαση της Συγκλήτου.  

Στο ίδιο υψηλό επίπεδο της λειτουργίας της Κοινοβουλευτικής μας Δημοκρατίας 

έχουμε τη δυναμική του Βουλευτή της Αξιωματικής Αντιπολίτευσης, και τέως 

Κυβέρνησης απ’ τον Ιανουάριο του ’15 ως τον Ιούνιο του ’19, όμως για να είμαι 

ειλικρινής και ξεκάθαρος ούτε εγώ ο ίδιος, αλλά ούτε η βάση δεν έχουμε ακόμα 

καταλάβει με τις ανακοινώσεις τους και την ξεκάθαρη… αν υπάρχει ξεκάθαρη 

στήριξη τόσο στον Πρύτανη, αλλά και όσους ψήφισαν πλειοψηφικά.  

Αν αυτό το σοβαρό θέμα για τον τόπο μας το αντιμετωπίζει ως μια ευκαιρία 

αντιπολιτευτικής εργαλειοποίησης και προβολής σε μια άτυπη κόντρα κι ένα 
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Νόμο, ο οποίος δεν έχει όμως να κάνει, όπως οι ίδιοι οι Καθηγητές απέδειξαν με 

την ψήφο τους εδώ και μήνες, με την απόφαση της θέλησης αποχώρησης καθ’ 

αυτή για λόγους βόλεψης των Καθηγητών του, που δε διαμένουν και στην 

Πρέβεζα. 

Ως προς τα προαναφερθέντα, δηλαδή αναφορικά με το καθήκον και την 

ισχύ, που έχει ο κυβερνητικός μας τοπικός Βουλευτής, κύριος Γιαννάκης, να 

ζητήσει και να επιτύχει απ’ την Υπουργό τη μη αποδοχή και τη μη υλοποίηση της 

πλειοψηφικής απόφασης της Συγκλήτου, και αρχικά των ίδιων των Καθηγητών 

του Τμήματος Πρέβεζας, όσο και στην προσπάθεια και τις ενέργειες για τη 

σωτηρία του Τμήματος από πλευράς του Βουλευτού της Αξιωματικής 

Αντιπολίτευσης, προσωπικά ως Δήμαρχος, η Δημοτική Αρχή, το Δημοτικό 

Συμβούλιο κι όλοι οι Πρεβεζιάνοι, είμαι πεπεισμένος και θέλω να εύχομαι, και θα 

είμαστε στο πλευρό τους, όπως και από την αρχή βρεθήκαμε στην πρώτη 

γραμμή, στο πλευρό και στο ανώτερο και ουσιαστικό πεδίο ευθύνης, αλλά και 

απέχοντας, και απορρίπτοντας κάθε εργαλοποίηση μιας στείρας κομματικής 

προπαγάνδας. 

Τέλος άφησα το πρώτο και πιο ξεκάθαρο σ’ αυτόν τον άξονα, που είναι το άλφα 

και το ωμέγα της χαρτογράφησης των αρμοδιοτήτων και των ευθυνών του 

καθενός μας εδώ, ασχέτως όποιας υποβάθμισης ή αυτο-αναβάθμισης που μπορεί 

να επιθυμεί και να αποσκοπεί κάποια πλευρά από δόλο και παλαιοσυστηματικές 

κακές πρακτικές, που οδηγούν στην εσωστρεφή διχόνοια. Το Πανεπιστήμιο είναι 

αυτοδιοίκητο, το Πανεπιστήμιο είναι αυτοδιοίκητο, το λέω και το ξαναλέω. Το 

θέμα αυτό το έχει θέσει από την πρώτη στιγμή ο Αντιπεριφερειάρχης κύριος 

Ιωάννου, όταν ξεκίνησαν τα τραγελαφικά σχόλια κι οι προπαγάνδες περί τάχα 

ευθυνών του Δήμου και της Περιφέρειας. 

Παρά το γεγονός αυτό ως Πρεβεζιάνοι, αλλά και τοπικοί επικεφαλής των 

δύο βαθμών της Τοπικής Αυτοδιοίκησης προσπαθήσαμε έναν πρώτο χρόνο να 

βοηθήσουμε και να συνεισφέρουμε έστω, έστω και την τελευταία και ύστατη 
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στιγμή που μας ζητήθηκε απ’ αυτό το Τμήμα. Μιλώ για εμάς, που συμμετείχαμε 

στις συναντήσεις, σε τηλεδιασκέψεις, διότι δεν μπορώ να γνωρίζω, αν κάποιες 

κινήσεις γινόντουσαν στο παρασκήνιο της κεντρικής εξουσίας.  

Κι εδώ τονίζω και διαχωρίζω όχι ευτυχώς όλους, διότι υπήρξαν κι αυτοί 

που τίμησαν την ιδιότητα του Καθηγητού ως ήθος, που πρέπει να εμπνέει και 

αντιστάθηκαν στο προσχεδιασμένο τελικό αργό θάνατο του Τμήματος, όπως ο 

κύριος Διακομιχάλης. 

Τώρα, κυρίες και κύριοι, κι αφού παρουσιάσαμε, ξεκαθαρίσαμε, αλλά και 

διευκρινίσαμε το απαραίτητο «who is who», που λέμε, το ποιος είναι ποιος, και 

ποιος μπορεί αν κάνει, σε ποιο πλαίσιο, διότι ουσιαστικά επένδυσαν σ’ αυτή τη 

δυσάρεστη συνέπεια των κακών πρακτικών, αλλά και της πολιτικής έλλειψης 

υποστήριξης στο κεντρικό πολιτικό επίπεδο πολλών ετών, ας περάσουμε τώρα 

στον επόμενο άξονα, που είναι κι ένα… κι είναι το πλαίσιο ευθυνών.  

Σ’ αυτό το πεδίο ξεκινώ με την παρουσίαση δημοσίως της λίστας «της ντροπής», 

όπου ουσιαστικά οδήγησε, βάσει του αυτοδιοίκητου που παρουσιάσαμε, στο 

πάτημα, ώστε ο Πρύτανης –για άλλους σκοπούς και λόγους προσωπικής 

κομματικής ανέλιξης;– ως σοφός πλέον άρπαξε την ευκαιρία να δώσει τη 

χαριστική βολή με την ομάδα του. 

Σας λέω λοιπόν ότι από τους 16 Καθηγητές μας, αυτούς που στην απόλυτη 

δυναμική τους, που τους προσφέρει το αυτοδιοίκητο, δίχως τη δυναμική 

παρέμβασης κανενός, οι ακόλουθοι δε σεβάστηκαν ούτε τον Δήμο, ούτε τον Νομό 

της Ηπείρου και κυρίως τους πολίτες της Πρέβεζας. Αδιαφορώντας για τις 

απώλειες στην τοπική Οικονομία και κοιτώντας αποκλειστικά και μόνο τη δική 

τους βόλεψη. Μια βόλεψη που προήλθε απ’ τη δική τους παρατυπία, που αν και 

μόνιμοι Καθηγητές σε μια έδρα, δεν είχαν μόνιμη κατοικία. 

Οι ακόλουθοι λοιπόν αποφάσισαν σε πρώτο βαθμό, ώστε να αποτελειώσει ο 

Πρύτανης στη δική του ομάδα στη Σύγκλητο, την προσχεδιασμένη αρπαγή, ώστε 
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οι μεν να βολευτούν στα Γιάννενα και αλλού, δίχως «aller – retour». Ψήφισαν 

λοιπόν ναι, να φύγει το Τμήμα από την Πρέβεζα.  

Πρώτος και καλύτερος ο κύριος Σωτηρόπουλος. Πού μένει; Στην Άρτα και 

στην Πάτρα. Ο κύριος Κυπριωτέλης απ’ την Πρέβεζα, ο κύριος Καραμάνης στα 

Γιάννενα μένει, ο κύριος Μηλιτσόπουλος στην Πάτρα, η κυρία Γαλανού στην 

Πάτρα, ο κύριος Τάγκας στην Άρτα, ο κύριος Αναγνωστάκης στην Άρτα, η 

Τριάρχη Ειρήνη στα Γιάννενα, η Παππά Παρασκευή στα Γιάννενα, ο Κυρίτσης ο 

Κωνσταντίνος στην Αθήνα, ο Κόλιας ο Γιώργος στα Γιάννενα, ο Γκανάς ο 

Ιωάννης στα Γιάννενα κι ο κύριος Ναξάκης δεν ψήφισε, γιατί ήταν απών στην 

Κρήτη. Το πάλεψαν, το πάλεψαν τρεις, ο κύριος Διακομιχάλης, ο κύριος Χύτης κι 

ο κύριος Κιτσαντάς.  

Φτάσαμε στην Σύγκλητο, ήμασταν επί μιάμιση ώρα και μιλάγαμε κι εγώ, κι ο 

κύριος Μπάρκας, κι ο κύριος Στράτος Ιωάννου σχετικά με τα υπέρ του Τμήματος. 

Μπορεί να σας τα αναφέρει ο καθένας ξεχωριστά το τι είπανε και πώς 

τοποθετήθηκαν, εδώ είναι απόψε, δεν έχουμε Πρακτικά, δεν έχουμε τα Πρακτικά 

της Συγκλήτου ώστε να τα διαβάσουμε, παρ’ όλα αυτά όμως μπορούν να 

τοποθετηθούν και να μιλήσουν για εκείνη την ημέρα, που ήμασταν και οι τρεις, 

που βέβαια δεν ακούσαμε τι είπαν μετά οι Καθηγητές, το αποτέλεσμα μάθαμε.  

Και ψήφισαν αρκετοί, όχι όλοι, κατά πλειοψηφία να δεχτούν μία Μελέτη 

Βιωσιμότητας, που μπορεί να αναφερθεί κι ο κύριος Ιωάννου, κι ο κύριος 

Μπάρκας ως προς τη Μελέτη αυτή, αλλά εγώ μένω στο εξής. Μένω στους 22 

Καθηγητές, που ψήφισαν υπέρ της αποχώρησης και οι 8 που αντιστάθηκαν, 

θεωρώντας ότι πρέπει να πάρουμε μία … ένα χρόνο περισσότερο, για να δούνε τη 

Μελέτη καλύτερα, κι αυτοί οι 8 είναι γνωστοί, όπως είναι ο κύριος Πασχόπουλος, 

όπως είναι η κυρία Πλακίτση, ο κύριος Φλούδας, ο κύριος Κόκκας, ο κύριος 

Βλάχος, ο κύριος Κατσικούδης ο κύριος Παπαλουκάς, ο κύριος Βλαχόπουλος, και 

δυο Καθηγητές που ψήφισαν και λευκό, στο σύνολο 10. 
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Ποιοι ψήφισαν ναι, να φύγει; Ο κύριος Αλμπάνης, ο κύριος Γεωργάτος, ο κύριος 

Νικολόπουλος, ο κύριος Συμεωνίδης, ο κύριος Μυλωνίδης, ο κύριος Τσιατούχας, 

ο κύριος Γκλαβάς απ’ την Άρτα απ’ τους υπολογιστές, ο κύριος Τσίνας απ’ την 

Άρτα Γεωπονία, ο κύριος Αλεξάκης, ο κύριος Τζαμτζής, η κυρία Ζιάβρα, η κυρία 

Γκούβα, ο κύριος Σούλης, ο κύριος Τρικούπης, Μουσικών Σπουδών Άρτας, η 

κυρία Μπατιστάτου, ο κύριος Σωτηρόπουλος βέβαια, πολύ μαχητής εκείνη την 

ημέρα, μας επίπληξε, κύριε Αντιπεριφερειάρχη, μας μάλωνε κιόλας, ο κύριος 

Δημακόπουλος, ο κύριος Πλαχούρας κι οι υπόλοιποι τέσσερις, που δεν έχω τα 

ονόματά τους. 

Μάλιστα ήτανε τόσο πολύ εμπεριστατωμένη, που μένω σε ένα πράγμα σε 

σχέση με τη βιωσιμότητα της Μελέτης, που είχαν αγνοήσει ακόμα και το πιο 

απλό, δηλαδή ότι είχατε παραχωρήσει, και καλώς το είχανε παραχωρήσει τότε για 

να γίνουν τα κτίρια, αλλά είχατε βάλει έναν όρο τότε το Δημοτικό… είχε βάλει 

έναν όρο το Δημοτικό Συμβούλιο, που έλεγε ότι σε περίπτωση που φύγει το 

Τ.Ε.Ι., όλα τα κτίρια έρχονται στον Δήμο.  

Αλλά μέσα η Μελέτη δεν έλεγε κάτι τέτοιο, η Μελέτη έλεγε ότι θα πρέπει 

να έρθουν τα κτίρια στην Περιφέρεια κι η Περιφέρεια στα Γιάννενα να δώσει 

κτίρια για το Οικονομικό των Ιωαννίνων. Αν είναι δυνατόν; Τόσο προχειρότητα! 

Θεωρώ ότι θα τα πει και καλύτερα και ο Στράτος όσον αφορά για την Περιφέρεια 

και τα κτίρια. 

Τι κάναμε εμείς; Το χέρι βοήθειας που μας απλώνανε, αλλά όμως δε 

συνεχίζανε. Το χέρι βοήθειας, που απλώνανε ο κύριος Σωτηρόπουλος κι οι 

Καθηγητές εδώ, αλλά δεν είχε συνέχεια. Προσπαθήσαμε και η Περιφέρεια, και ο 

Δήμος με τις συναντήσεις που είχαμε κι εδώ με τους Καθηγητές στο γραφείο του 

Αντιπεριφερειάρχη, και είχα επισκεφτεί και τον Πρύτανη στα Γιάννενα, 

συζητήσεις μετά την επικαιροποίηση και τα Δημοτικά Συμβούλια, που οι ίδιοι 

εμείς κάναμε και μ’ έναν προγραμματισμό ’21-’23 μέσα στο… το να γίνει με την 
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Επιτροπή τη διαπαραταξιακή, για να δώσουμε το επόμενο χρονικό διάστημα μέσα 

στα 3 χρόνια να αναβαθμίσουμε το Πανεπιστήμιο. 

Είπαμε, απλώναν το χέρι να τους βοηθήσουμε και ταυτόχρονα δεν κάνανε τίποτα! 

Είχαμε ξεκινήσει συνεργασίες, είχαμε βρεθεί στα κτίρια του Πανεπιστημιακού με 

Καθηγητές, για να δούμε Πανεπιστήμια του εξωτερικού πώς θα συνεργαζόμαστε, 

αλλά δεν υπήρχε συνέχεια. Ούτε ένα e-mail δε στείλανε και ένα ευχαριστήριο για 

τις συναντήσεις αυτές. 

Το βίντεο βέβαια προβολής απορρίφτηκε, δεν έπαιξε ποτέ, ήρθε η απόφαση 

μέσα σε 6 μήνες και πρώτα πρώτη απόφαση σ’ όλη την Ελλάδα τον Σεπτέμβριο 

του ’21 η απόφαση των Καθηγητών. Και όλοι θα θυμόσαστε και την απόφαση του 

Δ.Σ. τον 10ο του ’21 για τις τελευταίες εξελίξεις. 

Ένα θέλω να πω και να κλείσω, και να αφήσω να μιλήσετε κι εσείς. Ένα 

μήνυμα, ένα μήνυμα και η κεντρική πρόταση. Όλοι μαζί ενωμένοι πλέον και κάτω 

απ’ αυτούς που έχουν την ισχύ και τον κεντρικό ρόλο να πράξουν στην κεντρική 

πολιτική σκηνή τη μη υλοποίηση της απόφασης μαζί μ’ όλους τους δημότες για το 

καλό και μόνο, και μακριά από κομματικές εργαλειοποιήσεις και τοπικές 

ίντριγκες, και βρωμιές που μόνο τη σωτηρία του Πανεπιστημίου δεν έχουν ως 

στόχο. 

Ο Δήμος μας έχει ήδη αποφασίσει ένα Μνημόνιο Συνεργασίας με το Τμήμα, ας 

κάνουμε τώρα ένα μνημόνιο καθήκοντος για το Τμήμα και τον τόπο μας.  

 

ΑΛΜΠΑΝΗΣ: Κατ’ αρχήν λυπάμαι, που ο Δήμαρχος προσβάλλει τον Πρύτανη και 

στο πρόσωπο του Πρύτανη προσβάλλει και το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων. Καμία 

κομματική ανέλιξη και δεν αποδέχομαι τα ειρωνικά περί «σοφού», κύριε 

Δήμαρχε. Τιμώ το Δημοτικό Συμβούλιο και είμαι εδώ να  συζητήσουμε πολύ 

σοβαρά το θέμα, το οποίο στεναχωρεί και την κοινωνία της Πρέβεζας, αλλά 

απασχολεί σοβαρά και το Πανεπιστήμιο. 

Και κανονικά, κανονικά θα πρέπει να αποχωρήσω, αλλά επειδή σέβομαι, 

σέβομαι την πόλη της Πρέβεζας και σέβομαι όλους εσάς, παραμένω εδώ και θέλω 
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να μου δώσετε τον χρόνο για να… και να μ’ ακούσετε, παρακαλώ, να μ’ 

ακούσετε, διότι υπάρχουν θέματα, τα οποία πρέπει να ακούσετε.  

 

Λοιπόν ακούστε τι έχει γίνει, τι αλλαγές έχουν γίνει στα Πανεπιστήμια τα 

τελευταία 10 χρόνια. Και αναφέρομαι όχι μόνο στα Γιάννενα, αναφέρομαι και 

στην Άρτα, και στην Πρέβεζα, και στην Ηγουμενίτσα.  

Ξεκινάω απ’ το 2013, για να τα ξέρουμε λίγο, να τα θυμηθούμε και να 

δούμε τι αντιμετωπίζουμε τώρα. Το Σχέδιο «Αθηνά» το 2013 επί Υπουργίας του 

κυρίου Αρβανιτόπουλο το Τ.Ε.Ι. έχασε το Τ.Ε.Ι. έχασε τα μισά του Τμήματα, και 

έχασα στην Ηγουμενίτσα την Ιχθυοικονομία, αναγκάστηκε στην Ηγουμενίτσα 3 

Τμήματα, τα οποία είχαν τρία διαφορετικά αντικείμενα, τον Τουρισμό, τις Ξένες 

Γλώσσες και τη Διοίκηση Επιχειρήσεων να γίνουνε ένα Τμήμα κοστοβόρο, το 

οποίο δεν κατέληγε σε κανένα, σε κανένα γνωστικό αντικείμενο, το οποίο 

παρείχε επαγγελματικά δικαιώματα στους φοιτητές.  

Αντίστοιχα έγινε και στην Άρτα, 3 Τμήματα, Ζωική Παραγωγή, Φυτική 

Παραγωγή, το Τμήμα της Αρχιτεκτονικής Τοπίου και η Ανθοκομία γίναν πάλι ένα 

Τμήμα, το οποίο επίσης δεν έχει σαφή επαγγελματικά δικαιώματα.  

Αντίστοιχα γίναν και στην Πρέβεζα, κι εκεί είχαμε συρρίκνωση.  Είχατε δει 

καμία αντίδραση; Η μόνη αντίδραση ήταν σε επίπεδο Τ.Ε.Ι., όλος ο εξοπλισμός 

τουλάχιστον της Ηγουμενίτσας έχει μεταφερθεί στο Μεσολόγγι και στέκεται 

στοιβαγμένος στην αυλή, σκεπασμένος μ’ ένα νάιλον. Δεν είδα καμία 

διαμαρτυρία.  

Αντίστοιχα το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων πιέστηκε να χάσει Τμήματα. Άντεξε 

το Πανεπιστήμιο, παλεύοντας μόνο του, κράτησε την Αρχιτεκτονική στα χαρτιά, 

για να μπορέσει να κάνει την Πολυτεχνική Σχολή και εκτός αυτού έκανε και τη 

Σχολή Καλών Τεχνών. Το Πανεπιστήμιο, το ξαναλέω, πάλεψε μόνο του, η Τοπική 

Αυτοδιοίκηση ήταν απούσα. 

Με τον Νόμο του 2018 και την ενσωμάτωση των Τμημάτων του πρώην 

Τ.Ε.Ι. στο Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων ως νέα Τμήματα, τα νέα Τμήματα 
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ενισχύθηκαν με 42 νέες θέσεις Καθηγητών, ώστε μέχρι το 2021 σε 3 χρόνια όλα 

τα Τμήματα γίναν αυτοδύναμα. Τι είχαμε βρει; Ότι όλα τα Τμήματα του πρώην 

Τ.Ε.Ι. εκτός δύο, του Λογιστικής – Χρηματοοικονομικής και της Γεωπονίας, που 

έχουν πρόβλημα, όλα τα άλλα είχαν 3, 4, 5 μέλη Δ.Ε.Π. Αυτή τη στιγμή όλα είναι 

αυτοδύναμα, διότι έχουν πάνω από 12 μέλη Δ.Ε.Π. κι έχουν αλλάξει τα 

Προγράμματα Σπουδών. 

Το πρόβλημα του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων. Από το 2011, 2011 και μετά 

είναι η διαρκής μείωση της χρηματοδότησης από πλευράς Πολιτείας, που φτάνει 

το 60%. Με 14 εκατομμύρια λειτουργούσε το Πανεπιστήμιο το 2010, όταν είχε 

15 Τμήματα και σήμερα πρέπει να λειτουργήσει με 4,7 εκατομμύρια με 23 

Τμήματα, συν 7 Τμήματα. 

Ξεκινάμε με ελλειμματικούς Προϋπολογισμούς και στο τέλος της χρονιάς το 

Πανεπιστήμιο χρωστάει στη ΔΕΗ και για το πετρέλαιο 3 εκατομμύρια!  Αυτή τη 

στιγμή τελειώνει ο Φλεβάρης και το Πανεπιστήμιο δεν έχει τη δυνατότητα να 

κινηθεί οικονομικά, διότι δεν έχει εγκεκριμένο Προϋπολογισμό. Ταυτόχρονα στα 

10 χρόνια τα τελευταία, στα 10 χρόνια τα τελευταία απ’ το 2011 μέχρι σήμερα 

έχουμε χάσει το 60% των διοικητικών υπαλλήλων.  

Και επειδή θέλω να το ακούσετε αυτό, για να δείτε σε τι κατάσταση 

βρίσκεται το Ίδρυμα, σ’ αυτές τις συνθήκες το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, αλλά και 

όλα τα Ελληνικά Δημόσια Πανεπιστήμια έχουν τη μεγαλύτερη αναλογία φοιτητών 

ανά Καθηγητή, 40, όταν ο μέσος όρος στην Ευρωπαϊκή Ένωση είναι 12 κι η 

επόμενη χώρα απ’ την Ελλάδα είναι η Τουρκία, που έχει 23. Στους δε 

διοικητικούς υπαλλήλους είμαστε οι πιο χειρότεροι σ’ όλον τον κόσμο, έχουμε 

ένα διοικητικό υπάλληλο –δεν αναφέρομαι στις Γραμματείες, αναφέρομαι σε όλη 

τη διοίκηση–120 φοιτητές ανά διοικητικό υπάλληλο.  

Ξέρετε τι σημαίνει αυτό για το Πανεπιστήμιο; Ότι το Πανεπιστήμιο στέκεται 

όρθιο χάρις τη δουλειά των Καθηγητών και των μεταπτυχιακών φοιτητών, και 

των υποψηφίων διδακτόρων.  

ΑΔΑ: 6ΤΘΤΩΞΧ-ΨΧ6



[13] 

 

Τι αλλαγές έχει φέρει η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. Τα έχω πει δύο φορές και, 

κύριε Δήμαρχε, πρώτος ήρθα εγώ σε σας και είχα ζητήσει να σας ενημερώσω 

πριν ένα χρόνο γι‘ αυτό το πρόβλημα.  

Έχουμε τη μείωση των εισαγομένων κυρίως σε Τμήματα των 

Περιφερειακών Πανεπιστημίων, το ξέρετε καλά ότι 20.000 υποψήφιοι δεν 

περάσαν στα Πανεπιστήμια. Άρα έχουμε 50 Τμήματα, τα οποία έχουν πολύ 

κατώτερο αριθμό απ’ αυτόν, που είχαν διαθέσιμο. 

Τα παιδιά λοιπόν, που μένουν εκτός, οδεύουν στην ιδιωτική Εκπαίδευση, 

στα Κολλέγια και στα ιδιωτικά Ι.Ε.Κ. Χαρακτηριστικό είναι ότι ένα πλεονέκτημα 

της ελληνικής κοινωνίας ότι έχει ένα υψηλό δείκτη μορφωμένων αποφοίτων 

Πανεπιστημίων στον πληθυσμό αρχίζει και χάνεται. Έχω ήδη ενημερώσει το 

Δημοτικό Συμβούλιο και το Δημοτικό Συμβούλιο της Άρτας, αλλά και το Δημοτικό 

Συμβούλιο των Ιωαννίνων για τα προβλήματα αυτά. Διότι τα προβλήματα δεν 

περιορίζονται στην Πρέβεζα, στην Άρτα, αλλά φτάνουν και στα Γιάννενα.  

Σε πρώτη φάση έχουμε απώλειες 10% των φοιτητών. Κι αυτό το κάναμε, 

διότι δεν επιλέξαμε την εφαρμογή της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής, αλλά 

ουσιαστικά δε βάλαμε βάση, οπότε το Υπουργείο υποχρεώθηκε να μας βάλει την 

Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. 

Ήμασταν οι μόνοι, το μόνο Πανεπιστήμιο μαζί με το Πάντειο, που ζητήσαμε 

να έχουμε επιλαχόντες, κύριε Δήμαρχε, επιλαχόντες! Διότι το 8,5 της βάσης με 

το 7,5 δε διαφέρουν πολύ στην ποιότητα. Και σας θυμίζω ότι στο Δημοτικό 

Συμβούλιο, το πρώτο που συμμετείχα, μου είχατε πει, τι να κάνουμε αυτούς, οι 

οποίοι έχουνε βαθμούς 1 και 2; Δεν αναφέρομαι σ’ αυτούς, στους επιλαχόντες. 

Ούτε αυτό έγινε αποδεκτό, αλλά δεν είδα καμία στήριξη στο θέμα αυτό.  

Η ΕΘ.Α.Α.Ε. είναι η Εθνική Αρχή Ανώτατης Εκπαίδευσης, οι αποφάσεις γίνονται 

αποδεκτές απ’ το Υπουργείο Παιδείας, αυτό πρέπει να το κατανοήσουμε, και 

απευθύνομαι και σε όλους τους κατοίκους της Πρέβεζας. Είναι ένας Οργανισμός, 

ο οποίος αξιολογεί τα Τμήματα, τα Πανεπιστήμια και δίνει πιστοποιητικά για τα 
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Προγράμματα Σπουδών. Εχει βγάλει πρόσφατα στην αξιολόγησή της στην 

Ευρωπαϊκή Ένωση ένα self assessment document, μία αυτοαξιολόγηση δηλαδή 

αξιολογήθηκε η ίδια και έχει δώσει και μία ετήσια Έκθεση Επίδοσης των 

Πανεπιστημίων, και έχει και μια σύνοψη της Έκθεσης αυτής.  

Τα κριτήρια της ΕΘ.Α.Α.Ε. για τη βιωσιμότητα ενός Τμήματος είναι τρία: 

αριθμός Καθηγητών και υποδομών, επιδόσεις στην έρευνα,  αριθμός 

εγγεγραμμένων φοιτητών, και υπάρχει σαφής πρόβλεψη, η οποία έχει γίνει 

αποδεκτή κι απ’ την Ευρωπαϊκή Ένωση και έτσι έχουν γίνει τα πράγματα και στην 

Ιταλία, και στη Νορβηγία, και στη Γαλλία τα τελευταία 5 χρόνια. Αυτό που 

αντιμετωπίζουμε είναι και ευρωπαϊκό φαινόμενο, δέστε τι γίνεται στη νότια 

Ιταλία στα Πανεπιστήμιο. Το Πανεπιστήμιο… (δεν υπάρχει καλή εγγραφή) έχουν 

αδειάσει όλα τα Περιφερειακά Πανεπιστήμια και πάνε όλοι στα κεντρικά μεγάλα 

Πανεπιστήμια. 

Η Έκθεση λοιπόν προβλέπει ότι, όταν ένα Τμήμα δεν έχει ικανό αριθμό 

φοιτητών με βάσιμες τις διαθέσιμες θέσεις, οι Καθηγητές μοιράζονται στα άλλα 

Τμήματα του ίδιου Πανεπιστημίου, οι φοιτητές πηγαίνουν σε άλλα Πανεπιστήμια. 

Ταυτόχρονα όμως επιβάλλεται και μία ποινή στα Πανεπιστήμια, όταν έχουν 

Τμήματα με μικρούς αριθμούς φοιτητών με χαμηλή βάση. Το 20% του 

προϋπολογισμού τους κόβεται! Αντί να ενισχυθούν αυτά τα Πανεπιστήμια, τα 

οποία έχουν ανάγκες,  το 20%, που κόβεται απ’ τα Περιφερειακά Πανεπιστήμια, 

πάει στα κεντρικά. Και ξέρετε τι είναι το 20% σ’ έναν ελλειμματικό 

Προϋπολογισμό. 

4. Τμήμα Λογιστικής – Χρηματοοικονομικής. Τα θετικά του σημεία –όχι από την 

Έκθεση, θα αναφερθώ στην Έκθεση και στους Καθηγητές– τα θετικά του σημεία, 

για μένα, και για τα μέλη της Συγκλήτου, κι όταν λέω στα μέλη της Συγκλήτου 

εννοώ Κοσμήτορες Σχολών, 11 Σχολών, και εννοώ Προέδρους. Δεν είναι απλοί 

Καθηγητές, τους έχουν επιλέξει οι συνάδελφοί τους με την ψήφο τους και έτσι 

λειτουργεί το Πανεπιστήμιο. 

ΑΔΑ: 6ΤΘΤΩΞΧ-ΨΧ6



[15] 

 

Θετικά σημεία. Γνωστικό αντικειμενικό αποδεκτό με πλήρη επαγγελματικά 

δικαιώματα σε σχέση με πολλά άλλα Τμήματα. Στελέχωση επαρκής στο Τμήμα, 

κτιριακές υποδομές επαρκείς. 

Αρνητικά, τα έχουμε συζητήσει. Μόνο ένα Τμήμα δε δημιουργεί 

ακαδημαϊκό περιβάλλον, αυτό γράφεται και στην Έκθεση, ελλειμματικό 

ακαδημαϊκό περιβάλλον, φοιτητική μέριμνα προβληματική. Το παράπονο του 

Τμήματος, το παράπονο των συναδέλφων στο Τμήμα Λογιστικής – 

Χρηματοοικονομικής είναι ότι όλα τα τελευταία χρόνια όλα τα αιτήματα του 

Τμήματος για συνδρομή και του Δήμου, και της Αντιπεριφέρειας που έχουν πάει, 

δεν έχουν ληφθεί υπόψιν, με αποτέλεσμα να δημιουργείται μία αρνητική εικόνα 

για τις υποδομές και να μην ελκυστικό το Τμήμα για τους φοιτητές.  

Και το τελευταίο, σας το ’χω αναφέρει, ότι έχει ένα Τμήμα Πανεπιστημιακό 

περιμένουμε ένα Πανεπιστημιακό Τμήμα στην Πρέβεζα τουλάχιστον να ’ναι 

ελκυστικό απ’ τους κατοίκους της περιοχής της Πρέβεζας, της Άρτας, της 

Θεσπρωτίας, της Ηπείρου. Όχι, δεν προκύπτει! Δεν προκύπτει. Όταν η ίδια η 

πόλη δεν εκτιμά το Τμήμα που έχει, ε, πώς θα ’ρθει ο ξένος φοιτητής;  

Απόφαση Γενικής Συνέλευσης. Η συντριπτική πλειοψηφία των μελών της Γενικής 

Συνέλευσης του Τμήματος θεωρούν ότι είναι βιώσιμο ακαδημαϊκά το Τμήμα και 

έχοντας υπόψιν και τον Κανονισμό της ΕΘ.Α.Α.Ε., τι προβλέπει η ΕΘ.Α.Α.Ε., δεν 

είναι βιώσιμο στην Πρέβεζα, η μόνη λύση την οποία προτείνουν –η τρίτη λύση, 

προτείναν κι άλλες λύσεις– αλλαγή χαρακτήρα Τμήματος, είναι η μεταφορά στην 

έδρα με το Τμήμα Οικονομικών, όπου είναι η Σχολή.  

Και επειδή έχω διαβάσει κι ένα ανάλογο κείμενο από τον κύριο Ζάψα, και 

το ανέφερε κι ο κύριος Δήμαρχος, προσέξτε κάτι. Μην ασπάζεστε, μην ασπάζεστε 

απόψεις μέλους Δ.Ε.Π., το οποίο βρίσκεται και σε νομική διαμάχη, και σε 

πειθαρχική διαμάχη με το σύνολο των Καθηγητών του Τμήματος. Αυτά είναι 

υποθέσεις, οι οποίες βολεύουν και τις χρησιμοποιούμε κάθε φορά για να 

συκοφαντήσουμε, έτσι δημιουργούμε ένα αρνητικό κλίμα στο ίδιο το Τμήμα.  
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Σύγκλητος. Η Σύγκλητος, και όσον αφορά τη δικιά μου ευθύνη ως 

Πρύτανη, όταν μου δόθηκαν και οι αποφάσεις της Κοσμητείας, οι οποίες ήταν 

ομόφωνες, η Κοσμητεία είναι η Σχολή, έχει Γενική Συνέλευση κι εκείνη, δεν 

ψήφισα αμέσως, θεώρησα ότι έπρεπε να δώσω χρόνο, να το ξανασκεφτούμε, 

διότι η απόφαση του Τμήματος είναι απ’ τον Σεπτέμβριο. Αλλά δεν μπορούσα να 

μην το βάλω υπόψιν της Συγκλήτου, διότι ο χρόνος τελειώνει. 

Και η Σύγκλητος συζήτησε το θέμα αυτό διεξοδικά και αποφάσισε αυτό, που 

αποφάσισε. Ότι το πρώτο έτος της επόμενης ακαδημαϊκής χρονιάς θα ’ρθει στα 

Γιάννενα, παραμένουν το 2ο, το 3ο και το 4ο έτος εις την Πρέβεζα και το 

Πρόγραμμα Μεταπτυχιακών εις την Πρέβεζα και όλες οι άλλες δραστηριότητες 

ερευνητικές, Summer Schools, συνέδρια, ό,τι οργανώνει, όλα στην Πρέβεζα. Και 

είμαστε στη διάθεσή σας να τα κουβεντιάσουμε όλα αυτά, για να δούμε πώς 

μπορούμε να τα επεκτείνουμε. 

5. Μερικά γενικά σχόλια. Γενικά στοιχεία για τη λειτουργία του 

Πανεπιστημίου στην Ήπειρο. Θεωρούμε ότι το Πανεπιστήμιο στην Ήπειρο ενισχύει 

την κοινωνία και την οικονομία. Δυστυχώς αντιμετωπίζουμε δύσκολα στοιχεία για 

την επιβίωση, για την επιβίωση υπό τις κρατούσες συνθήκες υποχρηματοδότησης 

και στελέχωσης.  

Παρ’ όλα αυτά το Πανεπιστήμιο έχασε μόνο, όπως ανέφερα, το 10%, 15% 

των φοιτητών του και επιπλέον μόνο το 10% των φοιτητών του Πανεπιστημίου 

Ιωαννίνων είναι Ηπειρώτες, το 90% είναι μη Ηπειρώτες. Αυτό δεν ισχύει στα 

άλλα Περιφερειακά Πανεπιστήμια. Παραδείγματος χάριν, στο Πανεπιστήμιο 

Θεσσαλίας, που έχει ανάλογο μέγεθος με το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, το 40 με 

45% είναι Θεσσαλοί. Το Πανεπιστήμιο Κρήτης έχει το 55% των φοιτητών 

Κρητικούς, το Πανεπιστήμιο της Πάτρας έχει γηγενείς το 35%. Το Πανεπιστήμιο 

Δυτικής Μακεδονίας είναι 60%, το Πανεπιστήμιο της Θράκης έχει το 70% απ’ την 

περιοχή.  
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Το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, κι αυτό οφείλεται στο ότι ο πληθυσμός της 

Ηπείρου είναι μικρός, είναι μικρός, αλλά φαίνεται ότι δεν υπάρχει και 

επιλεξιμότητα από κάποιες πόλεις της Ηπείρου για το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων. 

Και έρχονται παιδιά από τη Θεσσαλονίκη, απ’ την Κεντρική Μακεδονία, από την 

Αττική, το 20% των φοιτητών είναι απ’ την Αττική, κι από όμορους Νομούς 

άλλων Περιφερειών. Γιατί; Γιατί έχει μία ποιότητα και η ποιότητα αυτή 

καταγράφεται σε διεθνείς αξιολογήσεις, είμαστε το 4ο Πανεπιστήμιο στη χώρα 

στις διεθνείς αξιολογήσεις και ανταγωνιζόμαστε στην 4η θέση μαζί με την Πάτρα 

και την Κρήτη μετά τα 3 μεγάλα Πανεπιστήμια, που είναι το Αριστοτέλειο, το 

Εθνικό Καποδιστριακό και το Πολυτεχνείο των Αθηνών το Μετσόβειο. 

Το Πανεπιστήμιο στην περίοδο της κρίσης χωρίς ικανή χρηματοδότηση και 

με υποστελέχωση προσπαθεί να μπει στο Ευρωπαϊκό Πανεπιστήμιο, κύριε 

Δήμαρχε και κύριε Αντιπεριφερειάρχη, μαζί με τα Πανεπιστήμια του … του 

Μπέργκεν της Νορβηγίας, της Γαλλίας είναι το Clermont-Ferrand, της 

Κοστάντζας, της Νυρεμβέργης, του Ταλίν της Εσθονίας, κι εκεί αντιληφθήκαμε 

κάτι, το οποίο ισχύει δυστυχώς δραματικό για τα Πανεπιστήμια της Ελλάδος, ότι, 

και να σας το αναφέρω ότι το Πανεπιστήμιο Clermont-Ferrand και του Μπέργκεν 

της Νορβηγίας έχουν το ίδιο μέγεθος με το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων όσον αφορά 

τους Καθηγητές και τους φοιτητές, και της Κοστάντζας.  

Ξέρετε πόσοι είναι οι διοικητικοί του Πανεπιστημίου Clermont-Ferrand, το 

οποίο ονομαστεί Clermont Auvergne, διότι έχει ενσωματώσει πριν από δύο χρόνια 

επίσης το πρώην Τ.Ε.Ι. της Περιφέρειας Auvergne και πόσους διοικητικούς 

υπαλλήλους έχει το Πανεπιστήμιο του Μπέργκεν, που έχει ενσωματώσει άλλα 4 

μικρά Πανεπιστήμια και Τεχνολογικά Ιδρύματα στη Νορβηγία; Clermont-Ferrand 

2.500 διοικητικοί υπάλληλοι και τεχνική υποστήριξη. Πανεπιστήμιο Μπέργκεν: 

3.000 διοικητικούς υπαλλήλους. Πανεπιστήμιο Κοστάντζας σε μία χώρα, η οποία 

είναι στη Βαλκανική κι έχει χαμηλότερο Α.Π.Ε., 1.600 διοικητικοί υπάλληλοι! 

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων: 215! 
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Γι’ αυτό το Πανεπιστήμιο αγωνιούμε και για τη διάσωση των Τμημάτων 

αγωνιούμε. 

 

Η Σύγκλητος, είναι ένα Σώμα, το οποίο συζητά αποκλειστικά με ακαδημαϊκά 

κριτήρια, κύριε Δήμαρχε. Δεν είναι ούτε Νέα Δημοκρατία, ούτε ΣΥΡΙΖΑ, ούτε 

άλλο Κόμμα, και ποτέ δε συζητάει μ’ αυτούς τους όρους, συζητάει αποκλειστικά 

με ακαδημαϊκά κριτήρια και αντιστέκεται. Αν απ’ τα μέλη της Συγκλήτου 

ξεχωρίζετε τον Πρύτανη, ή τον κύριο Γεωργάτο, για το πού πρόσκειται πολιτικά, 

κάνετε μεγάλο λάθος, θα πρέπει να αναρωτηθείτε, οι υπόλοιποι πού πρόσκεινται; 

Αλλά αυτή δεν είναι συζήτηση και αδικεί και το Πανεπιστήμιο και εσάς, που το 

λέτε αυτό.  

Κατανοούμε το πρόβλημα και τις αντιδράσεις της κοινωνίας της Πρέβεζας, 

αλλά για τη Σύγκλητο, για τη Σύγκλητο προέχει η ακαδημαϊκή επιβίωση  του 

Πανεπιστήμιου και γι’ αυτό καταλήξαμε σ’ αυτή την απόφαση. Καμία απόφαση 

της Συγκλήτου… υπάρχει διάχυτος φόβος, σε όλη την πανεπιστημιακή κοινότητα 

ότι η δεύτερη εφαρμογή της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής, διότι τώρα μπαίνουν 

και οι συντελεστές σε συγκεκριμένα μαθήματα, τα πράγματα θα ’ναι χειρότερα, 

και δε θα περιοριστούν στα δύο Τμήματα, όπως πέρυσι, αλλά θα επεκταθούν και 

σε άλλο Τμήμα στην Άρτα και σε δύο Τμήματα στα Γιάννενα. Αυτό το 

Πανεπιστήμιο λοιπόν προσπαθούμε να το σώσουμε.  

Κλείνοντας, και επειδή έχει ακουστεί, ότι πρώτοι στο Πανεπιστήμιο 

Ιωαννίνων τρέχουμε να υλοποιήσουμε την πολιτική της κυρίας Κεραμέως, του 

Υπουργείου Παιδείας, γιατί έχει ακουστεί από άλλο Κόμμα, θέλω να βεβαιώσω ότι 

καμία τέτοια πρόθεση και διάθεση, ίσα-ίσα το αντίθετο, η Σύγκλητος θέλει να 

προλάβει το ξήλωμα του Πανεπιστημίου, διότι φοβόμαστε ότι το ένα Τμήμα θα 

ακολουθήσει το άλλο. 

Επίσης το αίτημα για μεταφορά και άλλου Τμήματος, του Τμήματος Οικονομικών, 

που έχει ακουστεί, και το ’χει βάλει ο κύριος Ζάψας, προς την Πρέβεζα, αυτό εδώ 
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πέρα θα δημιουργήσει πρόσθετα –προσωπικό είναι, δεν το ’χουμε συζητήσει στη 

Σύγκλητο–προβλήματα και θέματα ακαδημαϊκής τάξης. 

Επιτρέψτε μου λίγο να αναφερθώ σ’ ένα έγγραφο, που ήρθε απ’ το 

Υπουργείο, από την Υπουργό. Η Υπουργός απευθύνεται με έγγραφό της σήμερα 

21η Φεβρουαρίου, αριθμός πρωτοκόλλου 1557 –στη διάθεσή σας, κύριε Δήμαρχε 

και κύριε Αντιπεριφερειάρχη– και λέει: «Αξιότιμοι και αξιότιμες κύριοι Πρυτάνεις. 

Οι αλλαγές που επήλθαν στα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα πριν λίγα χρόνια, 

κυρίως ο οριζόντιος μετασχηματισμός Τεχνολογικών Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων 

και η άκριτη ίδρυση νέων Προγραμμάτων Σπουδών, χωρίς προηγούμενη γνώμη 

απ’ την αρμόδια Ανεξάρτητη Αρχή, την ΕΘ.Α.Α.Ε., και χωρίς να υφίστανται οι 

απαιτούμενες προϋποθέσεις για την υποστήριξή τους, έχουν οδηγήσει στην 

ανάδειξη σημαντικών προβλημάτων στο πεδίο της Ανώτατης Εκπαίδευσης, τα 

οποία χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης τόσο απ’ την Πολιτεία, όσο κι απ’ τα ίδια τα 

Ιδρύματα». 

Για να μην μακρηγορώ, διότι το έγγραφο είναι δύο σελίδες, και σας 

κουράζω, τα στοιχεία τα οποία ζητάει απ’ τα Πανεπιστήμια, είναι στοιχεία σε 

σχέση με τα γνωστικά αντικείμενα, την κάλυψη των αναγκών, την επικάλυψη 

επιστημονικού πεδίου, στοιχεία βιωσιμότητας, στοιχεία βιωσιμότητας σε σχέση με 

την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, στοιχεία πρόσβασης αποφοίτων στην αγορά 

εργασία, στοιχεία λοιπών δραστηριοτήτων.  

Και επιπλέον, επιπλέον ζητά Πρόγραμμα απ’ τα Πανεπιστήμια για 

καταργήσεις Τμήματος ή Τμημάτων, συγχωνεύσεις με άλλο ή άλλα Τμήματα, ή 

μετακινήσεις Τμημάτων σε άλλα Ιδρύματα. Και ζητάει μέχρι 31 Μαρτίου όλα τα 

Πανεπιστήμια να απαντήσουν. 

 

Κάνω έκκληση, αν μπορείτε εσείς ως Τοπική Αυτοδιοίκηση, είτε 

Περιφέρεια, είτε Δήμος να αντιστρέψετε τα αρνητικά δεδομένα της Ελάχιστης 

Βάσης Εισαγωγής και της εφαρμογής της και τους σχεδιασμούς της ΕΘ.Α.Α.Ε. για 
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την αναδιάρθρωση και το κλείσιμο των Τμημάτων, σας παρακαλούμε κάντε το. 

Μέχρι στιγμής εμείς δεν το ’χουμε καταφέρει. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

Κύριε Πρύτανη,  

 

Στην τελευταία τοποθέτηση, πολύ απλά, έχει έρθει από την ΕΘ.Α.Α.Ε. απόφαση ή 

κάτι και να λέει ότι θα κλείσει το Πανεπιστήμιο; 

 

ΑΛΜΠΑΝΗΣ: Όχι, ξέρουμε την πρόταση της ΕΘ.Α.Α.Ε. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία, γιατί, προηγήθηκε; Γιατί αυτό, που μας λέγατε τότε τον 

Οκτώβριο, μετά την τελευταία συζήτηση που κάναμε, ήταν ότι εσείς προσωπικά 

θα  το ’χατε αναφέρει στην τοποθέτησή σας– το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων θεωρεί 

ότι το Τμήμα αυτό είναι στρατηγικής σημασίας για την ανάπτυξη του 

Πανεπιστημίου, διότι συμπληρώνει τη Σχολή Οικονομικών Επιστημών.  

Πάνω σ’ αυτό θα ήθελα να πω ότι, επειδή το Υπουργείο θα ανοίξει μια 

συζήτηση ως το τέλος Οκτωβρίου ή στις αρχές Νοεμβρίου σχετικά με την 

αναδιοργάνωση, συνένωση ή καταργήσεις Τμημάτων, το Πανεπιστήμιο δε 

συμμετέχει σ’ αυτή τη διαδικασία. Θεωρεί ότι κανένα Τμήμα του δεν καταργείται, 

κανένα Τμήμα του δε συνενώνεται, τα Τμήματα, τα οποία έχει ιδρυμένα, 

παραμένουν ως έχουν. Αυτό είναι κι η δική μου άποψη, αλλά είναι και άποψη του 

Πανεπιστημίου. Θεωρώ λοιπόν ότι και το Τμήμα Λογιστικής – 

Χρηματοοικονομικής, και το Τμήμα Γεωπονίας παραμένουν ως έχουν και σ’ αυτά 

θα επιμείνουμε.  

Και κλείνοντας λέγατε ότι, «Θα ’λεγα σ’ αυτή τη φάση ότι δε βιαζόμαστε. 

Θέλει αρκετή ψυχραιμία, αλλά να δούμε λίγο και τις δυνατότητες που έχουμε να 

διορθώσουμε πράγματα στην κατεύθυνση αυτή. Φοβάμαι ότι, αν τα αποτελέσματα 

των Πανελλήνιων Εξετάσεων κι η επιλεξιμότητα επαναληφθεί άλλη μία δεύτερη 

χρονιά, η ΕΘ.Α.Α.Ε., η οποία είναι και το όργανο, το οποίο εισηγείται στο 
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Υπουργείο, θα εισηγηθεί την κατάργηση της συνένωσης του Τμήματος με κάτι 

άλλο, κι αυτό δε θέλουμε. Και γι’ αυτό θα πρέπει να δουλέψουμε τουλάχιστον 

στο Πανεπιστήμιο». 

Κάνατε κάτι απ’ αυτά, που είπατε; Έγινε κάτι; Ήρθε κάτι απ’ την ΕΘ.Α.Α.Ε. 

και δεν το ξέρουμε; Γιατί απ’ το Υπουργείο, και σε επικοινωνία που έχουμε και… 

δεν έχει κάτι, εμείς δώσαμε αυτή τη στιγμή στο Υπουργείο μία έτοιμη παράδοση 

του Τμήματος των 150 φοιτητών, που δώσατε εσείς για να έρθουνε πέρυσι, και 

μπήκανε οι 94. Ποιο είναι το «κόκκινο», ποια η ΕΘ.Α.Α.Ε. έχει απόφαση τέτοια 

να κλείσει το Τμήμα; Ενημερώστε μας. 

 

ΑΛΜΠΑΝΗΣ: Το «κόκκινο», κύριε Δήμαρχε, είναι η παρουσία του Προέδρου  της 

ΕΘ.Α.Α.Ε. στη Σύνοδο στις 18 Δεκεμβρίου στο Λαύριο, που είναι όλα τα 

Πανεπιστήμια. Το «κόκκινο» είναι η παρέμβαση του Προέδρου κι οι εξηγήσεις του 

Προέδρου. Το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων τρέχει να προλάβει, διότι, αν δεν 

προλάβει, θα έχει καταστροφή.  

 

ΔΙΑΚΟΜΙΧΑΛΗΣ: Έχετε διατάξει, μία Προκαταρκτική και μία ΕΔΕ και έβγαλε 

αποτελέσματα. Δε λέτε λοιπόν ότι ήτανε παράνομη η παραπομπή μου στο 

Πειθαρχικό, δε λέτε ότι με δικαίωσαν τα αποτελέσματα, δε λέτε ποιος ξεκίνησε τη 

δικαστική διαμάχη.  

Και έπρεπε να σκεφτείτε κάτι πολύ απλό, κύριε Πρύτανη, θα ήμουνα πολύ 

βολεμένος να ήμουνα με την ομάδα των 11, δε θα με πείραζε κανένας! Αλλά θα 

είχα τύψεις και δε θα ήμουνα άξιος Πανεπιστημιακός, διότι ακόμα και σήμερα, και 

χτες έστειλα καταγγελία. Όταν απαγορεύει ο Υπουργός την εξ αποστάσεως 

εκπαίδευση, ο κύριος Σωτηρόπουλος επιτρέπει στον κύριο Μηλιτσόπουλο από την 

Πάτρα να διδάξει εξ αποστάσεως. 

Αυτό είναι παράνομο, κύριε Πρύτανη, και το γνωρίζετε. Λοιπόν το γνωρίζει 

κι ο κύριος Σωτηρόπουλος, αλλά ο κύριος Μηλιτσόπουλος ψήφισε να φύγει το 

Τμήμα, ξέρετε γιατί; Δεν τον ενδιαφέρει πού θα πάει, υπάρχει συνεργασία και 
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υπάρχει συμφωνία ότι κάποιοι θα κάθονται στα σπίτια τους. Γνωρίζετε πάρα πολύ 

καλά, σας έκανε πολλές καταγγελίες, πάνω από 100 αναβολές μαθημάτων, μόνο 

5 αναπληρώσεις. 

Ψάξτε να δείτε απ’ το 2018 και μετά όλα τα εβδομαδιαία προγράμματα, 

ποιος είναι νόμιμος στο Τμήμα; Ούτε εγώ δεν είμαι νόμιμος στο Τμήμα, γιατί 

έψαξα να είμαι κορόιδο! Ουδείς είναι 3 μέρες την εβδομάδα και ουδείς έχει άλλη 

μέρα για συνεργασία με φοιτητές. 

Αυτά είναι παράνομα, τα βλέπετε και δεν κάνετε τίποτα. Κάντε μου κι άλλη 

αγωγή, αν θέλετε, ή κάντε μου κι άλλη ΕΔΕ, δε με πειράζει. Εγώ θα αγωνίζομαι 

γι’ αυτά, που είναι αλήθεια. Σας προκαλώ να τα δείτε.  

Ξέρετε πολύ καλά ότι έχω απευθυνθεί και στο Υπουργείο, μέσω εσάς, δεν 

κάνατε τίποτα. Και να σας πω κάτι πολύ απλό; Τι πολίτης είμαι εγώ, όταν σας 

κάνω 10 αιτήσεις από τον Ιούνιο του 2021 και μέχρι σήμερα δεν έχω πάρει 

απάντηση; Είμαι πολίτης δεύτερης κατηγορίας; Είμαι μέλος ΔΕΠ; Είμαι 

καθαρίστρια; Είμαι φύλακας; Γιατί δε μου απαντάτε, κύριε Πρύτανη; Έχω 

έγγραφα, τα οποία όχι θα με δικαιώσουν στο Δικαστήριο, θα καταδικάσουν τους 

συναδέλφους μου τους 11. Εσείς δε μου απαντάτε, εξηγήστε μου για ποιο λόγο.  

 

Κι αυτό το φαινόμενο των Καθηγητών της Πρέβεζας να  πάρουν την πρωτοβουλία 

δεν έχει γίνει πουθενά, όχι στην Ελλάδα στον κόσμο. Ξέρετε πολύ καλά τα 

προβλήματα που κουβαλάει ο καθένας, αλλά δεν ξέρω για ποιο λόγο τους 

καλύπτετε. Θα τα πούμε εν συνέχεια, καλέστε με για ό,τι θέλετε.  

 

 

ΙΩΑΝΝΟΥ: Ήθελα να πω λίγο ότι κανένας δε θέλει να προσβάλλει ούτε το 

Πανεπιστήμιο, ούτε τη Σύγκλητο, αλλά εδώ μιλάμε για τον κύριο Πρύτανη και για 

τον κύριο Αντιπρύτανη. Το ότι εγώ είμαι Αντιπεριφερειάρχης, δε σημαίνει ότι, 

όταν κάποιος μου πει κάτι, που έχω κάνει λάθος, ότι προσβάλλει όλη την 

Αντιπεριφέρεια ή όλη την Περιφέρεια.  
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Και θέλω να εξηγήσω. Ο κύριος Πρύτανης τον Οκτώβριο έλεγε ότι η 

κατάσταση για το Τμήμα Λογιστικής θα μείνει ως έχει. Εμένα δε με πειράζει , όχι 

δε με πειράζει, ανεξάρτητα τι ψήφισε η Σύγκλητος, ο κύριος Πρύτανης, παρότι 

έλεγε αυτά τον Οκτώβριο, μετά ψήφισε το Τμήμα να φύγει από την Πρέβεζα, 

τώρα προχθές την Τρίτη. Άρα λοιπόν δεν έχει να κάνει αυτό με την Πρυτανεία, 

με τη Σύγκλητο και γενικότερα με το Πανεπιστήμιο, έχει να κάνει με τον ίδιο, με 

το ίδιο το πρόσωπο, με τον κύριο Πρύτανη σαν πρόσωπο. Και τον τίτλο βέβαια 

που έχει, αλλά όχι ότι εκπροσωπεί τη Σύγκλητο.  

Ένα άλλο στοιχείο, που μπαίνει, είναι ότι, όταν κάποιος βγαίνει Πρύτανης, 

σίγουρα έχει και κάποιους ανθρώπους εν πάση περιπτώσει, που είναι άνθρωποι 

δικοί του, που θα τον ακούσουνε σ’ αυτό που θα πει. Δηλαδή αν ψήφιζε όχι ο 

κύριος Πρύτανης, είμαι σίγουρος, εγώ δε λέω για πολλούς, αλλά 5, 10 θα τον 

ακολουθούσανε, συν τους 8, θα γινόταν 18, άρα θα περνούσε η απόφαση να 

μείνει το Τμήμα. 

Θα μου πείτε γιατί να το κάνει, όπως είπε, γιατί με πανεπιστημιακά 

κριτήρια πρέπει να φύγει. Μάλιστα, πρέπει να φύγει. Τον Οκτώβριο δεν ήξερε ότι 

πρέπει να φύγει; Τον Νοέμβριο σ’ άλλη συνέντευξη, που έλεγε άλλα, δεν ήξερε 

ότι πρέπει να φύγει, το ανακάλυψε τον Ιανουάριο, αρχές Φεβρουαρίου τι ήτανε; 

Αυτά είναι σημαντικά πράγματα, μην το «παίζουμε» εδώ θιγμένοι, μα, μιλάτε 

εναντίον του Πανεπιστημίου! Κανένας, εμείς… ειδικά εγώ προσωπικά τους 

θεσμούς τους σέβομαι. Εδώ υπάρχει ανακολουθία μεταξύ λεγομένων του πριν 

από δύο μήνες και μ’ αυτά που έπραξε την προηγούμενη Τρίτη. 

Ο κύριος Αντιπρύτανης τώρα και κάτι άλλο, προσβληθήκατε με το τι είπε ο 

Δήμαρχος, ότι είσαστε στην Επιτροπή «σοφών» του κυρίου Τσίπρα. Αυτό είναι 

γεγονός, δεν είπε… ούτε σαν να ψέξει, είπε κάτι γεγονός. Όπως ε ίναι γεγονός ότι 

ο κύριος Αντιπρύτανης, ο κύριος Γεωργάτος, ο οποίος «έσυρε τον χορό» του να 

φύγει το Τ.Ε.Ι. από την Ηγουμενίτσα, το Τμήμα απ’ την Ηγουμενίτσα, τώρα και 

για την Πρέβεζα έκανε αγώνα ολόκληρο, ήταν Σύμβουλος του κυρίου Γαβρόγλου.  
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Αυτά είναι γνωστά, αλλά δεν είναι κακό, αλλά δεν είναι κακό, θα 

μπορούσα να ’μουνα κι εγώ Σύμβουλος κάποιου άλλους, γιατί να κρυβόμαστε;  

Είχατε πει λοιπόν ότι η κατάσταση θα μείνει ως έχει και το Τμήμα θα μείνει 

στην Πρέβεζα. Είχατε πει πάλι –θέλω να το επαναλάβω εγώ, κύριε Δήμαρχε, για 

να ξανακουστεί, γιατί πρέπει να το καταλάβουμε λιγάκι– κατά τη γνώμη μου –στο 

«ΠΡΙΣΜΑ» εδώ στον τοπικό μας Ραδιοφωνικό Σταθμό– κατά τη γνώμη μου το 

θέμα δεν επείγει. Η δικιά μου πρόθεση είναι, αν επαναληφθεί το φαινόμενο για 

δεύτερο χρονιά, δηλαδή και του χρόνου και στις εξετάσεις δηλαδή του 

Σεπτεμβρίου, τότε οι προθέσεις του Υπουργείου θα είναι η αναστολή του 

Τμήματος, κάτι το οποίο με ανησυχεί. Δηλαδή ούτε αυτό το θέλατε κι εσείς. Και 

γιατί ψηφίσατε τότε να φύγει από την πρώτη χρονιά; Ρωτάω πάρα πολύ απλά. Δε 

ρωτάω, είναι ρητορικό το ερώτημα, δε θέλω καμιά απάντηση, την ξέρω την 

απάντηση ποια είναι. Την ξέρω την απάντηση και θα την πω μετά.  

Σήμερα λέτε, διαρκής μείωση χρημάτων απ’ το 2011. Μα το 2011 «τα ’σκιαζε η 

φοβέρα και τα πλάκωνε η σκλαβιά» τότε! Όλοι μας υπεστήκαμε μείωση σαν 

ατομικό εισόδημα, όλος ο κόσμος πείνασε, η Ελλάδα χρεοκόπησε κι εσείς μας 

συγκρίνετε το 2010 με το 2020 τα χρήματα; Θα σας το πω εγώ σαν Περιφέρεια, 

αν έπαιρνε επί Νομαρχίας –το ξέρει κι ο Τάκης ο Μπαΐλης, που είναι εδώ ο 

Δήμαρχος– αν έπαιρνε 10, 100 Ευρώ, 1.000 Ευρώ το 2010, τώρα παίρνουμε 250! 

Εσείς παίρνετε και πολλά! 75% μείωση έχουμε, ήτανε «οι παχιές αγελάδες τότε»! 

1.000 Ευρώ τότε, 250 τώρα, αυτές είναι οι χρηματοδοτήσεις που έχουμε από το 

2010 σήμερα, και μας λέτε τότε ότι μειώθηκε, και τι έγινε, και τα λοιπά. Όλοι 

ήμασταν, και όχι εμείς σαν Περιφέρεια, ο κόσμος. Κλείσαν επιχειρήσεις, πείνασε 

κόσμος, περάσαμε μια χρεοκοπία, τι μας τα βάζατε σαν θέματα αυτά;  

Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. Μόνο για την Πρέβεζα, ε; Μόνο για την 

Πρέβεζα, που δεν είναι στο «κόκκινο». Το Γεωπονικό εδώ στα 40 χιλιόμετρα δεν 

έχει Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής; Γιατί γι’ αυτό δεν ψηφίσατε, αυτό δε θα ξέρει, δε 

θα βάλει πέναλτι, που μας αναφέρετε, το 20% μείωση του Προϋπολογισμού του 
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Γεωπονικό; Πώς το ξέρετε, αφού είχε 17, εμείς είχαμε 40, πώς το ξέρετε λοιπόν 

ότι αυτό το Τμήμα και δεν έγινε τίποτε; Και δεν έγινε στο Γεωπονικό της Άρτας.  

 

Δε λέω για να γίνει –έτσι;– προς Θεού, να παραμείνει και καλά θα κάνει να 

παραμείνει, και το θέλουμε να παραμείνει, κι εμείς θα πάμε να τους βοηθήσουμε, 

όταν θα έρθουνε, γιατί θα έρθει και σ’ αυτούς η ώρα, όπως ήρθε στην 

Ηγουμενίτσα, ήρθε σε μας, θα πάει κι εκεί, γιατί αυτό που λέγεται «Πανεπιστήμιο 

Ιωαννίνων» τελικά δεν είναι αυτό, που εμείς φανταζόμαστε Ηπείρου, είναι 

Ιωαννίνων! Θα φύγει κι απ’ την Άρτα, κι ο κύριος Τσίνας, ο κύριος Γκλαβάς, ο 

άλλος των Σπουδών –πώς λέγεται;– των Μουσικών Σπουδών, θα πει, γιατί 

ψήφιζε να φύγει της Πρέβεζας κι έσκαβα τον λάκκο μόνος μου; Εντάξει;  

Αλλά εν πάση περιπτώσει άλλα 40 Τμήματα σε όλη την Ελλάδα… Μάλλον 

για να το ξεκαθαρίσω, γιατί ίσως να μην είναι γνωστό. Μέχρι 30 εισακτέους έχει 

πει το Πανεπιστήμιο ότι είναι ως… αν έχει 30 εισακτέους, είναι στο «κόκκινο», 

πάνω από 30 δεν είναι στο «κόκκινο». Η Πρέβεζα δεν ήταν στο «κόκκινο», έχει 

40 και τώρα αυτή τη στιγμή φοιτούν γύρω στους 90, με το 10% και με από το 

ΕΠΑΛ, που ήρθανε. Όπως προβλεπόταν κάθε χρόνο, έτσι γινόταν κάθε χρόνο.  

Λοιπόν άρα η Πρέβεζα δεν είναι στο «κόκκινο», οι Καθηγητές της, όπως 

πολύ σωστά τους ανέφερε ο κύριος Δήμαρχος, γιατί κάποιοι αρχίζουν και 

κρύβονται, λένε κατ’ ιδίαν εγώ δεν ψήφισα έτσι, εγώ δεν ψήφισα αλλιώς και τα 

λοιπά, μόνο οι Καθηγητές στην Πρέβεζα ψηφίσανε και η Σύγκλητος στο 

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων ψήφισε το Τμήμα να φύγει από την Πρέβεζα, να αλλάξει 

έδρα και να μεταφερθεί στο κέντρο, στην έδρα.  

40 Τμήματα στην Ελλάδα στο «κόκκινο», που η Πρέβεζα δεν είναι στο 

«κόκκινο», Κοζάνη, μπούρου-μπούρου και λοιπά, όλα αυτά, σ’ όλα αυτά δεν 

ψήφισε κανένας, καμιά Συνέλευση Καθηγητών να φύγει και καμιά Σύγκλητος να 

φύγει και να μεταφερθεί στην έδρα. Γιατί μόνο στην Πρέβεζα;  

Είπατε, έχουν παράπονο οι Καθηγητές ότι κάποια αιτήματα δεν έγιναν από την 

Περιφέρεια και τον Δήμο, και δεν ξέρω ποιους άλλους φορείς. Πού είναι τα 
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έγγραφα αυτά; Πού είναι αυτά τα έγγραφα, που σας τα ’πανε; Εσείς σαν 

Πρύτανης έχετε υποχρέωση να μας δείξετε τα έγγραφα. Ένα έγγραφο υπάρχει 

μόνο, 17-5ου του 2021, δηλαδή πέρυσι τον Μάιο, που μου ζητάει ο κύριος 

Σωτηρόπουλος –προς την Περιφέρεια, δεν ξέρω αν απευθυνόταν και προς τον 

Δήμο, δεν είμαι σίγουρος– μου ζητάει να βοηθήσω να γίνει Φοιτητική Εστία στην 

Πρέβεζα, προκειμένου το Τμήμα να γίνει ελκυστικό για τους φοιτητές, που θα 

έρθουν τον Σεπτέμβριο. 

Και σαν ιδιώτη να μου το ζητούσε, και τα λεφτά να είχα, απ’ τον Μάιο μέχρι τον 

Σεπτέμβριο δεν προλάβαινε να φτιάξω Φοιτητική Εστία, πόσο μάλλον που το 

ζητάει σαν Περιφέρεια, που καταλαβαίνετε ότι το Τεχνικό Πρόγραμμα γίνεται απ’ 

την προηγούμενη χρονιά, δηλαδή απ’ το ’20 για το ’21, πρέπει να βρεις τα 

χρήματα, πρέπει να δημοπρατήσεις, ένα χρόνο πήρε αυτή η διαδικασία, να 

αρχίσει η κατασκευή, καταλαβαίνετε για τι συζητάμε.  

Όταν εσείς, κύριε Πρύτανη, στο Δημοτικό Συμβούλιο μας παρουσιάσατε 

στον στρατηγικό σχεδιασμό, δεν είχατε τίποτε μέσα για το Πανεπιστήμιο της 

Πρέβεζας, για το Τμήμα της Πρέβεζας και σας έκανα εκείνη την ερώτηση, είναι 

καταγεγραμμένη στα Πρακτικά, και σας ρώτησα, κύριε Πρύτανη, σας το ’πα και 

ευγενικά τότε, μήπως ξεχάσατε να βάλετε την Πρέβεζα;  

Κι ενώ μας παρουσιάζετε τον στρατηγικό σχεδιασμό να βάλετε και τη 

Φοιτητική Εστία στην Πρέβεζα και τα λοιπά, λέτε, ναι, αυτό, επειδή το κάναμε 

λίγο γρήγορα, λες και μας παρουσιάζατε κάτι το γρήγορο και δεν παρουσιάζατε 

τον στρατηγικό σχεδιασμό, δεν υπάρχει, λέει, θα φροντίσω να υπάρχει. Όντως 

μετά φροντίσατε να υπάρχει, αλλά, απ’ ό,τι φάνηκε, στα λόγια, δε σας κόστιζε 

τίποτε, και το βάλατε έτσι για να υπάρχει και κάτι αυτού μέσα.  

Κι ένα άλλο, θέλω να πω το εξής, και άλλα δυο πράγματα και μετά, θα σας 

κουράσω λιγάκι σήμερα –έτσι;– αλλά πρέπει μερικά πράγματα να ειπωθούνε. 

Είπατε ότι στην αξιολόγηση, στην αξιολόγηση τα κριτήρια είναι ο αριθμός 

Καθηγητών, ο αριθμός φοιτητών. Το είπατε και στη συνέντευξή σας αυτό, κύριε 
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Πρύτανη, διαβάστε το αγγλικό, αν με ακούτε, κείμενο και θα δείτε μέσα ότι 

μιλάει και για τις κτιριακές υποδομές. Και λέτε, μισή αλήθεια! Και η μισή αλήθεια 

είναι χειρότερη κι από ψέμα, γιατί μέσα στα κριτήρια αξιολόγησης της ΕΘΑΑΕ στο 

αγγλικό κείμενο γράφει ότι υπάρχουν μέσα στα κριτήρια αξιολόγησης και οι 

κτιριακές υποδομές. Και αν θυμάστε, κύριε Δήμαρχε και κύριε Βουλευτά, το είπα  

και μέσα στη συνεδρίαση της Συγκλήτου αυτό.  

Λοιπόν άρα ποιες κτιριακές υποδομές θα έχει το Τμήμα μας, όταν θα πάει 

στα Γιάννενα; Ποιες κτιριακές υποδομές έχει το Οικονομικό Πανεπιστήμιο επάνω; 

Τίποτε. Στην κεντρική Βιβλιοθήκη στεγάζεται, Δημήτρη, στην κεντρική 

Βιβλιοθήκη. Άρα λοιπόν οι μισές αλήθειες, και το επαναλάβατε και σήμερα εδώ 

πέρα, και το επαναλάβατε και σήμερα, το ’πατε και στη συνέντευξή σας, γιατί 

πρέπει να ξέρετε ότι υπάρχουν άνθρωποι που διαβάζουνε και προσέχουνε πώς θα 

απαντήσουνε. Στη συνέντευξη δεν είχατε κανέναν να σας ρωτήσει, εδώ όμως 

είχατε. 

Επιπλέον αυτό με τους Καθηγητές ότι ζητήσαν και τα λοιπά, αλήθεια ο 

κύριος Πρύτανης από περιέργεια, κύριε Δήμαρχε, ήρθε ποτέ και σας ζήτησε 

τίποτε εδώ για το Τμήμα, τα 3 χρόνια αυτά που είναι το Τμήμα; Εσάς, κύριε 

Βουλευτά, σας ζήτησε κάτι για το Τμήμα εδώ το συγκεκριμένο, όχι για το 

Πανεπιστήμιο, για το Τμήμα της Πρέβεζας σας ζήτησε ποτέ τίποτε να βοηθήσετε;  

Ναι, όχι. Σε μένα όχι, αλλά για το Πανεπιστήμιο στα Γιάννενα, για τα Τμήματα 

στα Γιάννενα είναι… κάθε τόσο από τον Περιφερειάρχη ζητάει. Ύπνος σε 

ξενοδοχεία, χρήματα δίνει η Περιφέρεια να κοιμούνται εκεί οι φοιτητές στα 

Γιάννενα και μια σειρά από κτίρια που γίνονται μέσα απ’ το ΠΔΕ, όχι απ’ το… απ’ 

το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, όχι από το ΕΣΠΑ, απ’ το ΠΕΠ Ηπείρου, απ’ 

το Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων, έτσι; Άρα δείχνει  το ενδιαφέρον του 

Πρύτανη για το Τμήμα αυτό. 

Και όπως και ο κύριος Γεωργάτος είπε ότι, και ο Πρύτανης ήταν δίπλα του στη 

συνέντευξη τύπου, που έδωσε πριν –και δεν μπορώ να καταλάβω, γιατί 
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χρειάστηκε συνέντευξη τύπου, να δώσουνε και συνέντευξη τύπου– γύρισε και 

είπε ότι από τους 8 Καθηγητές που ψηφίσανε να παραμείνει το Τμήμα, κανένας, 

λέει, δεν είχε επιχειρήματα για το ότι πρέπει να παραμείνει. Κι αυτό είναι ένα 

ψέμα, γιατί με πήραν οι Καθηγητές, που ψηφίσανε να παραμείνει το Τμήμα στην 

Πρέβεζα, μέλη της Συγκλήτου, και μου είπανε, αυτό που λένε είναι ψέμα. Είναι 

ψέμα, έτσι; Αυτά είναι πράγματα, τα οποία λένε, γιατί προσπαθούνε να 

βαφτίσουνε… να αλλάξουνε την όλη κατάσταση.  

Η όλη κατάσταση, ακούστε με κάτι, είναι ότι ο κύριος Αλμπάνης, ο οποίος 

είναι και Πρύτανης του Πανεπιστημίου, είναι και μέλος της Συγκλήτου, κι ο 

κύριος Αντιπρύτανης ο κύριος Γεωργάτος «σύραν τον χορό» του να φύγει το 

Τμήμα από την Πρέβεζα. Εγώ είπα ότι εύχομαι να μην υπάρχουν μικροπολιτικές 

σκοπιμότητες σ’ αυτό, και το εύχομαι ακόμα, δεν ξέρω αν υπάρχουν ή δεν 

υπάρχουν, ούτε θα σταθώ σ’ αυτό, αλλά αυτοί οι δύο «σύραν το χορό». ΄  

Και ανέφερα προηγουμένως, όταν είσαι Πρύτανης, δεν μπορεί να μην έχεις 

5 ανθρώπους δικούς σου, έτσι; Να τους πεις, παιδιά, πρέπει να το στηρίξουμε, να 

το κρατήσουμε ένα χρόνο, γιατί αυτά έλεγα, πρέπει να κρατήσω τον λόγο μου εν 

πάση περιπτώσει, εκτέθηκα σε μια ολόκληρη κοινωνία της Πρέβεζας, εκτέθηκα σ’ 

έναν Δήμαρχο, σ’ έναν Αντιπεριφερειάρχη, στους Βουλευτές και τα λοιπά. Τίποτα 

απ’ όλα αυτά, ψήφισε ο ίδιος αρνητικά. Ο κύριος Γεωργάκος –ήταν μέσα ο 

Δήμαρχος– τι ερωτήσεις μας έκανε για το αυτοδιοίκητο. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τον εκβιάσαμε με τα κτίρια. 

 

ΙΩΑΝΝΟΥ: Ναι, τον εκβιάσαμε με τα κτίρια, όταν εγώ γύρισα και του ανέφερα 

και του είπα… Θα σας τα πω στην πορεία. 

Πάμε λοιπόν στο τι ειπώθηκε εκεί μέσα πολύ-πολύ γρήγορα, γιατί σας 

κούρασα. Τα περισσότερα έχουν ειπωθεί, θα πάω όμως λίγο στο ότι τους εξήγησα 

ότι εμείς δε θέλουμε να σας… ξέρουμε ότι έχετε  το αυτοδιοίκητο, ξέρετε ότι 

αποφασίζετε από μόνοι σας, έχετε πιο δυνατό αυτοδιοίκητο, απ’ ό,τι έχουμε εμείς 
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που είμαστε εκλεγμένοι από τον κόσμο, αλλά πρέπει να λάβετε υπόψη σας κι 

εμείς τι έχουμε κάνει για σας. Αν δημιουργήθηκε αυτό το Τμήμα, δημιουργήθηκε, 

γιατί μια τοπική κοινωνία με τους τότε Βουλευτές και τα λοιπά, και τα λοιπά, 

έτρεξε για να γίνει το Τμήμα του Τ.Ε.Ι. στην Πρέβεζα, η τότε Νομαρχία επί 

Δημήτρη Τσουμάνη έδιωξε τις Υπηρεσίες του από την ΥΕΒ και τα έστειλε να 

νοικιάσουν αλλού κτίρια και τους έδωσε τον χώρο, όπου εκεί στεγαζόταν στην 

αρχή το Τ.Ε.Ι., ο τότε Δήμος έδωσε το οικόπεδο και μετά έγινε η χρηματοδότηση 

από το Υπουργείο, όπου έγιναν αυτά τα κτίρια, τα οποία στοιχίσανε… τα κτίρια 

τελειώσανε το 2008, στοιχίσανε 3.560.000, σημερινά λεφτά όπως ρώτησα έναν 

Οικονομολόγο είναι 12,5 εκατομμύρια Ευρώ, 12,5 εκατομμύρια Ευρώ, έτσι;  

Λες και τα θερμοκήπια της Άρτας, που λέει, δεν κουνιόμαστε εκεί πέρα, κάνουνε 

12,5 εκατομμύρια Ευρώ στην Άρτα, έτσι;  

Λοιπόν μια σειρά από δράσεις, ευρωπαϊκά προγράμματα που τους βάζουμε 

εταίρους, όπως λέγεται, προσπαθήσαμε να λύσουμε το ζήτημα της σίτισης στην 

Α.Ε.Ν., όπου πήγα εγώ προσωπικά, μου ζητήσαν και πήγα στον Υπουργό να 

μεσολαβήσω για το μεταπτυχιακό, όπως κι έγινε δεκτό το μεταπτυχιακό. Σαφώς 

και κάνανε κι οι Καθηγητές τις ενέργειές του, ήταν άψογοι, ήταν πολύ σωστή η 

αξιολόγησή τους, αλλά μου είπαν ότι χρειάζεται και πολιτικό μέσο και πρέπει να 

πάω να παρέμβω σαν Αντιπεριφερειάρχης, και πήγα και έκανα παρέμβαση, έτσι;  

Με το ΚΤΕΛ, έχω ζητήσει να μειωθεί το εισιτήριο, και μάλιστα ο Πρόεδρος του 

ΚΤΕΛ, και μπορείτε… τα Μέσα Ενημέρωσης μπορεί να πάνε να τον ψάξουν και να 

τον βρούνε, μου λέει, είσαι ο μόνος… μόνο εσύ οι Τοπικές Αρχές μου ζητάτε να 

μειωθεί, απ’ το Πανεπιστημιακό Τμήμα δε μ’ έχει πάρει ποτέ κανένας, να μειωθεί 

το εισιτήριο, κι όπως μειώθηκε στο μισό, και κάτω απ’ το μισό, πήγε στα 50 και 

μετά κάναν κι άλλη μείωση στις 5 διαδρομές να δίνουν 2 δωρεάν.  

Γήπεδο μπάσκετ, που μου ζητήσανε, το έβαλα στο Τεχνικό Πρόγραμμα και 

μετά μου ζητήσαν να το αλλάξω και  να το κάνω για Εστία. Στα Γιάννενα σας είπα 

για τα ξενοδοχεία… Α, του πρότεινα του Σωτηρόπουλου, του λέω, κύριε 
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Σωτηρόπουλε, κοιτάξτε να δείτε, Εστία δεν μπορώ να σας φτιάξω μέχρι τον 

Σεπτέμβριο, τι μπορώ να κάνω. Να σας δώσω χρήματα να πάμε να νοικιάσουμε 

10, 20, 30 γκαρσονιέρες και να βάλουμε τα παιδιά μέσα. Και μου λέει όχι!  

Αυτή ήταν η μεγαλύτερη χαζομάρα, έπρεπε τότε να ψυλλιαστώ τι γινότανε. 

Έπρεπε να ψυλλιαστώ, γιατί μου λέει όχι; Γιατί μου λέει, δε θέλω χρήματα να 

νοικιάσουμε 20, 30 γκαρσονιέρες να πούμε στους φοιτητές ότι έχουμε; Εκεί  

φάνηκε ότι ήταν προσχεδιασμένο, θέλανε ότι, όπως είπε κι ο Δήμαρχος το βίντεο 

που δεν πήγαινε και τα λοιπά. 

Συντάχθηκε λοιπόν, κι αυτό είναι το ζουμί, μια Έκθεση Βιωσιμότητας, στην 

οποίαν εκεί αυτή η Έκθεση Βιωσιμότητας τι έγινε; Όταν βγήκαν οι Καθηγητές και 

είπανε να φύγει το Τμήμα από την Πρέβεζα, έγινε μια συνεδρίαση στη Σύγκλητο, 

στην οποία συνεδρίαση στη Σύγκλητο –έγινε πριν από ένα μήνα περίπου, 

νομίζω– εκεί ο κύριος Πρύτανης ζήτησε να γίνει μια Έκθεση Βιωσιμότητος. Τώρα 

πέστε μου εσείς, αν σ’ αυτή την Έκθεση Βιωσιμότητας, που ζήτησε ο Πρύτανης 

να γίνει, ξέρετε ποιους έβαλε να την κάνουν; Τους Καθηγητές που ψηφίσανε να 

φύγει. Τον Σωτηρόπουλο, τον Καραμάνη, αυτούς δηλαδή που ψηφίσανε να 

φύγει, σ’ αυτούς ανέθεσε να κάνουν Έκθεση Βιωσιμότητας, για το αν το Τμήμα 

πρέπει να μείνει εδώ ή να πάει στα Γιάννενα.  Καταλαβαίνετε λοιπόν, αν αυτό δεν 

είναι η επιτομή του στημένου, τότε τι άλλο μπορεί να ’ναι;  

Πάμε λοιπόν, βγαίνει η Έκθεση Βιωσιμότητας, εμένα μου ήρθε στα χέρια  

μου, μέσα έλεγε μέχρι και το «κουφό», να παρθούνε, λέει, τα λυόμενα, αυτά που 

είναι στο Μουσικό Σχολείο, να τα πάρουν από κει και να τα πάνε, λέει, στα 

Γιάννενα. Δεν ξέρω τώρα, με το ελικόπτερο θα τα πηγαίναν, πώς θα τα πηγαίναν 

και τα λοιπά! Καταλάβανε το μέγεθος της ιστορίας, συν κάτι άλλο, αλλάξανε, 

έρχεται ορθή επανάληψη. Πάλι σε μένα δεν έρχεται τίποτε, όμως τη Μελέτη εγώ 

κατάφερα και τη βρήκα και τη δεύτερη. 

Παίρνω τηλέφωνο τον κύριο Πρύτανη του λέω, κύριε Πρύτανη, κοιτάξτε να 

δείτε, θεσμικά, νομίζω ότι, έχω ακούσει ότι υπάρχει μια Μελέτη Βιωσιμότητας, θα 
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’θελα να την έχω και θεσμικά. Γιατί άμα δεν την έχεις θεσμικά, δεν μπορείς να 

αναφερθείς σ’ αυτή, θα σου πούνε, δεν είναι αλήθεια, οτιδήποτε. Λέω να μου 

στείλετε την Έκθεση. Δε θα σας στείλω, προς τιμήν του, μου είπε, θα στη στείλω 

την μέρα που θα πάρεις και την Πρόσκληση. 

Απ’ ό,τι έμαθα μετά από ένα θέμα, που έκανε ο κύριος Μπάρκας, μόνο σε 

μένα την έστειλε. Εσύ νομίζω την είχες, Φώτη; Ούτε εσύ, ε;  

 

Ναι, ούτε στον Δήμαρχο, ούτε μόνο εμένα, που τη ζήτησα. Κι εγώ στον κύριο 

Μπάρκα την έστειλα την Τρίτη το πρωί με mail. Έτσι δεν είναι, Κώστα; Την Τρίτη 

το πρωί. Εγώ την είχα δυο μέρες πιο νωρίς μαζί με την Πρόσκληση.  

Λοιπόν ακούστε τι λέει η Έκθεση. Η Έκθεση λέει ότι –η ορθή επανάληψη, 

όπως είπαμε, για τους λόγους που είπαμε και τα λοιπά– βάζει, για να μη σας 

κουράζω 4 στάδια: Ενίσχυση Σχολής Οικονομικών και Διοικητικών Επιστημών. 

Δηλαδή με το που θα φύγει το Τμήμα από δω και να πάει στα Γιάννενα, θα 

ενισχυθεί η Σχολή Οικονομικών και Διοικητικών Επιστημών.  Θα υπάρχουν 

ακαδημαϊκές και εκπαιδευτικές συνέργειες, θα υπάρχουνε επιστημονικές δράσεις 

κοινές και ερευνητικές δράσεις κοινές.  

Αν σας διαβάσω όλα αυτά, που λέει, μέσα σ’ αυτές τις 7 περίπου σελίδες, 7 

σελίδες γι’ αυτό το θέμα, θα πείτε, τι καλύτερο πράγμα υπάρχει; Πρέπει το 

Οικονομικό Τμήμα να φύγει από κει και να έρθει στην Πρέβεζα. Γιατί οι 

συνέργειες, οι επιστημονικές δράσεις, τα από κοινού Τμήματα, οι ακαδημαϊκές 

και εκπαιδευτικές συνέργειες, όλα αυτά, που αναφέρει εδώ μέσα –έτσι;– δε λέει 

ότι, ξέρετε, εκεί υπάρχει μια οργανωμένη Βιβλιοθήκη, άρα θα μπορεί να κάνουν 

χρήση οι φοιτητές. Όχι! Λέει, τι θα συμβεί μεταξύ του Οικονομικού και του 

Τμήματος Λογιστικής – Χρηματοοικονομικής. 

Το Οικονομικό είναι στα Γιάννενα, δεν έχει καθόλου αίθουσες, δεν έχει 

καθόλου κτίρια, στεγάζεται στην κεντρική Βιβλιοθήκη, αν διαβάσετε τα blog των 

φοιτητών που φοιτούν στο Οικονομικό Πανεπιστήμιο, θα δείτε, περιγράφουν με 

τα πιο μελανά λόγια τη φοίτησή τους στο Τμήμα αυτό, ότι δεν έχουν 
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εγκαταστάσεις, δεν έχουν εργαστήρια, δεν έχουν πού να καθίσουνε, πού να 

πιούνε, τίποτε, τίποτε… όλα αυτά και μιλάει μόνο γι’ αυτό, τίποτα άλλο.  

Θα είναι καλό να την πάρετε, να καταλάβετε τι ακριβώς σας λέω. Κι αυτό 

είπα και στη Σύγκλητο, λέω, διαβάζοντας αυτό, είναι ένας ύμνος να έρθει το 

Οικονομικό στην Πρέβεζα. Γιατί; Θα τα έχει όλα αυτά, που γράφετε, συν τι άλλο; 

Τις κτιριακές υποδομές. Δέκα αίθουσες διδασκαλίας, 3 αμφιθέατρα, 6 αίθουσες –

πώς το λένε;– εργαστηρίων, 6 αίθουσες εργαστηρίων, 23 στρέμματα αύλειος 

χώρος, τα 23 στρέμματα που έδωσε ο Δήμος Πρέβεζας παραχώρηση στο τέτοιο. 

Κουβέντα γι’ αυτό, κουβέντα κανένας τους!  

Και πάνε μετά στην 8η σελίδα, στο Κεφάλαιο 5, λένε, Εξοικονόμηση 

πόρων. Ακούστε για να γελάσετε. Λέει ότι, αν πάει το Τμήμα, φύγει από δω και 

πάει επάνω, θα υπάρχει εξοικονόμηση πόρων. Σε τι θα υπάρχει εξοικονόμηση 

πόρων; Στη σίτιση, λέει, 91.000. Σίτιση 91.000, λες και οι φοιτητές που τρώνε 

εδώ, στα Γιάννενα δε θα τρώνε, λες και θα κοστίσουν λιγότερο! Ο ίδιος 

εργολάβος –εργολάβος με την έννοια που έχει πάρει τη δημοπρασία της σίτισης– 

που έχει εδώ τη σίτιση, την έχει και στα Γιάννενα, ο ίδιος, ο ίδιος ακριβώς με τα 

ίδια λεφτά. 91.000 εκεί, 91.000 εδώ! Όχι, το βάζει σαν έξοδο εδώ, βγάζει 

σύνολο 157, αν θυμάμαι, πόσους βγάζει 157.000… συγγνώμη 179.000, ναι, και 

91.000 είναι η σίτιση, παραπάνω απ’ τα μισά. 

Μετά λέει, κόστος λειτουργίας –πώς το λένε;– συντήρηση εγκαταστάσεων 

θέρμανσης. Λες κι εκεί πάνω δε θα υπάρχει! Πετρέλαιο θέρμανσης, ΟΤΕ, ΔΕΗ, τα 

βάζει σαν κόστη αυτά, λες και εκεί πάνω ούτε τηλέφωνα θα παίρνουνε, ούτε 

ρεύμα θα καίνε, τίποτε, μόνο εδώ! 

 

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Στράτο, τη στέγη τη βάζει κόστος. 

 

ΙΩΑΝΝΟΥ: Γι’ αυτό είπα 179.000, γιατί μαζί με τη στέγη πάει στα 354.000.  

 

Και όλα αυτά δηλαδή είναι κόστη, που θα υπήρχαν και πάνω. Παρ’ όλα 

αυτά, τα βάζουν έτσι σ’ αυτή τη Μελέτη τη βαριά Βιωσιμότητας τα βάζουν απάνω, 
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τα βάζουν ότι τάχα είναι εδώ και πάνω θα τα γλιτώσουν. Δε γλιτώνουν τίποτα απ’ 

όλα αυτά, τίποτα, αντίθετα θα ’ναι και πιο αυξημένα, γιατί; Γιατί άλλο κρύο κάνει 

στα Γιάννενα, περισσότερη θέρμανση θέλεις και μια σειρά από άλλα θέματα. 

Τους λέω εκεί, κι αυτό παρεξηγήθηκε, ενώ πήρα για δεύτερη σειρά τον 

λόγο, για να εξηγήσω στον κύριο Γεωργάτο ότι δεν είπα αυτό, τους εξηγώ ότι το 

κτίριο… το οικόπεδο ανήκει στον Δήμο. Με βάση τη σύμβαση που έχει υπογράψει 

ο Δήμαρχος, ο τότε Δήμαρχος με το τότε Τ.Ε.Ι., αν το Τμήμα δε θα υπάρχει, τότε 

όχι μόνο γυρίζει το οικόπεδο, αλλά γυρίζουν και τα επικείμενα στον Δήμο, 

περιγράφεται στη σύμβαση. Άρα τους λέω, από τη στιγμή που στο 

μηχανογραφικό δε θα γράφει ότι Τμήμα Λογιστικής – Χρηματοοικονομικής 

Πρέβεζα και γράφει Γιάννενα, τότε τι θα συμβεί; Υπάρχει η δυνατότητα,  υπάρχει 

η περίπτωση, αυτό είναι θέμα δικό σας, εδώ του Δημοτικού Συμβουλίου, να 

γυρίσουν και να πούνε ότι το παίρνουμε πίσω, και θα πρέπει να φορτωθείτε και 

2ο, και 3ο, και 4ο έτος, γιατί το περιγράφει η σύμβαση! Εκλείπουν οι λόγοι να 

είναι Πανεπιστήμιο.  

Λέω, εγώ δε θα το πρότεινα να γίνει, αλλά όμως είναι μια σύμβαση, που 

έχει υπογραφεί από δυο μέλη, μπορεί να συμβεί. 

 

Λοιπόν και λέω αυτό. Και το παίρνει αρπαγμένος ο Γεωργάκος και λέει , 

προτείνετε να γίνει αυτό. Λέω, δεν προτείνω, σας λέω τα τραγικά λάθη, που έχει 

αυτή η Μελέτη Βιωσιμότητας, που λέτε ότι το 2ο, 3ο, 4ο θα πάει παραπέρα, συν 

που λέτε, αυτό που ανέφερε κι ο Δήμαρχος, ότι να συνεννοηθούμε με την 

Περιφέρεια, να πάρει αυτό το κτίριο και να μας δώσει ένα αντίστοιχο στα 

Γιάννενα, κάτι αντίστοιχο στα Γιάννενα. 

Βέβαια υπήρχε η ηχηρή απάντηση, για να ακούσει κι ο κύριος από το… δεν 

ξέρω πώς λέγεται η Παράταξή του, του Περιφερειάρχη που είπε, δεν υπάρχει 

ούτε μία στο δισεκατομμύριο τέτοια περίπτωση, όχι… και δικό μας να ’ταν το 

κτίριο, να συναινέσουμε ποτέ στη μεταφορά του Τμήματος δημόσια και σε όλα τα 

Μέσα Ενημέρωσης. 
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Κάθισα λοιπόν και τους αποδόμησα όλη τη Μελέτη Βιωσιμότητας, η οποία είναι 

μια Μελέτη Βιωσιμότητας, όπως είπε ο κύριος Διακομιχάλης, που… δεν ξέρω, ένα 

παιδί Β΄, Γ΄ Γυμνασίου δεν την έκανε.  

Και τελειώνοντας λένε, προσέξτε με, 7.1., «Πλεονεκτήματα μετακίνησης», 

κι αναφέρουν μια σειρά από πλεονεκτήματα, τα οποία όλα πλεονεκτήματα που 

λένε, συνέργειες και λοιπά, μπορούν να γίνουν στην Πρέβεζα μαζί με το… να 

έρθει το Οικονομικό στην Πρέβεζα, και 7.2. παράγραφος «Μειονεκτήματα μη 

μετακίνησης». Δηλαδή πλεονεκτήματα μετακίνησης και μειονεκτήματα μη 

μετακίνησης, το καταλαβαίνετε δηλαδή πόσο στημένο και πόσο φτιαγμένο είνα ι; 

Το καταλαβαίνετε; Όλα αυτά, που σας λέω, τους είπα εκεί, έτσι;  

Λοιπόν θέλω να πω μ’ αυτά να καταλάβετε πώς ακριβώς και πάνω σε τι 

χαρακτηριστικά πηγαίναν να ψηφίσουνε. Αυτά, που είπε ο Πρύτανης σήμερα, 

ήταν ακριβώς, γιατί καταλαβαίνετε ότι αυτό που κάνει είναι λάθος. Όμως τα λάθη 

δεν τα κάνει μόνο ο Πρύτανης. Μισό λεπτό να κλείσω δυο πράγματα και θα σας 

πω για τα λάθη. Τους είπα για τα κτίρια, που είναι 12 εκατομμύρια, και τους λέω, 

για να κάνετε εσείς αντίστοιχα κτίρια στα Γιάννενα, θέλετε 12 εκατομμύρια, τι θα 

πείτε στους φορολογούμενους; Εγώ θα τα «βγάλω στον αέρα», ότι 12 

εκατομμύρια κτίριο θα αραχνιάσει εδώ πέρα και 12 εκατομμύρια θα ζητήσετε από 

τους φορολογούμενους Έλληνες, αλλά και Ηπειρώτες, για να πάτε να κάνετε 

άλλα κτίρια εκεί, ούτε μια swot ανάλυση και τα λοιπά.  

Και τους έβαλα ένα θέμα, που το έθιξε ο κύριος Γεωργάτος στην τέτοια 

του, το οποίο, για μένα, είναι πάρα πολύ βασικό. Δεν μπορούμε να κρυβόμαστε 

πίσω απ’ το δάχτυλό μας, εντάξει, υπάρχει σαφώς, και το ’χω πει πάρα πολλές 

φορές στις συνεντεύξεις μου, η πολιτιστική λειτουργία, δηλαδή ένα Τμήμα σε μια 

πόλη είναι πολιτισμός, σ’ ένα χώρο είναι πολιτισμός σαφώς, είναι αυτό που 

αλληλεπιδρούν οι φοιτητές οι ξένοι επάνω στους ντόπιους τους δικούς μας, πάνω 

στην κοινωνία τη δικιά μας, όλη αυτή η αλληλοβοήθεια, αλλά υπάρχει και το 

οικονομικό θέμα, δεν μπορούμε να το αγνοήσουμε αυτό.  
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Δεν μπορούμε να αγνοήσουμε ότι υπάρχει το οικονομικό θέμα. Δεν 

μπορούμε να αγνοήσουμε ότι κάθε φοιτητής ξοδεύει μίνιμουμ από 700 έως 1.200 

Ευρώ, ανάλογα με τη τσέπη του καθενός, του πατέρα του και τη δικιά του και τα 

λοιπά, έτσι; Ένα μέσο όρο 900 Ευρώ, 800-900 Ευρώ. Αυτοί γράφουνε στο site το 

δικό τους ότι εκεί πέρα έχουνε 1.800 άτομα ενεργά, λέει, που κυκλοφορούν όλα 

αυτά τα έτη και τα λοιπά. Εγώ δε λέω 1.800, εγώ λέω 1.000, δηλαδή τι, μιλάμε 1 

εκατομμύριο το μήνα. 1 εκατομμύριο το μήνα σημαίνει ότι θα λείψει από την 

Πρέβεζα 1 εκατομμύριο το μήνα, το οποίο θα πάει στο εστιατόριο, στην 

καφετέρια, στον ιδιοκτήτη που έχει ένα δωμάτιο, στο ΚΤΕΛ, στο ΤΑΞΙ, στο 

περίπτερο, στο βενζινάδικο και πάει λέγοντας. Αυτό θα λείψει, και τους λέω ότι 

από μία βιώσιμη κοινωνία, που είναι η Πρέβεζα σήμερα, εσείς θα την κάνετε μη 

βιώσιμη, αφαιρώντας 1 εκατομμύριο Ευρώ! 

Τίποτα κι αυτό, και βγαίνει ο Γεωργάτος και το θίγει, λέει, και μάλιστα πετάχτηκε 

και μία, είναι από την Παράταξη του κυρίου που πετάχτηκε προηγουμένως, και 

λέει, λες τους φοιτητές, λέει, σαν –πώς μου το ’πε;– σαν νούμερο, σαν ποσό; 

Σαν ποσό; Λέω, δε λέω σαν ποσό, λέω πόσο ξοδεύουνε και τα λοιπά. Εκεί 

στάθηκε, κατάλαβες; 

Λοιπόν αλλά για να κλείσω, γιατί, ξέρω, σας έχω κουράσει, τα λάθη δεν τα 

κάνει μόνο… Α, ο Πρύτανης, ο Αντιπρύτανης και τα μέλη της Συγκλήτου, που 

ψηφίσανε, και οι Καθηγητές εδώ που ψηφίσανε. Τα κάνουμε και κάποιοι… και 

αρκετοί από μας. Όταν στεκόμαστε και λέμε,  και βγάζουμε δελτία τύπου, 

γράφουμε στο Facebook και λέμε ότι φταίει η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, φταίει ο 

Νόμος Κεραμέως, και πολιτικοποιούμε αυτό το θέμα, παρότι έχω ζητήσει πολλές 

φορές να μην πολιτικοποιηθεί. 

Δε μ’ άφησες να τελειώσω, τόσο πολύ σε καίει  να το πεις και να περάσεις τη 

γραμμή σου. Δε σε βλέπω ποιος είσαι, δε σε καταλαβαίνω, αλλά…  
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Δεν πειράζει, τόσο σε καίει, που δε μ’ αφήνεις να τελειώσω, να δεις τι θέλω να 

πω. Καταλαβαίνεις; Αυτό λέω, γιατί φταίμε όλοι εμείς, το απέδειξες τώρα με το 

πετάχτηκες, το απέδειξες! Έτσι; Όπως με όλο τον σεβασμό και η Νομαρχιακή του 

ΣΥΡΙΖΑ, κι ο Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ σταθήκανε, όχι μέσα στη Σύγκλητο, μιλάω 

για το άλλο το κείμενο που έβγαλε, το δελτίο τύπου προχθές, και η κυρία 

Γεροβασίλη, το μόνο που έχετε να πείτε είναι μόνο για την Κεραμέως! Για τους 

13 Καθηγητές, που ψηφίσανε, δεν έχετε να πείτε κουβέντα!  

 

 

Δεν το πες, στη δήλωση δεν το διάβασα. Αν το ’πες, συγγνώμη. Αν το ’πες, 

συγγνώμη. 

Για τους 13 Καθηγητές κουβέντα! Για τα μέλη της Συγκλήτου, που 

ψηφίσανε, κουβέντα! Και ρωτάω εγώ… 

 

 

Λοιπόν φταίει, λέτε, ο Νόμος Κεραμέως, έτσι; Για το Γεωπονικό της Άρτας 

δεν φταίει ο Νόμος Κεραμέως; 

Γιατί ψήφισε κανένας να φύγει; Για τα άλλα 40 Τμήματα, που είναι στο 

«κόκκινο», όπως είναι το Γεωπονικό της Άρτας, ενώ της Πρέβεζας δεν είναι στο 

«κόκκινο», δεν φταίει ο Νόμος Κεραμέως; Πού φταίει; Αφού εκεί θα παραμείνουν 

αυτά, μόνο το δικό μας φεύγει!  

Αντί λοιπόν να εστιάσετε πρώτα, στους Καθηγητές, στον Πρύτανη, στον 

Αντιπρύτανη και στα μέλη της Συγκλήτου, που ψηφίσαν έτσι, και μετά να πείτε, 

βέβαια υπάρχει κι ένας Νόμος, το μόνο… υπάρχουνε δελτία τύπου, και καλώ 

όλους τους συμπολίτες μας να τα δούνε, ότι το μόνο, μα μόνο που λένε, τι είναι; 

Τι είναι; Για τον Νόμο Κεραμέως και τίποτα άλλο, κουβέντα για τους Καθηγητές, 

τους 12, 13. Πόσοι ήτανε, κύριε Διακομιχάλη, 13; Πόσοι ήτανε; Κουβέντα για 

τους Καθηγητές,Έτσι; 

Άρα λοιπόν αφήστε τα αυτά τα παιχνίδια, αφήστε τα αυτά. Μιλήστε 

ξεκάθαρα, εδώ σας απέδειξα με πραγματικά δεδομένα πώς είχε στηθεί όλο το 
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παιχνίδι, έτσι; Και κανένας δε θέλει να κατηγορήσει ούτε τον Πρύτανη, ούτε τον 

Αντιπρύτανη… δε θέλει να μειώσει, συγγνώμη, τη Σύγκλητο ή το Πανεπιστήμιο. 

Μιλάω συγκεκριμένα για ευθύνες του Πρύτανη, του Αντιπρύτανη και των 

Καθηγητών. 

Κι ένα τελευταίο. Ντρέπονται να πούνε και ο Πρύτανης, και  ο 

Αντιπρύτανης, γιατί με βάση αυτή τη Μελέτη Αξιολόγησης δείχνει ότι θα ήταν 

καλύτερο να έρθουν στην Πρέβεζα, ντρέπονται να πούνε ότι, σε εισαγωγικά, 

«πουλάνε Γιάννενα»! Πουλάνε μπαράκια στα Γιάννενα, πουλάνε ζωή στα 

Γιάννενα και δεν πουλάνε σπουδές. Δεν πουλάνε σπουδές, γιατί οι σπουδές 

μπορούν να γίνουν και στην Πρέβεζα και με τα δύο Πανεπιστήμια. Αλλά 

φοβούνται, σου λέει, τα Γιάννενα είναι πιο ελκυστικά, αλλά δεν το γράφουν 

πουθενά. Ουσιαστικά «πουλάνε Γιάννενα». 

 

ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ: Ήδη και ο Αντιπερειάρχης, ο Στράτος ο Ιωάννου, και ο κύριος 

Δήμαρχος, Γεωργάκος Νίκος σχεδόν τα είπανε όλα και με κάλυψαν σ’ αυτά, τα 

οποία θα έλεγα και εγώ. Και θέλω δημόσια να τους συγχαρώ και τους δύο για τις 

τοποθετήσεις τους. 

Εγώ απλώς στο «δια ταύτα» τρία πραγματάκια θέλω μόνο να πω και να 

ξεκαθαρίσω ότι, η απόφαση, την οποία κουβεντιάζει ο κύριος Πρύτανης, είναι 

γνωμοδοτική, δεν είναι το τετελεσμένο. Το τελεσμένο, την τελική υπογραφή θα 

τη δώσει το Υπουργείο και η Υπουργός, η κυρία Κεραμέως.  

Δεύτερον, ήδη έχει κανονιστεί μέσα στις επόμενες μέρες συνάντηση με 

μένα, τον Αντιπεριφερειάρχη και τον Δήμαρχο με την Υπουργό κυρία Κεραμέως . 

 

Ναι, μέσα στις επόμενες μέρες θα προγραμματιστεί συνάντηση μεταξύ 

εμένα, του Δημάρχου και του Αντιπεριφερειάρχη κι ο σκοπός είναι φυσικά η 

ανάκληση της απόφασης της Συγκλήτου. 
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Και το τελευταίο, που θέλω να πω, είναι ότι προσωπικά θα αγωνιστώ για 

την παραμονή του Τμήματος στην Πρέβεζα, άσχετα από το οτιδήποτε πολιτικό ή 

προσωπικό κόστος, που θα έχω. 

 

ΜΠΑΡΚΑΣ: Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε, για τη δυνατότητα που μου δίνετε 

να τοποθετηθώ για ένα τόσο μεγάλο ζήτημα, που αφορά την Πρέβεζα, τον Νομό 

της Πρέβεζας. 

Θα μπορούσα να απαντήσω, και θα προσπαθήσω τέλος πάντων να 

απαντήσω σε πολλά, απ’ αυτά που ακουστήκανε. Θα προσπεράσω τις προσωπικές 

επιθέσεις, που ακουστήκανε, θεωρώντας ότι το συγκεκριμένο ζήτημα είναι ένα 

ενιαίο ζήτημα, αφορά όλους και όλες και θα έπρεπε να δημιουργήσει τη 

μεγαλύτερη συσπείρωση όλων μας για να διεκδικήσουμε αυτό, που όλοι λέμε, 

την παραμονή του Τμήματος, του Πανεπιστημιακού Τμήματος στην Πρέβεζα.  

Απαξιώ να απαντήσω σε προσωπικές επιθέσεις, δε με αφορούν, ο καθένας 

πορεύεται με αυτά που λέει, τον χαρακτηρίζουν άλλωστε, οπότε… Και θέλω να 

πω ότι δεν αφορούν όλους, όσοι μιλήσανε, κι όσοι έχουν μιλήσει το τελευταίο 

διάστημα αυτό, όλοι χαρακτηριζόμαστε. 

Θέλω λοιπόν να ενημερώσω το Δημοτικό Συμβούλιο, τους παριστάμενους 

δημότες της Πρέβεζας, όσους μας ακούνε, όσοι μας βλέπουνε, τα Μέσα 

Ενημέρωσης, που είναι εδώ παρόντα, τους Πρεβεζιάνους και τις Πρεβεζιάνες οι 

οποίοι μας ακούνε, για το τι έχω κάνει εγώ, τι ενέργειες έχω κάνει, ώστε το 

Πανεπιστημιακό Τμήμα Χρηματοοικονομικής και Λογιστικής να παραμείνει στην 

Πρέβεζα. 

Γιατί, αγαπητοί φίλοι και φίλες, δεν υπήρχε μέχρι το 2018 Πανεπιστημιακό 

Τμήμα. Το 2018 ιδρύθηκε το Πανεπιστημιακό Τμήμα, έχω πλειάδα δημοσιευμάτων 

τοπικών Μέσων, που χαιρέτησαν την απόφαση ένταξης του Τ.Ε.Ι. στο 

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, μπορώ να σας τα καταθέσω κιόλας, και δεν αφορούνε 

και Μέσα Ενημέρωσης, τα οποία είναι φίλια, φιλικά προς την τότε Κυβέρνηση του 
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ΣΥΡΙΖΑ, οι οποίοι λέγανε ότι είναι πολύ σημαντικό το γεγονός ότι ιδρύεται η 

Πανεπιστημιακή Σχολή της Πρέβεζας. 

Και να κάνω και μια διόρθωση. Η διόρθωση λέει ότι δεν υπήρχε Τ.Ε.Ι. με 

έδρα την Πρέβεζα, διότι το 2013 με απόφαση της τότε ηγεσίας του Υπουργείου 

Παιδείας, του κυρίου Αρβανιτόπουλου, είχαμε τη σύμπτυξη… την ενσωμάτωση 

δύο Τμημάτων του Τ.Ε.Ι. τότε σε ένα και της δημιουργίας του Τ.Ε.Ι. 

Χρηματοοικονομικής και Λογιστικής. Φαντάζομαι ότι οι λογιστές, η Ένωση 

Λογιστών της πόλης θα το γνωρίζουν αυτό, και το γνωρίζετε όλοι, ο κύριος 

Δήμαρχος, ο πρώην Δήμαρχος Πρέβεζας είναι εδώ, μπορεί να το επιβιώσει. Και η 

μεταφορά της έδρας στην Ηγουμενίτσα, κάνοντας τότε τη χάρη στον Υφυπουργό 

Οικονομικών της Νέας Δημοκρατίας τότε, του Βουλευτή της Νέας Δημοκρατίας 

στην Ηγουμενίτσα του κυρίου Μπέζα, επειδή χάθηκε το Τμήμα από την 

Ηγουμενίτσα, να πάει η έδρα εκεί για να πει κάτι. 

Άρα δεν υπήρχε έδρα, δεν υπήρχε έδρα στην Πρέβεζα του Τ.Ε.Ι. Κι ο Νομοθέτης 

το 2018 δεν είχε να συζητήσει για καμία έδρα, γιατί η έδρα είχε φύγει, δεν 

υπήρχε έδρα στην Πρέβεζα. 

Τι ενέργειες λοιπόν έκανα εγώ για το Πανεπιστημιακό Τμήμα; Θα πω στη 

συνέχεια για το Πανεπιστημιακό Τμήμα και την ίδρυσή του. Στις 9-9ου του ’21 

είχα συνάντηση με τις Πρυτανικές Αρχές, παρουσία του Πρύτανη, του 

Αντιπρύτανη, του Αντιπρύτανη που έχει ευθύνη το Τμήμα Οικονομίας, το 

Πανεπιστημιακό Τμήμα Οικονομίας, παρόντος του Αντιπρύτανη, ο οποίος είχε 

ευθύνη για τη σίτιση και τη στέγαση των φοιτητών. Ήταν μαζί μου ο 

αναπληρωτής συντονιστής της Νομαρχιακής του ΣΥΡΙΖΑ και είχαμε πει ότι εμείς  

θέλουμε το Τμήμα να παραμείνει στην Πρέβεζα, γιατί υπάρχουν όλοι οι λόγοι 

παραμονής του Τμήματος στην Πρέβεζα και γιατί δεν πρέπει να φύγει από την 

Πρέβεζα. 
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24-9ου, ερώτηση προς το Υπουργείο Παιδείας για το Τμήμα Λογιστικής, 

απάντηση από τον κύριο Συρίγο, την έχω εδώ. Ερώτηση και απάντηση από τον 

κύριο Συρίγο. Υπάρχει απάντηση, έχει δημοσιευτεί η απάντηση και η ερώτηση.  

26-11ου, μετά από επιστολές που δέχτηκα από 18 φορείς της Πρέβεζας. 

Αναφορά στο Υπουργείο Παιδείας των επιστολών 18 φορέων της Πρέβεζας γ ια 

την αντίθεσή μας στη σκέψη να φύγει το Τμήμα Χρηματοοικονομικής και 

Λογιστικής από την Πρέβεζα για οπουδήποτε αλλού, για τα Γιάννενα. Οι φορείς 

είναι ο Δικηγορικός Σύλλογος, δε βάζω πολιτικό πρόσωπο στους φορείς, γιατί 

είναι φορείς. Δεν τοποθετηθώ πολιτικό πρόσωπο στους φορείς, γιατί είναι 

φορείς. Δικηγορικός Σύλλογος, Ιατρικός Σύλλογος, το Επιμελητήριο, Σύλλογος 

Γονέων Νομού Πρέβεζας, Σύλλογοι Γονέων, ο Όμιλος UNESCO, αναφορά στην 

Βουλή των επιστολών των φορέων της Πρέβεζας.  

Στις 15 του μηνός, που μας πέρασε, 15 Φλεβάρη, μετά από Πρόσκληση της 

Συγκλήτου συμμετείχα στη σύσκεψη που έγινε, παρουσία όλης της Συγκλήτου, 

του Αντιπεριφερειάρχη, του κυρίου Δημάρχου, κατά τη δική μου άποψη θα 

έπρεπε να συμμετάσχει κι ο έτερος Βουλευτής, διότι ήταν ένα πολύ σημαντ ικό 

ζήτημα, που κουβεντιαζόταν εκεί κι αφορούσε ένα πολύ σημαντικό θέμα για την 

Πρέβεζα, δε συμμετείχε, εντάξει. Και επίσης έχω την κατάθεση επίκαιρης 

ερώτησης προς την αρμόδια Υπουργό, την κυρία Κεραμέως για το τι μέλλει 

γενέσθαι σε σχέση με το Πανεπιστημιακό Τμήμα. 

Ο Νόμος 4559 του ’18 όριζε τη δημιουργία του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων –είναι 

εδώ το ΦΕΚ– όπου δυστυχώς, δυστυχώς, κι αυτά είναι τα Πρακτικά της Βουλής, ο 

Νόμος λέει για την ίδρυση του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων και αναγράφει μέσα, 

λέει μέσα, Ιδρύεται, στο άρθρο 2 –επιτρέψτε μου– στο άρθρο 3, παράγραφος δ, 

Την ίδρυση του Τμήματος Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής με έδρα την πόλη 

της Πρέβεζας, το οποίο εντάσσεται στη Σχολή Οικονομικών και Διοικητικών 

Επιστημών. Αυτά είναι τα Πρακτικά της Βουλής.  
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Τι ψήφισε τότε η Αξιωματική Αντιπολίτευση, η Νέα Δημοκρατία, διαμέσου 

της εισηγήτριάς της, της κυρίας Καραμανλή; Όχι. Όχι στην ίδρυση του 

Πανεπιστημίου Ιωαννίνων και άρα του Πανεπιστημιακού Τμήματος της Σχολής 

της Πρέβεζας. Παράλληλα, παράλληλα με αυτό, παράλληλα δηλαδή με την 

ίδρυση του Τμήματος στην Πρέβεζα, στο άρθρο 7 λέει μέσα ότι ιδρύεται το 

Πανεπιστημιακό Ερευνητικό Κέντρο Οικονομικής Ανάλυσης και Αλληλέγγυας 

Οικονομίας, με επικεφαλής τον τότε Διευθυντή, αν δεν κάνω λάθος, του Τ.Ε.Ι. 

τον κύριο Ναξάκη, το οποίο θα είχε έδρα την Πρέβεζα. 

Επίσης γνωρίζετε πάρα πολύ καλά με τον Νόμο 4485 είχαμε την ίδρυση 

των διετών Προγραμμάτων Σπουδών, που αφορούσανε μαθητές που τελείωναν το 

Λύκειο και τα Τεχνικά 

 Επαγγελματικά Λύκεια, είχαμε λοιπόν τη δημιουργία δύο διετών  Προγραμμάτων 

στο Πανεπιστήμιο της Πρέβεζας, στη Σχολή της Πρέβεζας με τίτλο: «Διοίκηση 

μικρομεσαίων επιχειρήσεων και εκμεταλλεύσεων», με έδρα την Πρέβεζα. Διετή 

Προγράμματα, τα οποία θα ενσωματώνονταν στο Πρόγραμμα Σπουδών του 

Πανεπιστημίου της Πρέβεζας, έτσι ώστε να υπάρχει μια ολοκληρωμένη δυναμική 

του Πανεπιστημίου και να μην είναι, όπως όλοι κουβεντιάζουμε, ένα Τμήμα μόνο 

του. 

Παράλληλα το 2015 πολύ σωστά ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης λέει ότι 

άρχισε να λειτουργεί το Μεταπτυχιακό, με υπογραφή του τότε Υπουργού Παιδείας 

του κυρίου Μπαλτά, να πω ότι τα διετή Προγράμματα γινόταν σε συνεργασία με 

τοπικούς παραγωγικούς φορείς, έτσι λέει μέσα στο ΦΕΚ, και δυστυχώς η Νέα 

Δημοκρατία ψήφισε κατά το 2018. 

Κι όχι μόνο αυτό, κι όχι μόνο αυτό! Το 2019, στις 7-8ου του 2019, μόλις δυο 

μήνες μετά την ανάληψη της Κυβέρνησης από τη Νέα Δημοκρατία, η κυρία 

Κεραμέως η Υπουργός Παιδείας σε άσχετο Νομοσχέδιο, σε Νομοσχέδιο του 

Υπουργείου Εσωτερικών, καταθέτει τροπολογία, όπου καταργεί όλα τα διετή 

Προγράμματα Σπουδών, αυτά τα οποία ενσωματώνονταν στα Πανεπιστήμια όλης 
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της χώρας, όπως επίσης αποδυνάμωνε, έκλεινε επί της ουσίας τα Ερευνητικά 

Κέντρα, τα οποία είχαν δημιουργηθεί. 

Αυτά γίνανε επί Νέας Δημοκρατίας. 

Δυστυχώς θα πρέπει να καταλάβουμε για ποιους λόγους φτάσαμε εδώ, που 

φτάσαμε. Για ποιους λόγους η Συνέλευση των Καθηγητών του Τμήματος της 

Πρέβεζας πήρε την απόφαση αυτή. Επιτρέψτε μου όμως μια παρένθεση. Η 

κομματικοποίηση μιας Ανεξάρτητης Αρχής είναι λάθος από όλους. Διότι, αν 

μπούμε στη διαδικασία, εγώ δεν το ’κανα για τους φορείς της Πρέβεζας, αλλά αν 

μπούμε στη διαδικασία να πούμε, τι είναι ο καθένας, δείχνουμε το δέντρο και 

χάνουμε το δάσος! Για ποιους λόγους είχαμε μείωση των εισακτέων φοιτητών στα 

Πανεπιστημιακά Τμήματα της χώρας; Είναι πάρα πολύ απλό, η Ελάχιστη Βάση 

Εισαγωγής είναι αυτή, η οποία οδήγησε 20.000 μαθητές εκτός Πανεπιστημίων, 

και το είχαμε αυτό επισημάνει από την αρχή. Και είχαμε ζητήσει κι από την 

Δημοτική Αρχή, κι από την Περιφερειακή Αρχή να πάρουν μια θέση πάνω σε 

αυτό. 

Δυστυχώς οι Καθηγητές του Τμήματος, κάνοντας χρήση αυτού του Νόμου, 

και λέγοντας, επιχειρηματολογώντας ότι, ακριβώς επειδή δεν μπήκαν πολλοί 

φοιτητές, το Τμήμα χάνει τη δυναμική του, παίρνει μία απόφαση για τη 

μετακίνηση του Τμήματος. Και θέλω εξ αρχής να είμαι πάρα, πάρα πολύ 

συγκεκριμένος στην τοποθέτησή μου. 

Εγώ και στη Συνέλευση της Πρυτανείας ότι και στη Συνέλευση της 

Πρυτανείας και στη Συνέλευση της Συγκλήτου μάλλον, τοποθετήθηκα αρνητικά 

στην απόφαση της Συγκλήτου, στην ομόφωνη απόφαση της Συγκλήτου, γιατί 

ομόφωνη είναι η απόφαση της Συγκλήτου, για τη μετακίνηση του Τμήματος από 

την Πρέβεζα στα Γιάννενα. Στο μόνο που διαφώνησε η Σύγκλητος…  

στο μόνο που διαφώνησε η Σύγκλητος, επιτρέψτε μου, ήτανε στον χρόνο όμως 

από την πρώτη στιγμή αντιτάχθηκα στη μετακίνηση του Τμήματος, και δε θα  

’μουν τρελός να μην το κάνω, όταν εγώ το ’18 διεκδίκηση με βάση τους 
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ακαδημαϊκούς όρους να παραμείνει το Τμήμα στην Πρέβεζα, δε θα ’μουνα τρελός 

να το κάνω αυτό. Και μακριά από εμένα οποιαδήποτε μικροπολιτική λογική, γιατί 

ξέρετε κάτι; Θα σας πω κάτι, εγώ είμαι απ' αυτούς, απ' αυτούς που είπα για δύο 

υποθέσεις μεγάλες της Πρέβεζας, το Νοσοκομείο και το Πανεπιστημιακό Τμήμα, 

ότι συνυπογράφω μαζί με όλους τους άλλους Φορείς ψήφισμα, ώστε το 

Νοσοκομείο να αναβαθμιστεί, να κάνουμε καινούργιο Νοσοκομείο.  

Συμμετείχα στην Επιτροπή, που δημιούργησε το Δημοτικό Συμβούλιο, 

ήμουνα μέλος αυτής της Επιτροπής, δε λειτούργησε ποτέ, εγώ τουλάχιστον δεν 

έχω καλεστεί σε μια συνεδρίαση αυτής, όπως επίσης είπα ότι θα συμμετάσχω με 

την παρουσία μου και με την υπογραφή μου στο ψήφισμα για την παραμονή του 

Τμήματος στην Πρέβεζα. 

Επιτρέψτε μου να σας πω ότι τέτοια, αν θέλετε, ιδιοτέλεια το προηγούμενο 

διάστημα, και δη την περίοδο ’15-’19, που αυτή η ανάλγητη Κυβέρνηση υπήρχε 

του ΣΥΡΙΖΑ, δεν έδειξε κανείς. Και δεν μετράω πολιτικό κόστος εγώ, πάντα είχα 

αγαστή συνεργασία και ως Υπουργός που έκανα με τον κύριο Αντιπεριφερειάρχη. 

Φαντάζομαι, κύριε Αντιπεριφερειάρχη, σ' αυτό θα συμφωνήσουμε. Ο κύριος 

Δήμαρχος διαφωνεί σ' αυτό, Ο.Κ., δε φοβήθηκα κάποιο πολιτικό κόστος.  

 

Δεν μπορεί όμως μια αδυναμία, η οποία προκύπτει δυστυχώς –τι να κάνουμε;– 

δυσκολεύεται η Δημοτική Αρχή να το πει αυτό, η πλειοψηφούσα Δημοτική Αρχή 

να το πει αυτό, αλλά η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής μας έχει οδηγήσει σε αυτήν 

εδώ τη δυσχερή θέση. Γιατί το γεγονός ότι δεν έχουνε περάσει παιδιά, δεν 

έχουνε μπει παιδιά, ότι έχουν αποκλειστεί 20.000 και πλέον φοιτητές από το 

Τμήμα. 

Εγώ λοιπόν είναι κάτι πάρα πολύ απλό αυτό, που ζητώ. Πάρα πολύ απλό 

και το είπα και στις Πρυτανικές Αρχές, το είπα στην Πρυτανεία. Ζητώ την 

παραμονή του Πανεπιστημιακού Τμήματος, αυτό που δημιουργήθηκε το ’18 και 

δεν ψήφισε η Νέα Δημοκρατία, διεκδικώ την παραμονή του στην Πρέβεζα.  
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Διεκδικώ την επαναλειτουργία των διετών Προγραμμάτων, αυτά που 

ακύρωσε η Νέα Δημοκρατία κι η κυρία Κεραμέως ως συμπλήρωμα των 

Πανεπιστημιακών Σπουδών της Πρέβεζας, διεκδικώ, διεκδικώ τη λειτουργία του 

Ερευνητικού Κέντρου Οικονομικής Ανάλυσης και Αλληλέγγυας Οικονομίας, αυτό 

που κατήργησε ο Νόμος Κεραμέως και βεβαίως, και βεβαίως την όποια άλλη 

υπεράσπιση, ενδυνάμωση, αν θέλετε, του Τμήματος ώστε αυτό να παραμείνει 

στην Πρέβεζα. 

Ξέρετε, εγώ δεν είμαι άνθρωπος, που έχω κρυφτεί. Φαντάζομαι, υπάρχει 

μια κοινή αποδοχή σε αυτό από όλους και από όλες, δεν είμαι άνθρωπος που 

κρύβομαι. Πρέπει όμως, εάν δεν αναγνωρίσουμε τη ρίζα του προβλήματος, δεν 

πρόκειται να φτάσουμε και στη λύση. Είναι αδύνατο να φτάσουμε στη λύση, αν 

δεν αναγνωρίσουμε το τι ακριβώς μας οδηγεί, μας οδήγησε σε αυτή τη δυσχερή 

θέση, διότι μονίμως θα πετάμε την «μπάλα» σε κάποιο άλλο ζήτημα. Θα 

αναζητούμε ένα άλλο ζήτημα, το οποίο ενδεχομένως να μη μας αφορά, το οποίο 

επί της ουσίας να μην είναι και αυτό, που, αν θέλετε, δημιουργεί προβλήματα.  

Επιτρέψτε μου, γιατί στην πρώτη ανακοίνωσή μου, όποιος τη διαβάσει, 

καυτηριάζω την απόφαση των Καθηγητών για τη μετακίνηση του Τμήματος, για 

τη μεταφορά του Τμήματος από την Πρέβεζα στα Γιάννενα. Και μάλιστα, και 

μάλιστα λόγω της παρουσίας του Προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ στα Γιάννενα πριν 

περίπου δύο μήνες, κάναμε συνάντηση παρουσία δικής μου και άλλων στελεχών 

του ΣΥΡΙΖΑ της Πρέβεζας με τη Διοίκηση του Πανεπιστημίου της Πρέβεζας, όπου 

δηλώσαμε την αντίθεσή μας για την απόφασή τους αυτή, για τη σκέψη και μόνο 

της απόφασής τους αυτής. 

Εγώ, φίλες και φίλοι, είμαι εδώ να σας παρουσιάσω το τι κάνω και το πώς 

διεκδικώ από το ’15 με τη δημιουργία του  Μεταπτυχιακού, με τη δημιουργία του 

Διδακτορικού Προγράμματος, με το πώς διεκδικήσαμε με τις τότε Αρχές της 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης, γιατί κι ο κύριος Ιωάννου συμμετείχε στη συζήτηση αυτή 

το 2018 για την ανωτατοποίηση του Τμήματος και το τι λέγαμε, ότι το Τμήμα 
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πρέπει να παραμείνει εδώ, και παρέμεινε το  εδώ,  δεν έφυγε , παρά την τότε 

συζήτηση κάποιων Καθηγητών του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, που ’θελαν να 

κλείσει το Τμήμα, δεν έκλεισε το Τμήμα, παρέμεινε εδώ, όχι γιατί μας έκανε χάρη 

κανείς, αλλά γιατί υπήρχαν όλα τα ακαδημαϊκά κριτήρια να παραμείνει το Τμήμα 

εδώ.  

Αυτό λοιπόν συνεχίζω να ζητάω και τώρα, αυτό συνεχίζω να ζητάω και 

τώρα, και επιτρέψτε μου να σας πω ότι καταλαβαίνω την αδυναμία ορισμένων, 

κομματικά λειτουργούνε, κομματικά σκέφτονται να λειτουργήσουνε, θέλουνε να 

μεταφέρουν τις ευθύνες και τις κομματικές ευθύνες από τους ίδιους κάπου 

αλλού. 

Εμείς λοιπόν, σας το λέω τώρα ως Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ, γιατί μέχρι τώρα 

μιλούσα ως Βουλευτής στον Νομό Πρέβεζας, εκλεγμένος στο Νομό της Πρέβεζας 

και υπερασπιζόμενος τη θέση αυτή, σας λέμε ότι διεκδικούμε την παραμονή του 

Τμήματος στην Πρέβεζα, το κάναμε και τότε, σας είπα με ποιους τρόπους και πώς 

ισχυροποιήσαμε το Τμήμα, το κάνουμε και τώρα.  

Εγώ δηλώνω παρών για ακόμα μια φορά κι ας υποστώ το πολιτικό κόστος 

συντρόφων, γιατί άκουσα ότι θα πάμε μια 3μελής Επιτροπή, αποτελούμενη από 

μέλη της Νέας Δημοκρατίας. Εγώ λοιπόν σας λέω ότι είμαι παρών στη διεκδίκηση 

της παραμονής του Τμήματος εδώ με όλους τους τρόπους, κοινοβουλευτικούς, 

κινηματικούς, τοποθέτησης, αλλά σας παρακαλώ μην, μην ξεχνάτε το τι είχε 

δημιουργηθεί εδώ, πώς θωρακίστηκε το Τμήμα, πώς ακυρώθηκαν αυτά και ποιος 

ο λόγος που μας οδήγησε στην απόφαση της Συγκλήτου, των Καθηγητών της 

Συγκλήτου το Τμήμα να μεταφερθεί από την Πρέβεζα στα Γιάννενα.  

Αυτά για τώρα και, αν χρειαστεί, θα επανέλθω. 

 

ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ: Θέλω να πω στον κύριο Μπάρκα, επειδή ανέφερε για την απουσία 

την προηγούμενη φορά, στο προηγούμενο Συμβούλιο, είχα μια υποχρέωση στην 

Πάτρα, στην 6η Υγειονομική Περιφέρεια ραντεβού με τον Καρβέλη, τον Διοικητή 

της 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας για θέματα που αφορούνε το Νοσοκομείο 
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Πρέβεζας και τα Κέντρα Υγείας. Πράγμα πιστεύω εξίσου το ίδιο με το θέμα, το 

οποίο κουβεντιάζουμε. Γι’ αυτό ήταν κι η απουσία μου.  

Αλλά θέλω να συμπληρώσω ότι την προηγούμενη ημέρα είχα επαφή με τον 

Αντιπεριφερειάρχη, τον Στράτο τον Ιωάννου, και πήραμε κοινή απόφαση, την 

οποία και ανακοίνωσε ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης –έτσι;– και για τη θέση τη 

δική μου, η οποία ταυτιζόταν με τη θέση του κυρίου Ιωάννου.  

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ.: Καλησπέρα κι από μένα σε όλους. 

Θα ’θελα να ξεκινήσω με μια με δύο παραγράφους απ’ την ανακοίνωση που 

’χουμε βγάλει πριν δύο μέρες ως Περιφερειακή Παράταξη απ’ το «ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ 

ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ». Είμαστε η μοναδική Παράταξη, νομίζω, άλλη μία νομίζω, η οποία 

έχει βγάλει ανακοίνωση για το θέμα. Αναφέρω τις δύο παραγράφους, για να μη 

σας κουράσω και μετά δυο, τρία πράγματα και σχόλια, και κλείνω.  

«Η Περιφερειακή Παράταξη «ΚΟΙΝΟ ΤΩΝ ΗΠΕΙΡΩΤΩΝ» εκφράζει την 

απογοήτευσή της για την απόφαση της Συγκλήτου του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων  

σχετικά με τη μεταφορά του Τμήματος Χρηματοοικονομικής και Λογιστικής από 

την Πρέβεζα στα Γιάννενα και τις αρνητικές εξελίξεις που δρομολογεί η 

ενδεχόμενη εφαρμογή της απόφασης μεταφοράς.  

Η πρόταση μεταφοράς του νυν Πανεπιστημιακού Τμήματος κυοφορήθηκε 

από καιρού στους κόλπους του καθηγητικού προσωπικού του πρώην Τ.Ε.Ι., με 

εμφανή συντεχνιακά κριτήρια. Ακολούθως αξιοποιήθηκαν κατάλληλα οι 

επιπτώσεις της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής (Ε.Β.Ε.), που επέφερε ο 

καταστροφικός Νόμος Κεραμέως. Είχαμε δραματική μείωση του αριθμού των 

εισακτέων σε όλα τα Πανεπιστήμια, για να οδηγηθούμε στην απόφαση της 

Συγκλήτου, που επικυρώνει στην πράξη εκείνη της Γενικής Συνέλευσης του 

Τμήματος ως αυτοεκπληρούμενη προφητεία και να κλείσει το Τμήμα της 

Πρέβεζας». 

Όπως διαπιστώνετε, εμείς δεν… είμαστε αντικειμενικοί και βλέπουμε τις ευθύνες 

και τις αποδίδουμε εκεί, που υπάρχουν. Αλλά εδώ σήμερα δεν άκουσα ούτε μία 
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λέξη να ειπωθεί για την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, η οποία, όπως είχαμε πει εδώ 

και πριν 3 μήνες, εμείς τουλάχιστον, είναι η κυρία αιτία που το Τμήμα δεν έχει 

φέτος εισακτέους. Ούτε μία λέξη λοιπόν και μάλιστα κληθήκαμε να μην το 

σχολιάζουμε και να μην κάνουμε και πολιτικές έτσι παρεμβάσεις αυτού του 

είδους. Πρωτόγνωρο για μένα. 

Και δεν άκουσα ούτε μία λέξη, ούτε μία αυτοκριτική για το τι δεν έκανε η 

Τοπική Αυτοδιοίκηση τόσο στον Α΄, όσο και στον Β΄ βαθμό. Συμπολίτες, δεν 

υπάρχει δρόμος να πας στα Τ.Ε.Ι., ούτε δρόμος δεν υπάρχει δηλαδή ουσιαστικά.  

Λείπει ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης, αλλά άκουσα σε κάποια στιγμή κι 

οφείλω να το σχολιάσω, ότι δεν έλαβα κανένα χαρτί. Αλήθεια, αυτά τα 

προβλήματα γίνονται γνωστά στην Αντιπεριφέρεια, μόνο όταν υπάρχει χαρτί; 

Δηλαδή δε συζητιόνται; Μια Περιφερειακή Αρχή, η οποία είναι 11, 12 χρόνια δε 

γνωρίζει τα προβλήματα και πρέπει να έρθει χαρτί; Απλά  ερωτήματα βάζω. 

Εμείς θεωρούμε ότι αυτή είναι μια δυσμενής εξέλιξη, στην ανακοίνωση, 

που έχουμε βγάλει, λέμε ότι θα πρέπει να επανεξεταστεί και να ανακληθεί η 

απόφαση της Συγκλήτου, λέμε ότι πρέπει να μεταφερθεί και το δεύτερο Τμήμα 

στην Πρέβεζα, γιατί αλλιώς δε δημιουργείται ακαδημαϊκή… έτσι ένα Camp, το 

οποίο μπορεί να λειτουργήσει. 

Κλείνοντας ήθελα να πω το εξής. Είναι κακό πράγμα η αποποίηση των ευθυνών 

και δεν ακούσαμε ούτε μία… ούτε το παραμικρό για τη συνέπεια, πέραν της 

οικονομικής, που έχει, αν φύγει το Τμήμα από την Πρέβεζα. 

Αγαπητοί συμπολίτες, αυτό, αν συμβεί, είναι ένα χτύπημα περαιτέρω στις 

υποδομές, οι οποίες δεν υπάρχουν, στο Νοσοκομείο το οποίο υποβαθμίζεται και 

τώρα έρχεται και το Τμήμα Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής για να το 

επιβεβαιώσει. Δυστυχώς υπάρχουν διαχρονικές ευθύνες και περίμενα από δω 

σήμερα έστω να ακούσω μία κουβέντα έτσι ανάληψης αυτών των ευθυνών.  

 

ΦΡΑΓΚΟΥΛΗΣ ΠΑΥΛΟΣ: Καλησπέρα σας. Ακούσαμε για κομματικοποιημένες 

αποφάσεις, αλλά όχι για πολιτικοποιημένες. Έχει μεγάλη διαφορά η 
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κομματικοποίηση απ’ την πολιτικοποίηση. Σαφώς και το ζήτημα αυτό είναι 

πολιτικό, δεν είναι όμως κομματικό.  

Σαφώς κι ο Νόμος Κεραμέως, που ακούγεται συνεχώς εδώ μέσα, είναι ένα 

πρόβλημα. Δεν είναι η αιτία, είναι η αφορμή ο Νόμος Κεραμέως. Ο Νόμος 

Κεραμέως δεν είναι μόνο η Βάση Εισαγωγής, στο Πολυνομοσχέδιο, που είχε 

κατατεθεί τότε, υπάρχει κι ο περιορισμός στον αριθμό δήλωσης Σχολών. Αυτό 

είναι ακόμη πιο σημαντικό, διότι αν το Τμήμα Χρηματοοικονομικής, Λογιστικής 

και Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα υπάρχει και σε μία άλλη πόλη, η οποία 

είναι πιο θελκτική για τους φοιτητές, γιατί μιλάμε για παιδιά 18, 19, 20 και 22 

ετών, όταν ο Νόμος Κεραμέως, κι οποιοσδήποτε Νόμος τέτοιου είδους τους 

περιορίζει στο να δηλώσουν τις Σχολές, όλοι έχουμε περάσει από τη δήλωση του 

Μηχανογραφικού Δελτίου, κι ας μη γελιόμαστε, η μεγαλύτερη μας «ικανοποίηση» 

ήταν ότι έχουμε τη δυνατότητα να μη δηλώσουμε μόνο τις 5, 10, 20 Σχολές που 

προτιμούμε στις πόλεις, που εμείς προτιμούμε, αλλά μπορούμε να δηλώσουμε και 

κάποιες άλλες παρεμφερείς, ώστε να πάμε να σπουδάσουμε.  

Άρα στον Νόμο Κεραμέως θα πρέπει να βάλουμε και αυτό στο μυαλό μας, 

όχι μόνο την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. Η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής κρίνεται, 

επικρίνεται και κατακρίνεται ανάλογα με την ιδεολογική ταυτότητα του καθενός  

και το πώς αντιμετωπίζει το Πανεπιστήμιο. Διότι αν θέσουμε… αν πούμε ότι η 

Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, όπως λένε κάποιοι, είναι καλό, γιατί δεν μπορεί 

κάποιος να μπαίνει στο Πανεπιστήμιο με 7, με 8, με 9 –αν συμφωνώ ή διαφωνώ 

είναι άλλο κεφάλαιο, την ιδεολογική μου προσέγγιση και τα πολιτικά μου πιστεύω 

τα γνωρίζετε– αντίστοιχα όμως θα πρέπει να δούμε, αν αυτό το 10 ή το ποιο 

είναι το κριτήριο, για να μπει κάποιος σ’ ένα ιδιωτικό Πανεπιστήμιο.  

Διότι όταν εδώ σήμερα ακούμε μόνο, το τι έκανε κάποιος, το τι δεν έκανε –και 

δεν είναι ούτε μομφή για τον κύριο Μπάρκα, ούτε για τον κύριο Ιωάννου, ούτε 

για τον Δήμαρχο, ούτε για τον κύριο Γιαννάκη, για κανέναν– είναι απλές 

κουβέντες, τις οποίες πρέπει εμείς οι ίδιοι εδώ μέσα να καταλάβουμε.  
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Άκουσα με μεγάλη μου δυσαρέσκεια ότι αυτή η Επιτροπή, που 

δημιουργήθηκε τον Οκτώβριο, που ξανασυνεδρίασε αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο 

με το ίδιο θέμα, δε λειτούργησε. Δεν το γνωρίζω, γιατί δεν είμαι μέλος της 

Επιτροπής, το άκουσα απ’ τον κύριο Μπάρκα ότι δε λειτούργησε. Είναι μεγάλο 

λάθος μία πολυκομματική Επιτροπή, μία κοινωνική Επιτροπή να μη λειτουργεί, 

όταν είναι για ένα τέτοιο σημαντικό ζήτημα. Εδώ μέσα δεν υπάρχει ΣΥΡΙΖΑ, Νέα 

Δημοκρατία, ΠΑΣΟΚ, ΚΚΕ. Εδώ πέρα υπάρχει το μέλλον της Πρέβεζας.  

Σε μία επιστολή, που έστειλα, δεν έριξα μομφή σε κανέναν. Έστειλα 

επιστολή σε 6, στον Περιφερειάρχη, στον Αντιπεριφε-ρειάρχη, στους δύο 

Βουλευτές, στον Δήμαρχο και στον Πρύτανη. Και τι είπα; Κάντε τις απαραίτητες 

ενέργειες, μακάρι να ήμουνα κι εγώ σε μία απ’ αυτές τις θέσεις –δεν το λέω, 

προς Θεού, σαν… να το καπηλευτώ– να έκανα εγώ αυτές τις ενέργειες. Εγώ απ’ 

τη θέση που είμαι, είτε σαν Περιφερειακός Σύμβουλος, είτε σαν πολίτης κάνω απ’ 

τη μεριά μου τις ενέργειες που μπορώ. Αυτό λοιπόν που είπα είναι ότι, κάντε τις 

ενέργειες που πρέπει, για να μη γραφτούμε όλοι εδώ μέσα, είτε είμαστε 

Δημοτικοί, είτε είμαστε Περιφερειακοί Σύμβουλοι, είτε είμαστε Δήμαρχοι, 

Αντιδήμαρχοι, οτιδήποτε, να μη γραφτούμε με τα πιο μελανά γράμματα στην 

ιστορία της Πρέβεζας. 

Κι αν ευθύνεται κάποιος, που η έδρα –όχι προσωπικά, εννοώ ένας ή δύο– η έδρα 

δε θωρακίστηκε εδώ, αντίστοιχα ευθυνόμαστε για το ότι συνεδριάζουμε για να 

αποφασίσουμε το τι θα γίνει. Όχι για να συνεδριάσουμε, για να αποφύγουμε το τι 

θα γίνει. Αυτές οι συνεδριάσεις έπρεπε να είχαν γίνει ένα, δύο χρόνια πριν .  

Και επειδή πέρασα κι ένα γεγονός, το οποίο δε θέλω να το αναφέρω, όλοι 

γνωρίζετε, «το προλαμβάνειν καλύτερο του θεραπεύειν». 

 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Καλησπέρα κι από μένα σ’ όλους. 

Όπως ακούσατε, το θέμα είναι πάρα πολύ σοβαρό κι είναι κι ευαίσθητο, 

αφού έχει να κάνει με το μέλλον των παιδιών μας, αλλά και με την κοινωνική και 
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οικονομική ζωή της πόλης. Απ’ αυτό το βήμα είχαμε επισημάνει, είναι η τρίτη 

φορά σήμερα, που λέγαμε ότι για τα αρνητικά του Νόμου του Υπουργείου 

Παιδείας, που καθόρισε την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής.  

Και δεν πέρασε πολύς καιρός, κιόλας απ’ την πρώτη χρονιά, είχαμε και το 

πρόβλημα. Μικρός αριθμός εισαχθέντων, δεν υπάρχει βιωσιμότητα μ’ αυτούς τους 

φοιτητές στο Τμήμα, οπότε τι κάνουν,  είναι η κύρια αιτία, που οι κύριοι 

Καθηγητές του Τμήματος –για μας είναι βιαστική η απόφαση και απαράδεκτη– 

κατά πλειοψηφία πήραν την απόφαση να μεταφερθεί το Τμήμα στα Γιάννενα. Στη 

συνέχεια η Σύγκλητος με πλειοψηφία πάλι 22 προς 10 υιοθέτησε την απόφαση 

του Τμήματος της Πρέβεζας, να μεταφερθεί το Τμήμα στα Γιάννενα. Κρίνοντας, 

λένε, μόνο αυστηρά με ακαδημαϊκά κριτήρια.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, η απόφαση της Συγκλήτου έχει μια μεγάλη 

αδυναμία κι από πρέπει να το πούμε, το είπε ο κύριος Βουλευτής ο κύριος 

Στέργιος Γιαννάκης, και δεν ακούστηκε από άλλους εδώ πέρα. Η αδυναμία  αυτής 

της απόφασης είναι ότι, η απόφαση αυτή είναι γνωμοδοτική προς τον Υπουργό 

Παιδείας. Ο Υπουργός μπορεί να κρίνει και με άλλα κριτήρια, και με κοινωνικά 

κριτήρια, και οικονομικά κριτήρια. 

Αυτό πρέπει να το επισημάνουμε, εκεί είναι η ουσία του θέματος,  έφυγε 

από μας τώρα και πάμε στον Υπουργό. Η ευθύνη για την αποδοχή της απόφασης 

είναι καθαρά του Υπουργού Παιδείας.  

Θέλω να πιστεύω ότι είναι κι άλλα Τμήματα με λιγότερα άτομα, φοιτητές 

που μπήκαν, είναι το Τ.Ε.Ι. της Γεωπονίας της Άρτας. Ξέρετε τι είπε ένας 

Καθηγητής, επειδή τον άκουσα, της Άρτας του Πανεπιστημίου; Ε, του είπαν ότι κι 

η Άρτα που έχει λιγότερους φοιτητές, πρέπει να κλείσει, να μεταφερθεί. Λέει, 

ναι, αλλά ο Υπουργός μπορεί να κρίνει, λέει –αυτός που ψήφισε για να φύγει το 

Τμήμα από δω και να πάει στα Γιάννενα– ναι αλλά, λέει, ο Υπουργός μπορεί να 

κρίνει και με άλλα κριτήρια, όπως είναι τα κοινωνικά, γιατί ο Νομός της Άρτας 

είναι… ο πληθυσμός της Άρτας ασχολείται στον πρωτογενή τομέα και μπορεί να 
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βοηθήσει άμεσα το Τμήμα Γεωπονικής, να αυξηθεί το αγροτικό εισόδημα, να 

’χουμε παραγωγή, να αυξηθεί το αγροτικό εισόδημα και να υπάρχει μια βελτίωση 

της ποιότητας ζωής των αγροτών. 

Για να καταλήξουμε. Εγώ είμαι, το ’χα πει και την προηγούμενη φορά, είχα 

πει να συσταθεί μία Επιτροπή απ’ τους Βουλευτές, τον κύριο Αντιπεριφερειάρχη 

και θεσμικούς παράγοντες, που να πάνε στο Υπουργείο. Να μην το στενέψουμε 

σε κομματικά, κομματικά μπορεί να πάει ο οποιοσδήποτε, εδώ αφορά όλη την 

Πρέβεζα, πρέπει να πάμε σαν μια γροθιά! Εκεί είναι η δύναμή μας, όταν θα 

είμαστε όλοι μαζί και θα ’χουμε ενότητα. Διαφορετικά θα αποτύχουμε, θα λέμε 

ότι φταις εσύ, φταίω εγώ, φταίει ο άλλος.  

Και το 2011 ήταν μια πρόταση, όλες οι Σχολές του Τ.Ε.Ι. να πάνε στην 

Άρτα, το ξεφύγαμε. Το ’13 που ήταν το Σχέδιο «Αθηνά» δεν έκλεισε και το 

Τμήμα, κύριε Δήμαρχε, εδώ. Γιατί έμεινε; Γιατί είχε τις προϋποθέσεις. Και σήμερα 

θα πρέπει να τονίσουμε ότι πήραν αυτή την απόφαση οι Καθηγητές, οι οποίοι 

είναι αυτοί που είναι για μένα είναι αξιόλογοι σαν Καθηγητές, αλλά η απόφασή 

τους ήταν απαράδεκτη! Είναι το πρώτο Τμήμα σ’ όλη την Ελλάδα, που πήρε 

τέτοια απόφαση τόσο βιαστικά. 

Εγώ θέλω να πω ότι υπάρχει το εκπαιδευτικό προσωπικό ικανοποιητικό, 

υπάρχουν οι σύγχρονες κτιριακές εγκαταστάσεις, που είναι κάτι το ξεχωριστό, 

υπάρχει μετά, θα έλεγα, η φιλοξενία της τοπικής κοινωνίας, που κανένας δεν το 

’πε, εδώ οι φοιτητές έχουν πραγματική φιλοξενία. Και μας ξέφυγε, δεν έγινε, δε 

θέλω να καταλογίσω ευθύνες, μπορούσε όμως να γίνει και Φοιτητική Εστία. Κι ο 

Δήμαρχος εγγράφως το ’χε εισηγηθεί στον Υπουργό, αλλά δεν είναι της ώρας 

αυτό. 

Και επιπλέον και φαίνεται κι η δουλειά των Καθηγητών απ’ το Μεταπτυχιακό 

Τμήμα. Και δεν είναι ότι πάνε φοιτητές του Τμήματος εδώ, ζητάνε πτυχιούχοι από 

όλη τη χώρα. Αυτό κάτι λέει. 
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Λοιπόν χρειάζεται απ’ όλους μας ψυχραιμία και σταθερότητα. Δε 

χρειάζονται ούτε κραυγές, ούτε παλικαρισμοί, ούτε απειλές. Θα πρέπει να πάμε 

συνετά, για να κερδίσουμε αυτό, που μας ανήκει, να κερδίσουμε το δίκιο μας. 

Εγώ πιστεύω, αν είμαστε όλοι ενωμένοι, θα το κερδίσουμε.  

 

ΡΟΠΟΚΗΣ:Πόσους καλούς λογιστές έχουμε σήμερα στην Πρέβεζα νέους; 

Πολλούς, πάρα πολλούς! Από ποιο Τμήμα βγήκανε, Δήμαρχε; Απ’ αυτό που λέμε 

εμείς σήμερα. 

Το δεύτερο είναι ότι, το είπαν και οι προομιλούντες, και ο κύριος Μπάρκας όπως 

το έθεσε, ποτέ δεν είχαμε έδρα, δυστυχώς αυτή είναι η αλήθεια. Κι η μεγαλύτερη 

αλήθεια ξέρετε ποια είναι; Ότι παίζουμε με τις λέξεις και λέμε το εξής, είναι τιμή 

που στα Τ.Ε.Ι. Πρέβεζας έγινε αναβάθμιση. Να σας πω το γιατί; Εσείς, αν είχατε 

παιδιά και θέλατε να δώσουνε γραπτές εξετάσεις να μπούνε σ’ ένα Πανεπιστήμιο , 

σ’ ένα… εννοώ Πανεπιστήμιο εξωτερικό, μεταπτυχιακά, ή σε μια εργασία να μην 

έχει αξία το πτυχίο του; Να πέσουμε δηλαδή τόσο χαμηλά περί της αξίας; Εμείς 

λέμε, μπράβο.  

Όμως θα πω και κάτι άλλο. Προσωπικά εγώ κι η δική μας Παράταξη είναι 

υπέρ της ελευθερίας των σπουδών με χρόνο διαρκείας, όχι φοιτητής 10 και 15 

χρόνια, αλλά τουλάχιστον να μπορεί να σπουδάσει, να μάθει, να βοηθήσει ακόμα 

και την ίδια του την επιχείρηση. Έχουμε ανάγκη κι από λογιστές, κι από 

μηχανικούς, κι από δικηγόρους. Μας αναγκάζει η κοινωνία κι η Πολιτεία να 

έχουμε και τα 3 πτυχία. 

 

ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Καλησπέρα, φίλοι. Πίστευα ότι στα αρχικά χρόνια της ζωής μου 

έχω δει κι έχω ζήσει αρκετά πράγματα. Πάντα η ζωή έχει τον τρόπο να σας κάνει 

σοφότερο και να σου δείχνει πάνω αθέατες πλευρές και πράγματα, που δεν 

περιμένεις. 

Τις τελευταίες μέρες γίναμε μάρτυρες πολλών και ενδιαφερόντων 

πραγμάτων. Πρώτα απ’ όλα είδαμε, εν είδει διαγγέλματος, από τον Δήμαρχο ένα 
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φοβερό κατηγορώ απέναντι σε οποιονδήποτε άλλον, εκτός απ’ τη δική μας 

αδράνεια. Είδαμε μία επικοινωνιακή καταιγίδα, ένα μπαράζ, που το 10 χρόνια που 

είμαι στην Πρέβεζα, τα 11 δε θυμάμαι να ’χει προκύπτει κάτι ανάλογο για κανένα 

θέμα, όπου γίνεται μια προσπάθεια απόσεισης ευθυνών από Τοπικές Αρχές, από 

Αυτοδιοικητικές, από Περιφερειακές Αρχές, από πολιτικές αρχές και πολιτικές 

εξουσίες, αν θέλετε, και να πάει η ευθύνη σε κάποιους ανθρώπους, που καλώς ή 

κακώς, θα το κουβεντιάσουμε μετά, πήραν μία απόφαση. 

Και βεβαίως είδαμε κι απ’ τον συμπαθέστατο Αντιπεριφερειάρχη μαθήματα 

αυτοδιοικητικής συνείδησης! Γιατί, λέει, είμαστε πολύ κομματικοί, όταν λέμε ότι, 

,ε φταίει, ρε παιδιά κι η Βάση Κεραμέως, για όνομα του Θεού! Ενώ αυτός, που 

φταίνε όλα τα άλλα, ο ανάδρομος Ερμής, το κακό το ριζικό μας, είναι αυτός με 

την αυτοδιοικητική συνείδηση κι ο παντελώς μη κομματικοποιημένος. 

Να πούμε μερικά πράγματα, φίλες και φίλοι, για να αποκαταστήσουμε και 

λίγο την αλήθεια. Το Τμήμα φτιάχτηκε το 1998, οι εισαχθέντες –δε θα πάω τόσο 

πίσω, για να μη σας κουράσω– οι εισαχθέντες απ’ το 2010 και μετά κυμαίνονται 

σταδιακά από τους 260 μέχρι τους 300. Στο πρώτο κομμάτι, που ήταν Τ.Ε.Ι., 

είναι αρκετά χαμηλότερα, τα δύο τελευταία χρόνια, και εννοώ πριν τη Βάση 

Εισαγωγής, είναι αρκετά ψηλότερο. Τελευταία χρονιά, που δεν είχε εφαρμοστεί ο 

Νόμος Κεραμέως, είχαμε περίπου 270 φοιτητές.  

Από τότε, απ’ το 2010 και μετά, έχουμε μία σαφώς μειούμενη χρηματοδότηση και 

του συγκεκριμένου Τμήματος, αλλά και γενικά της Παιδείας. Αυτή η 

χρηματοδότηση άρχισε να δείχνει κάποια σημάδια βελτίωσης μικρά, ταπεινά, 

ελάχιστα, ανάκαμψης ίσως απ’ το 2016 και  μετά, και φτάσαμε να έχουμε σε 

σχέση με το 2010 μία βελτίωση της τάξης του 35 με 50% στα Πανεπιστημιακά 

Ιδρύματα, στο δικό μας εδώ 45% της χρηματοδότησης από την κατάπτυστη 

Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ! 

Και για να ξεκαθαρίσουμε μερικά πράγματα, δεν είμαι εδώ να απολογηθώ 

για τον ΣΥΡΙΖΑ, δεν είμαι εδώ να προπαγανδίσω για τον ΣΥΡΙΖΑ. Αλλά, 
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επιτέλους, για να διαμορφώσουμε μια άποψη, πρέπει να ακούγονται και μερικές 

αλήθειες, φίλοι. 

Το 2018 λοιπόν το συγκεκριμένο Τμήμα, επειδή έχει πολύ σοβαρές 

κτιριακές υποδομές, επειδή έχει ακαδημαϊκή επάρκεια, και επειδή έχει σημαντική 

αποδοτικότητα στην αγορά εργασίας, τα είπαν και οι προηγούμενοι, γίνεται 

λοιπόν Πανεπιστημιακό Τμήμα. Κι εδώ να το κουβεντιάσουμε λίγο αυτό το 

πράγμα. Τις τελευταίες μέρες έχει γίνει μία φοβερή σπέκουλα ότι «ο ήλιος 

βγαίνει απ’ τη Δύση»! Είναι πολύ κακό, λέει, που το Τμήμα από Τ.Ε.Ι. Ηπείρου 

έγινε Πανεπιστημιακό Τμήμα.  

Φίλες και φίλοι, να τα βάλουμε λίγο σε μια σειρά. Ανωτατοποίηση σημαίνει 

πρώτα απ’ όλα για τους φοιτητές του Τμήματος, ίδια επαγγελματικά 

πλεονεκτήματα και προσόντα με όλους τους άλλους που είναι σε ανάλογη Σχολή. 

Μέχρι τότε οι απόφοιτοι του συγκεκριμένου Τμήματος Τ.Ε.Ι., Τεχνολογικού 

Ιδρύματος, δεν είχαν δικαιώματα να υπογράφουνε λογιστικές ισοποσίες, δεν 

είχαν δυνατότητα να κρατάνε χαρτιά σε εταιρείες. Είναι άσχημο αυτό;  

Και πάμε λίγο πιο κάτω. Σε όλη την Ευρώπη σταδιακά συμβαίνει το εξής πράγμα. 

Οι τεχνικές ειδικότητες, τεχνολογία και κάθε τεχνική ειδικότητα, κατάρτιση, 

δεξιότητα παύουν πια να είναι αυτό, που λέει η λέξη «δεξιότητα, κατάρτ ιση» και 

γίνονται σιγά-σιγά Επιστήμη. Γιατί; Γιατί διευρύνεται το γνωστικό τους πεδίο. 

Έχουμε νέες τεχνολογίες, έχουμε καινούργιες απαιτήσεις, έχουμε την 

επικοινωνία, που μπαίνει σε κάθε είδους επάγγελμα, ακόμα και στον υδραυλικό, 

μοιραία λοιπόν πάρα πολλά, απ’ αυτά που είχαμε στο μυαλό μας ως τεχνικά ή 

τεχνολογικά επαγγέλματα, εξελίσσονται σε πανεπιστημιακά επαγγέλματα.  

Και κάτι έτσι για τους φίλους Συμβούλους της Αριστεράς. Πραγματικά είναι 

πολύ καλά που ανωτατοποιήθηκε. Γιατί; Γιατί έτσι χτυπιέται κι αυτό, που πάντα 

θεωρούσαμε ως Αριστεροί, τον αντιδραστικό, τον αναχρονιστικό, τον 

σκοταδιστικό καταμερισμό εργασίας του χειρώνακτα με τον πνευματικό εργάτη. 

Δηλαδή άλλος θα πρέπει να παράγει τον πλούτο κι άλλος θα πρέπει να κανονίζει 
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πού θα πάει ο πλούτος. Είναι ένα βήμα σ’ αυτή τη λογική λοιπόν αυτό και να 

σταματήσουμε να ρίχνουμε το ανάθεμα στη διαβόητη ανωτατοποίηση.  

Λοιπόν τι γίνεται απ’ το 2018 και μετά. Το Τμήμα είναι «ορφανό» μέχρι 

τότε, είναι δηλαδή ένα μοναχικό Τμήμα σε μία περιοχή μακριά απ’ το κέντρο. 

Αυτά τα Τμήματα τα Πανεπιστημιακά ή Τεχνολογικά έχουν τεράστια ζητήματα 

βιωσιμότητας. Αποφασίζεται λοιπόν τότε να θεσπιστούν Προγράμματα ΔΕΠ, 

Διετών Επαγγελματικών… τα Διετή Προγράμματα για τους Αποφοίτους των ΕΠΑΛ, 

τα οποία καταργήθηκαν αμέσως μετά ενάμισι χρόνο. Η Πρέβεζα θα ήταν κομμάτι 

υποδοχής αυτών των ανθρώπων. 

Αποφασίζεται και συγκροτείται ένα πολύ καλό Μεταπτυχιακό και Διδακτορικό 

Κομμάτι. Αποφασίζεται και συγκροτείται το λεγόμενο Πανεπιστημιακό Ερευνητικό 

Ινστιτούτο των Ιωαννίνων με 6 Παραρτήματα, εκ των οποίων τα δύο 

Παραρτήματα, υπήρχε συμφωνία και εξασφαλισμένη χρηματοδότηση, 

αναφέρονταν στην Πρέβεζα. Μιλούσαμε για το κομμάτι της συνεταιριστικής και 

αλληλέγγυας Οικονομίας και μιλούσαμε βεβαίως για το κομμάτι του 

Περιβάλλοντος, της Αειφορίας και της Μελέτης των υδροφόρων κοιτασμάτων.  

Πάμε πιο κάτω. Αυτό το Τμήμα όμως, παρ’ όλες αυτές τις αλλαγές απ’ το 

’18 και μετά, είχε μία χαμηλή επιλεξιμότητα, για να λέμε τα πράγματα με το 

όνομά τους. Περίπου οι μισοί φοιτητές απ’ όσους μπαίνανε, ερχόταν να 

σπουδάσουν στην Πρέβεζα. Γιατί, φίλες και φίλοι, συνέβαινε αυτό; Στη ζωή δεν 

υπάρχουν μεταφυσικά πράγματα, όλα έχουν τις εξηγήσεις τους.  

Γιατί; Γιατί πρώτα απ’ όλα ήταν ελλιπέστατη η φοιτητική μέριμνα. Σίτιση; 

Κατά πώς λένε οι φοιτητές, έχω τις ανακοινώσεις τους, ελλιπέστατη έως 

ανύπαρκτη. Στέγαση; Να μην το συζητάμε για Εστία. Για τη συγκοινωνία; Πάρα 

πολλά ζητήματα. Σας λέω, τι λένε οι φοιτητές στις ανακοινώσεις τους, τις έχω 

μαζέψει, τις έχω εδώ.  

Διαχρονικά λοιπόν, αν θέλουμε κάπου να επιμερίσουμε σε πρώτο επίπεδο 

ευθύνες, θα πρέπει να μιλήσουμε για την αδιαφορία, η οποία μπορεί να εξελιχθεί 
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κάποιες φορές και σε εγκληματική, διαχρονικά των Τοπικών Αρχών, Δημοτικών 

και Περιφερειακών, απέναντι σε αυτό που λέμε «φοιτητική μέριμνα» και 

υποδομή. 

Κι αφού λοιπόν τελειώνουμε μ’ όλα αυτά, το 2020 θεσπίζεται ο Νόμος Κεραμέως 

με την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. Το επιχείρημα όλων αυτών, που υπεράσπισαν 

και εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο, είναι ότι πιο θα ανέβει το επίπεδο των 

σπουδαστών και των φοιτητών στην Ελλάδα. Λες και είχαμε χάλια επίπεδο, λες 

και οι δικοί μας απόφοιτοι δεν ήταν περιζήτητοι σ’ όλο τον κόσμο! Αλλά, Ο.Κ., να 

ανέβει το επίπεδο, να μην περνάν πια τα παιδιά του 3, και του 4, ή του 60, όπως 

είπε ο Δήμαρχος σε δηλώσεις του τότε, να μην περνάν τα παιδιά, πολύ  ωραία, να 

ανέβει το επίπεδο συμφωνούμε. 

Δίπλα όμως στην Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής υπήρχε κι άλλο ένα κομμάτι, 

τα κολλέγια τα ιδιωτικά, τα οποία τα περισσότερα είναι τριετή στην Ελλάδα, 

έχουν τίτλους σπουδών που πια με τον Νόμο Κεραμέως είναι ισότιμη, ισότιμοι οι 

τίτλοι σπουδών με τους τίτλους σπουδών, που έχουν οι απόφοιτοι Πανεπιστημίων 

πενταετούς και εξαετούς φοίτησης! Κουβέντα γι’ αυτό.  

Τυχαία τα πράγματα; Ξεκάθαρη η κατεύθυνση, φίλες και φίλοι. Και μόνο 

όποιος δε θέλει να το δει, κι όποιος θέλει να κρυφτεί πίσω απ’ το δάχτυλό του, 

δεν το βλέπει. Η λογική κατεύθυνση είναι πολύ, πολύ συγκεκριμένη. 

Αποδυνάμωση της Δημόσιας Εκπαίδευσης σε κάθε βαθμίδα, Πρωτοβάθμια, 

Δευτεροβάθμια και κυρίως Τριτοβάθμια, γιατί εκεί είναι πολύ κοντά κι αγορά 

εργασίας, και βεβαίως χειραγώγηση των οικογενειών τους, αφού γίνεται ολοένα 

και πιο δύσκολο κομμάτι η πρόσβαση στο Πανεπιστήμιο, ολοένα και πιο 

κοστοβόρο φροντιστήρια και τα λοιπά, να πάμε τα παιδιά μας στα ιδιωτικά 

Κολλέγια, που εκεί δεν έχει κανένα, μα κανένα κριτήριο εισαγωγής, παρά μόνο 

αν έχει ο μπαμπάς χρήματα να πληρώσει τα δίδακτρα. Καταλαβαίνετε λοιπόν, 

πώς ανεβαίνει το επίπεδο! 
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Αποτέλεσμα της Βάσης Εισαγωγής, του Νόμου Κεραμέως για να το πούμε 

ξεκάθαρα; 16.000 υποψήφιοι, είμαι εξαιρετικά ακριβής στα νούμερα, 16.000 

υποψήφιοι περισσότεροι από την προηγούμενη χρονιά, που ήταν 20.000, 36.800 

κάτι υποψήφιοι μείναν έξω απ’ τα Πανεπιστημιακά Ιδρύματα με χιλιάδες κενές 

θέσεις στα Πανεπιστημιακά Ιδρύματα, εκ των οποίων η πλειοψηφία των κενών 

θέσεων είναι στα Περιφερειακά Πανεπιστημιακά Τμήματα. Ξεκάθαρη λοιπόν η 

επίθεση στα Περιφερειακά Τμήματα, ξεκάθαρη η επίθεση στο Δημόσιο 

Πανεπιστήμιο. 

Είχαμε μιλήσει τότε πριν από δυόμισι χρόνια περίπου, πρώτοι νομίζω εμείς 

ως Παράταξη, και οι άλλες Παρατάξεις συμμετείχαν στην κουβέντα και  κατάλαβαν 

τον κίνδυνο. Σε διάφορες επικοινωνιακού τύπου κουβέντες του στυλ, να 

αναβαθμίσουμε τη σχέση μας με το Τ.Ε.Ι. είχαμε πει, θυμάμαι, από μικροφώνου, 

ναι, αλλά, Δήμαρχε και φίλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι, πρέπει να υπάρχει 

Πανεπιστημιακό Τμήμα για να το αναβαθμίσεις. Και κινδυνεύει το Πανεπιστημιακό 

Τμήμα, όπως κινδυνεύουνε 37 Πανεπιστημιακά Τμήματα άμεσα και άλλα 70, τα 

οποία είναι στην κατάσταση που είμαστε εμείς τώρα.  

Στην Πρέβεζα λοιπόν με τη χρήση της βάσης εισαγωγής, φίλες και φίλοι, 

εισήχθη το 1/3 των φοιτητών, λίγο πάνω από 80 και, καταλαβαίνετε λοιπόν ότι 

όλο το πράγμα δεν είναι ούτε τυχαίο, ούτε μεταφυσικό, είναι δομημένο. Είναι 

δομημένο, γιατί η Δημόσια Εκπαίδευση, ως δημόσιο αγαθό, ως κοινωνικό αγαθό 

που προσφέρεται και παρέχεται, και πρέπει να παρέχεται σε όλους, πρέπει να 

πριονιστεί. Πρώτα απ’ όλα πρακτικά και μετά και στο μυαλό των ανθρώπων.  

Όταν λοιπόν εμείς μιλούσαμε για τον κίνδυνο στο Δημοτικό Συμβούλιο τον 

ορατό, τον άμεσο κίνδυνο, γιατί μόνο όσοι ήθελαν να εθελοτυφλούν δεν το 

βλέπανε, εσείς, Δήμαρχε και Δημοτική Παράταξη, τι κάνατε; Εσείς, κύριε 

Αντιπεριφερειάρχα –είναι ρητορικό το ερώτημα, γιατί λείπει ο κύριος Ιωάννου– τι 

κάνατε; Επιλέξατε μία στήριξη σ’ αυτό που λέμε «πολιτική ταυτότητα», στον 

κομματικό σας Φορέα.  
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Και σας είχα πει τότε απ’ το ίδιο μικρόφωνο, καμιά 50αριά Δήμαρχοι ανά 

την Ελλάδα Δεξιοί, δεν είναι Αριστεροί, Δεξιοί φώναζαν στην Κεραμέως, και μέσα 

στην ΚΕΔΕ είχε γίνει συζήτηση, αλλά γενικώς είχαν βγει ανακοινώσεις και 

λέγανε, παιδιά, το νου μας, η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής θα διαλύσει τα 

Περιφερειακά Πανεπιστήμια. Δεξιοί Δήμαρχοι το λέγανε, εσείς επιλέξατε την 

αφωνία. Ή μάλλον κάτι χειρότερο, επιλέξατε να πείτε ότι είναι ψηφισμένος Νόμος 

από δημοκρατικά εκλεγμένη Κυβέρνηση, άρα όλοι να κλείσουμε τα στόματα και 

να τελειώνουμε, και να το αποδεχτούμε. 

Και σήμερα, τι κάνουμε σήμερα, φίλες και φίλοι; Η  κατάσταση είναι 

δεδομένη, υπάρχει απόφαση, έτσι λοιπόν σ’ αυτές τις συνθήκες προέκυψε η 

απόφαση του Τμήματος. Είναι μία απόφαση του Τμήματος, που αν δε θέλουμε να 

τα δούμε όλα αυτά τα πράγματα μαζί, δε θα δούμε τίποτα. Είναι μια απόφαση του 

Τμήματος και μετά της Συγκλήτου, που ορίζει σχεδόν τελεσίδικα, κατά τη γνώμη 

μου τη μεταφορά του Τμήματος. Ελπίζω όχι, αλλά νομίζω πως είναι σχεδόν 

τελεσίδικο. 

Τι κάνουμε λοιπόν σ’ αυτή την περίπτωση; Πρώτα απ’ όλα κρίνουμε την απόφαση 

των Καθηγητών εδώ, την απόφαση της Συγκλήτου; Να την κρίνουμε. 

Απαράδεκτη, θλιβερή, συντεχνία οι Καθηγητές. Τώρα έγιναν συντεχνία, φίλες και 

φίλοι, φέτος; Γιατί 10 χρόνια, που ’μαι στην Πρέβεζα, ξέρω ότι όλοι οι Καθηγητές 

ψάχναν να φύγουνε. Δεν τους είχε δοθεί ποτέ όμως η δυνατότητα, οι συνθήκες, 

το περιβάλλον για να πετύχουν την απόφασή τους με πλειοψηφίες.  

Τι άλλαξε λοιπόν ξαφνικά; Άλλαξε αυτή η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, 

άλλαξε η απειλή για το ίδιο το Πανεπιστημιακό Τμήμα της Πρέβεζας, κι όχι μόνο 

γι’ αυτό, για περίπου 70 Πανεπιστημιακά Τμήματα ανά την Ελλάδα. Κι ακούστηκε 

λάθος κάτι, ότι μόνο εδώ συζητιέται και φεύγει το Τμήμα. Συζητιούνται προτάσεις 

συνένωσης Τμημάτων ανά την Ελλάδα,  που αντιμετωπίζουν τα ίδια προβλήματα, 

δεν είναι κάτι καινούργιο λοιπόν αυτό. 
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Τέλος πάντων, φίλες και φίλοι, θέλω να ’μαι δίκαιος. Είναι μία συντεχνιακή 

απόφαση θλιβερή, απαράδεκτη, κυρίως γιατί οι φίλοι μας οι Καθηγητές θα έπρεπε 

να μετρήσουν και άλλα πράγματα. Θα ’πρεπε, ας πούμε, να μη λειτουργήσουν  

συντεχνιακά, προστατεύοντας ή τη δική τους δουλειά, ή τον δικό τους τόπο 

κατοικίας, ή αν θέλετε και το Πανεπιστήμιο, κατά πως είπε ο Πρύτανη. Σεβαστό, 

το αποδέχομαι.  

Θα ’πρεπε όμως να προστατέψουν και το συλλογικό, και το κοινωνικό. Θα 

’πρεπε να πουν όχι λοιπόν στο Πανεπιστημιακό υδροκεφαλισμό, στο να 

μαζεύονται όλες οι Σχολές στα Γιάννενα, και σε κάθε Γιάννενα. Θα έπρεπε να 

πουν όχι, κατά τη γνώμη μου, στην υποβάθμιση μιας περιοχής, που τους έδωσε 

και ακαδημαϊκή υπόσταση, και ακαδημαϊκή οντότητα. Θα έπρεπε λοιπόν στο 

τέλος-τέλος να πουν κι ως πολιτικά όντα, γιατί πολλοί απ’ αυτούς είναι, να πουν 

όχι και στις ενδοπεριφερειακές ανισότητες, τα Γιάννενα πανίσχυρα και 

πανεπιστημιακά, και επιστημονικά, και οι υπόλοιπες πόλεις της Ηπείρου να 

ακροβατούν στο όριο της επιβίωσης. 

 Όλα αυτά όμως δεν έγιναν, φίλες και φίλοι, και απομένει τώρα το τελευταίο 

κομμάτι, τι κάνουμε εμείς και τι δυνατότητες έχουμε. Ελάχιστες, φίλες και φίλοι, 

κατά τη γνώμη μου. Το ξεκάθαρα λοιπόν είναι ότι, κι εδώ είναι το κομμάτι της 

ευθύνης της Δημοτικής Αρχής, αλλά όχι μόνο της Δημοτικής Αρχής, και της 

Αντιπεριφέρειας, και των πολιτικών που στήριξαν τον Νόμο Κεραμέως και τη 

Βάση Εισαγωγής, που έχει αυτά τα απόνερα, δε χρειάζεται να ’σαι ιδιαίτερα 

έξυπνος για να το δεις, τι κάνετε λοιπόν, φίλοι Δημοτικοί Σύμβουλοι, Δήμαρχε 

και Δημοτική Αρχή; 

Ερμηνεύετε το σύμπτωμα! Έφυγαν, φεύγει το Τμήμα. Ποιοι φταίνε; Οι 

κακοί Καθηγητές. Μπορεί να είναι σωστό, αλλά ερμηνεύετε λάθος το σύμπτωμα, 

δεν είναι μόνο αυτό που φταίει και, κατά τη γνώμη μου, που δεν φταίει κυρίως 

αυτό. Δεν αντιμετωπίζετε λοιπόν τις αιτίες, και οι αιτίες, για να αντιμετωπιστούν, 

θέλουν παρρησία, θέλουν πιθανόν και κομματική αποδέσμευση, θέλουν πιθανόν 
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και σύγκρουση με κυβερνητική πολιτική, αν θέλουμε να προστατεύσουμε 

πραγματικά τα τοπικά συμφέροντα. 

Αυτό, που συνοψίζει το τι έγινε στο Πανεπιστήμιο, είναι πολύ απλό. Το ’98 

φτιάχτηκε, το 2018 αναβαθμίστηκε σε πολλά επίπεδα, και το 2022 φεύγει, κι 

υπάρχουν πολιτικές ευθύνες γι’ αυτό, φίλες και φίλοι. Είμαστε λοιπόν τώρα στο 

«και 5», και θα κλείσω, για να μη σας κουράζω άλλο. 

Αυτό, που προτείνουμε εμείς, είναι μία άμεση σύσκεψη τις επόμενες δύο, 

τρεις μέρες των φορέων, η οποία να καταλήξει σ’ ένα κοινό ψήφισμα. Και επίσης 

να καθορίσουμε άμεσα… Στο ψήφισμα αυτό να ζητάμε δύο πράγματα κατά σειρά 

ιεράρχησης. Πρώτα απ’ όλα την απόσυρση, την αλλαγή, την αναστολή, όπως 

θέλετε βαφτίστε το, της Βάσης Εισαγωγής. Φέτος γίνεται ακόμα χειρότερο το 

πράγμα, γιατί φέτος η Βάση Εισαγωγής επεκτείνεται και στα ειδικά μαθήματα.  

Το ψήφισμα αυτό επίσης θα πρέπει να αναφέρεται και στην Σύγκλητο με 

μία πρόσκληση για αναψηλάφηση, αν θέλετε, του θέματος. Να το ξαναδούνε λίγο 

το θέμα πιο νηφάλια, πιο συγκροτημένα, και μαζί με τη διαβεβαίωση ότι μαζί 

τους, αν το επιλέξουν, θα παλέψουμε για να μείνει το Τμήμα εδώ.  

Και βέβαια να προκρίνουμε, νομίζω ότι είναι μια πολύ καλή πρόταση, να 

ορίσουμε και μία μέρα δράσης μετά το ψήφισμα όλης της Πρέβεζας, με τη 

συνέργεια ιδιωτικού – δημόσιου τομέα, όπου να έχουμε κινητοποιήσεις γι’ αυτό 

ακριβώς το θέμα. Μήπως μπορέσουμε και αποφύγουμε αυτή την τραγική εξέλιξη, 

πραγματικά που φέρνει πολλά, πολλά χρόνια τον τόπο πίσω.  

 

ΝΙΤΣΑΣ: Αυτό που έχω να πω είναι ότι ερχόμαστε πάλι να συζητήσουμε ένα θέμα 

για πολλοστή φορά, ένα θέμα που απασχολεί όχι μόνο εμάς, απασχολεί όλη την 

κοινωνία της Πρέβεζας και τον Νομό. 

Δυστυχώς βρισκόμαστε σε δυσάρεστη θέση, όπως είπα, για τέταρτη ή 

πέμπτη φορά κατά την τρέχουσα θητεία αυτής της Δημοτικής Αρχής, αυτού του 

Δημοτικού Συμβουλίου να συζητάμε το ίδιο ακριβώς θέμα.  
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Έχει «μαλλιάσει» η γλώσσα μας να λέμε ότι σερνόμαστε πίσω απ' τις 

εξελίξεις σ' όλα τα μεγάλα θέματα. Δυστυχώς αυτό συνέβη και σε αυτό το πολύ 

σημαντικό ζήτημα, με συνέπεια να έχουμε φτάσει σε μία κατάσταση, που για μας 

είναι ένα τέλμα στο «μη παρέκει» κι ακούμε διάφορα κι απ' τον αγαπητό κύριο 

Βουλευτή, δηλαδή τώρα θα μιλήσουνε, θα συγκροτηθεί μια Επιτροπή… όχι 

Επιτροπή, θα πάει ο Βουλευτής, ο Αντιπεριφε-ρειάρχης, ο Δήμαρχος στην 

Υπουργό. 

Αυτή είναι η στρατηγική αντιμετώπιση ενός τόσο σημαντικού θέματος; Να 

το πω έτσι, γιατί θα το πω και στην εισήγησή μου, να «έχουμε χάσει 2-0 απ' τα 

αποδυτήρια» ποδοσφαιρικά, και να ’ρχόμαστε, θα πάει μία Επιτροπή; Να πάει να 

κάνει τι;  

Δυστυχώς αυτή είναι αλήθεια, «χάσαμε 2-0 από τα αποδυτήρια»! Γιατί; 

Γιατί δεν καταφέραμε ούτε στην πρώτη απόφαση, που αποφασίστηκε στην έδρα 

μας μέσα, για όσους ασχολούνται με το ποδόσφαιρο ή το μπάσκετ, θα το 

καταλάβουν, στην έδρα μας, εδώ στο Πανεπιστημιακό Τμήμα χάσαμε την 

απόφαση.  

Αλήθεια, γιατί τη χάσαμε; Γιατί έγινε αυτή η απόφαση, γιατί πάρθηκε αυτή η 

απόφαση; Φταίνε οι Καθηγητές; Φταίνε. Εμείς δε φταίμε πουθενά; Φταίει η Βάση 

του 10; Φταίει, εμείς δε φταίμε πουθενά; Συνεργάτες μας δεν ήταν; Κύριε 

Δήμαρχε, μαζί δε βγάζατε τα βίντεο με τον κύριο Σωτηρόπουλο;  

Να μιλήσω και για άλλες δράσεις από κοινού, που λέγατε να φέρετε και 

την αγαστή συνεργασία; Υπάρχουν και Δημοτικοί Σύμβουλοι της Παράταξής σας, 

που αγκαλιάζονταν κι είχανε την άριστη σχέση, σας κορόιδεψαν, σας 

παραπλάνησαν; Συνεργάτες σας ήταν.  

Η "Ανάπτυξη Τώρα" δυστυχώς για την πόλη και τον Δήμο της Πρέβεζας 

δικαιώθηκε. Αλλά πώς να αισθανόμαστε δικαιωμένοι, όταν η Πρέβεζα 

υποβαθμίζεται με τη μεταφορά του Πανεπιστημιακού Τμήματος, ή με την 

απόφαση της μεταφοράς. Μόνο η λύπη κι η στεναχώρια που φτάσαμε ως εδώ. 
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Αλλά αυτές οι ώρες είναι ώρες ευθύνης και δεν υπάρχει καιρός για στεναχώριες. 

Και η Δημοτική Παράταξη «Ανάπτυξη Τώρα» είναι Παράταξη της ευθύνης.  

Είδαμε όμως και κάτι άλλο, είδαμε τις τελευταίες μέρες να υπάρχει μια 

συντονισμένη προσπάθεια, ώστε να βγουν οι ευθύνες από πάνω μας. Ευθύνες 

που αναλογούν στον καθένα μας, στο μέτρο που αντιστοιχεί. Έτσι υπάρχουν 

ευθύνες για όλους μας και τι κάνουμε; Όλοι να πετάξουμε την ευθύνη. Και καλά 

κάνουμε, εγώ λέω. Αλλά η προσπάθεια στο να πετάξουμε τις ευθύνες, είδαμε μια 

προσπάθεια και μέσω του Τύπου, και εδώ πέρα, της κομματικοποίησης  αυτού του 

θέματος. 

Δυστυχώς, κύριε Δήμαρχε, δεν ακούσαμε από σας καθόλου να αναφέρετε 

τον Νόμο της Κεραμέως και τη Βάση του 10, την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής, που, 

όπως άκουσα τώρα στον δεύτερο κύκλο των ομιλητών, νομίζω ότι από κει 

ξεκίνησε να δημιουργείται το πρόβλημα. Αυτό δε σημαίνει ότι δεν έχει τεράστια 

ευθύνη και η ομάδα των Καθηγητών, και η Σύγκλητος, αλλά βρήκαν το «πάτημα» 

με τη Βάση Εισαγωγής του 10. 

Αλλά εμείς ως αυτοδιοικητικοί και δημοκρατικά εκλεγμένοι απ' τον λαό της 

Πρέβεζας τι έχουμε κάνει, τι κάναμε γι' αυτό; Γιατί κρυβόμαστε «πίσω απ' το 

δάχτυλο»; 

Κύριε Δήμαρχε, εσείς θεσμικά, θεωρώ ότι, έχετε προχωρήσει μία 

δημοκρατική εκτροπή. Κι όχι μόνο αυτό, αλλά έχετε προσβάλλει και τον θεσμό 

του Δημάρχου της Πρέβεζας με τα όσα αχαρακτήριστα είπατε σ' αυτό το 

περιβόητο διάγγελμα, που βγάλατε χθες.  

Αγαπητοί συνάδελφοι, ο κύριος Γεωργάκος είναι υπόλογος, γιατί; Γιατί 

ενεργεί από μόνος του, χωρίς να υλοποιεί κατ' αρχήν την απόφαση του 

Δημοτικού Συμβουλίου Πρέβεζας στις 17 Μαΐου του 2021 για τη συγκρότηση 

11μελούς Δημοτικής διαπαραταξιακής Επιτροπής, που είναι ένα πολύ σημαντικό 

θέμα. Το γεγονός ότι δε συμπεριλήφθηκε εκ νέου η συγκρότηση της Επιτροπής 

στο Δημοτικό Συμβούλιο της 11 Οκτωβρίου του ’21 δεν αναιρεί το γεγονός ότι 
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δυστυχώς δεν πίστεψε σ' αυτή την Επιτροπή. Είναι σοβαρή ευθύνη του ίδιου του 

Δημάρχου αυτό που έγινε. 

Πάμε όμως και στο περιβόητο διάγγελμα του κυρίου Γεωργάκου. Ο οποίος 

μάλλον έχει μπερδέψει τον ρόλο του Δημάρχου με αυτόν του κυβερνητικού 

εκπροσώπου. Μια παρέμβαση, που μάλλον είναι «σανίδα σωτηρίας» μπροστά 

στην πλήρη πολιτική του αποτυχία σε όλα τα επίπεδα για τον Δήμο της Πρέβεζας.  

Θέλω λοιπόν, κύριε Δήμαρχε, να μας εξηγήσετε, ποιοι είναι οι 

ενορχηστρωτές; Ποιους εννοείτε; Κάνετε λόγο για κομματικοποιημένη απόφαση 

της Συγκλήτου. Λέτε, ιθύνοντα κομματικό νου τον κύριο Αλμπάνη. Τον κύριο 

Αλμπάνη, αγαπητοί συνάδελφοι, να πω ότι ο κύριος Γεωργάκος συναντήθηκε 

πολλές φορές και μάλιστα, απ' ό,τι μας είπε, του ζήτησε και τη δημιουργία του 

Ινστιτούτου Φιλοσοφίας για τον Επίκτητο, αν τα θυμάμαι καλά. 

Αυτός είναι ο σεβασμός απέναντι στον Πρύτανη του Πανεπιστημίου 

Ιωαννίνων; Τον θέλουμε μαζί μας, για να διεκδικήσουμε αύριο την παραμονή του 

Τμήματος; Τον θέλουμε μαζί μας τον Πρύτανη. 

 

Τον θέλουμε μαζί μας, τον θέλουμε μαζί μας στο να διεκδικήσουμε και να έρθει 

και η Οικονομική Σχολή στην Πρέβεζα; 

 

Ποιοι είναι οι τοπικοί καιροσκόποι; Μπορείτε να τους κατονομάσετε, ή έτσι 

ρίχνουμε στον ανεμιστήρα λάσπη κι όποιον πάρει ο χάρος;  

Κύριε Δήμαρχε, ειλικρινά σας ενδιαφέρει η κομματική αντιπαράθεση του 

ΣΥΡΙΖΑ και της Νέας Δημοκρατίας, κι όχι ο θεσμικός σας ρόλος ως Δημάρχου της 

Πρέβεζας. Όλοι εδώ μέσα έχουμε μία κομματική ταυτότητα, ή πολιτική, ή 

ιδεολογική, αλλά έχουμε εκλεγεί για να υπηρετούμε πρώτα απ' όλα τα 

συμφέροντα των Πρεβεζιάνων. Το έχετε ξεχάσει  αυτό. 

Θα σας πω όμως και κάτι, έτσι μία παρατήρηση, γιατί άκουσα και τον 

αγαπητό Αντιδήμαρχο, τον κύριο Δαρδαμάνη, που πετάχτηκε. Ο κύριος 

Δαρδαμάνης, που λέτε, αγαπητοί συνάδελφοι, ως Αντιδήμαρχος στις 30 
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Οκτωβρίου του 2017, για να δούμε και την πολιτική  αντιπαράθεση, την 

κομματική, ψήφιζε στο Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας θετικά στη μετατροπή του 

Τ.Ε.Ι. της Πρέβεζας σε Πανεπιστημιακό Τμήμα.  

Γιατί το λέω αυτό; Γιατί η Νέα Δημοκρατία τότε, όπως ακούσαμε κι απ' τον 

κύριο Βουλευτή, κι απ' τους υπόλοιπους που μιλήσανε, είχε καταψηφίζει τον 

συγκεκριμένο Νόμο. Τι έκανε όμως ο κύριος Δαρδαμάνης, κι εκεί να τον συγχαρώ 

δημόσια; Πρόταξε το δημοτικό συμφέρον μπροστά απ' το κομματικό, που ήταν 

και κομματικό στέλεχος! Ο κύριος Δήμαρχος ουδέποτε το έχει κάνει μέχρι τώρα  

και θα αναφερθώ παρακάτω. Θα ’πρεπε λοιπόν, κύριε Δαρδαμάνη, να τον 

προστατέψετε τον κύριο Δήμαρχο να μην παίρνει καθαρά κομματικές θέσεις. 

Αλλά δυστυχώς η πολιτική του αποτυχία τον έχει οδηγήσει σ' ένα λαϊκισμό.  

 Να δούμε όμως τι δεν κάνατε εσείς; Τον Οκτώβριο του 2019 ο κύριος Κορωναίος 

είχε φέρει το θέμα της μεταφοράς του Τμήματος στο Δημοτικό Συμβούλιο. Του 

λέγατε ότι δεν υπάρχει κανένας κίνδυνος, αλλά πρέπει να φτιάξουμε τις 

Φοιτητικές Εστίες και να πάρουμε πρωτοβουλίες. Τον Μάιο του ’21 δεσμευτήκατε  

με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου να μην εφαρμοστούν οι ρυθμίσεις όσον 

αφορά τη θέσπιση της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής στα Α.Ε.Ι. Και σας ρωτώ κάτι, 

αφού πάρθηκε η απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, την κοινοποιήσατε 

πουθενά; Τη στείλατε στην Υπουργό; Την προωθήσατε; Γιατί είστε… ως Δήμαρχος 

πήρατε την εντολή απ' το Δημοτικό Συμβούλιο να προχωρήσει σ' αυτή τη 

διαδικασία. Υπάρχει έστω ένα e-mail που προωθήθηκε απ' τον Δήμο; Κανένα. 

Μου λέγατε προσωπικά με ειρωνικό τρόπο, για όσους δεν ήταν στις 

συναντήσεις των Δημοτικών Συμβουλίων ή στις Συνεδριάσεις, κύριε Νίτσα, 

γίνατε ειδικός, πού ξέρατε εσείς τι θα γίνει; Υπάρχουν στα Πρακτικά.  

Τον Οκτώβριο του 2021 μου κουνάγατε και το δάχτυλο και μου λέγατε και 

μένα, και σ' όλο το Δημοτικό Συμβούλιο, σταματήστε να κινδυνολογείτε! 

Σταματήστε να δυσφημίζετε το Τμήμα μας σχετικά με το ότι, έτσι όπως πάει η 
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κατάσταση, θα οδηγηθούμε σε μία απόφαση που θέλουνε κάποιοι, και είχε 

ακουστεί, το να οδηγήσουνε το Τμήμα στα Γιάννενα. 

Γενικώς σας έλεγα ότι δεν κινδυνολογώ, απλώς έχω δει την κατάσταση… 

έβλεπα την κατάσταση πού θα οδηγηθεί. Δυστυχώς δεν κάνατε τίποτα, γενικά 

δεν κάνατε απολύτως τίποτα, για να μπορέσουμε να σώσουμε το Τμήμα.  

Πάμε όμως και στην Περιφέρεια Ηπείρου. Είναι διάχυτο στην τοπική κοινωνία ότι 

η Περιφέρεια Ηπείρου δουλεύει αναπτυξιακά με επίκεντρο τα Ιωάννινα, έχοντας 

παραμελήσει την Πρέβεζα. Αυτή είναι, αγαπητοί συνάδελφοι, η περιρρέουσα 

ατμόσφαιρα κι αυτό που βλέπουμε, άσχετα αν τώρα τελευταία γίνονται κάποιες 

προσπάθειες με κάποια έργα, δυο, τρία έργα που γίνονται για την περιοχή μας. 

Πιστεύω ότι αυτό είναι μία κουβέντα, που πρέπει να απασχολήσει και τους 

Περιφερειακούς Συμβούλους, που ήταν εδώ, των άλλων Παρατάξεων, αλλά και 

τους Περιφερειακούς Συμβούλους της περιοχής να σταθούν πολύ πιο κοντά στα 

ζητήματα της Πρέβεζας. Κι ένα απ' αυτά τα ζητήματα είναι κι αυτά, που συζητάμε 

σήμερα, γιατί φτάσαμε εδώ πέρα, γιατί δεν έγινε και τίποτα όσον αφορά τα 

ζητήματα, που έχουν να κάνουν, με το πώς θα μπορούσε η Περιφέρεια να 

στηρίξει το Πανεπιστημιακό Τμήμα, μιας και ακούσαμε απ' τον αγαπητό κύριο 

Αντιπεριφερειάρχη ότι ο Πρύτανης συζητάει με τον κύριο Καχριμάνη σχεδόν 

καθημερινά για να διεκδικήσει πόρους για το Πανεπιστήμιο.  

Και λέω εγώ κάτι. Εντάξει, είπε ο κύριος Περιφερειάρχης ότι ουδέποτε 

υπήρχε ένα αίτημα. Δεν ξέραμε τα αιτήματα, δεν είναι διαχρονικά; Πρώτη φορά 

τα άκουσε το Δημοτικό Συμβούλιο ότι λείπουνε και η σίτιση, και η στέγαση, και η 

μεταφορά; Πρώτη φορά ακουστήκανε, τώρα τα τελευταία δύο χρόνια; Διαχρονικά 

αιτήματα που δυστυχώς δεν έχουν λυθεί. Θα λυθούνε άμεσα;  Απίθανο! Ποιος θα 

πάει να κάνει έναν σχεδιασμό σήμερα, όταν πετάει η λέξη «μεταφορά» του 

Τμήματος πάνω απ' το Πανεπιστημιακό μας Τμήμα;  

Εμείς πιστεύουμε ότι ο Δήμος Πρέβεζας πρέπει να διεκδικεί, να συνεργάζεται, να 

συγκρούεται με την Περιφέρεια Ηπείρου για το καλό όλων των μεγάλων 
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ζητημάτων, που απασχολούν τον τόπο μας. Και σας το ’χαμε πει, κύριε Δήμαρχε, 

γιατί σας λέγαμε ότι όλα τα μεγάλα ζητήματα πρέπει να τα ιεραρχήσουμε, να 

βάλουμε κάτω, να δημιουργηθεί μια διαπαραταξιακή Επιτροπή και όλοι μαζί από 

κοινού οι Βουλευτές, ο Δήμαρχος, οι επικεφαλής των Παρατάξεων, ώστε να 

λύσουμε επιτέλους κάποιο… να δρομολογηθεί και να λυθεί έστω και ένα ζήτημα 

απ' αυτά τα μεγάλα, που απασχολούν τον τόπο μας.  

Να πάμε λίγο στις ευθύνες. Λοιπόν η παρουσία του κυρίου Αλμπάνη  στο 

Δημοτικό Συμβούλιο της Πρέβεζας μας είχε δώσει την εντύπωση ότι θα στήριζε 

την παραμονή του Τμήματος στην Πρέβεζα, αυτή είναι η αλήθεια. Εγώ του έκανα 

και ερωτήσεις συγκεκριμένες. 

Η αλήθεια όμως είναι ότι, μέσα στις απαντήσεις του άφησε, άφησε –αν 

μπορώ να αποτυπώσω ακριβώς τις απαντήσεις του– άφησε… να διαφαίνεται 

μάλλον ότι, ναι μεν η πρόθεσή του είναι να μείνει το Πανεπιστημιακό Τμήμα, 

αλλά η Βάση Εισαγωγής, που το είπε και σήμερα, δε θέλω να τον δικαιολογήσω, 

ίσα-ίσα είμαι απ' τους ανθρώπους, που όταν κάποιος πειράζει τα συμφέροντα της 

Πρέβεζας δε με νοιάζει ποια ταυτότητα, ή σε ποια κατηγορία ανήκει, θα είμαι 

αυτός που θα τον κατηγορήσω πρώτος, όπως είχα κάνει και το 2011, για όσους 

δε θυμούνται εδώ πέρα, με τον τότε πρόταση του Προέδρου του κυρίου  Γκίκα για 

τη συγχώνευση του Τ.Ε.Ι., που τον είχαν βγάλει, και σαν Παράταξη με δελτίο 

τύπου ότι τον είχα πει και ανεπιθύμητο για την Πρέβεζα.  

Λοιπόν ο κύριος Αλμπάνης τότε στο Δημοτικό Συμβούλιο, στο τελευταίο ή στο 

προτελευταίο είχε αφήσει ξεκάθαρα να εννοηθεί ότι η Βάση Εισαγωγής θα πλήξει 

τα 3 Περιφερειακά Τμήματα του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων. Αυτό το ακούσαμε 

όλοι, γι' αυτό κι από τότε αρχίσαμε και μας ’ζωσαν τα φίδια και λέγαμε ότι κάτι 

δεν πάει καλά. 

Το Πανεπιστήμιο σαν Οργανισμός έχει όλο τον σεβασμό μας, αλλά θα 

πρέπει, πέρα από τον ακαδημαϊκό του ρόλο, να αφουγκραστεί και τις ανάγκες 

των τοπικών κοινωνιών και να σεβαστεί την ισόρροπη ανάπτυξη της Ηπείρου.  
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Τι έκανε λοιπόν –κλείνοντας να σας πω δυο, τρία πράγματα– τι έκανε 

διαχρονικά η «Ανάπτυξη Τώρα» για το πρώην Τ.Ε.Ι. και το νυν Πανεπιστημιακό 

Τμήμα. Δεν είναι καλό να ευλογούμε τα γένια μας, αλλά εδώ που φτάσαμε 

σήμερα, πρέπει να ειπωθούν κάποια πράγματα για τη συνεπή στάση της 

«Ανάπτυξης Τώρα». 

Το 2011, όπως σας είπα και πιο πριν, στη Συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Πρέβεζας για το τότε Τ.Ε.Ι. Πρέβεζας είχα προτείνει τη δημιουργία 

μιας διαχρονικής, διαχρονικής Επιτροπής Παρακολούθησης όλων των μεγάλων 

ζητημάτων, που θα αποτελείται απ' τον Δήμαρχο, τους επικεφαλής των 

Παρατάξεων, τους Βουλευτές και αυτούς που ασχολούνται με τη συνάφεια του 

κάθε αντικειμένου για τα μεγάλα ζητήματα.  

Το 2013, όταν συζητούσαμε για το Σχέδιο «Αθηνά» και τη συγχώνευση 

Τμημάτων, είχα πετύχει με πρότασή μου να υπάρχει ομοφωνία για τη 

συγκρότηση πλέον αυτής της Επιτροπής, αλλά δυστυχώς και τότε δεν είχε γίνει 

κάτι. Φτάσαμε στον Μάρτιο του 2016 και υπεγράφη Μνημόνιο Συνεργασίας με το 

Τ.Ε.Ι., χωρίς να ληφθεί απολύτως καμία πρωτοβουλία για κοινή δράση Δήμου και 

Ιδρύματος. 

Το 2016 στηρίξαμε με την ψήφο μας το καθηγητικό προσωπικό, που ήθελε να 

διασφαλίσει τις θέσεις των Καθηγητών. Αλήθεια, τους το ’παμε αυτό, ότι ήμασταν 

δίπλα, όταν οι Καθηγητές θέλανε να πάρουν τους τίτλους τους; Το Δημοτικό 

Συμβούλιο πήρε απόφαση, τους το θύμισε κάποιος;  

Το 2016 στηρίξαμε Μνημόνιο Συνεργασίας του Δήμου Πρέβεζας και Σχολής 

Καλών Τεχνών του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, που δυστυχώς δεν ενεργοποιήθηκε 

ποτέ. Το 2017 η «Ανάπτυξη Τώρα» ενεργοποίησε πάλι την Επιτροπή του 2011 

μέσω του Δημοτικού Συμβουλίου, χωρίς δυστυχώς ωστόσο να συνεδριάσει ποτέ. 

Και φτάσαμε στα έργα και τις ημέρες εσάς… του κυρίου Γεωργάκου.  
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Λοιπόν απ' το 2011 η «Ανάπτυξη Τώρα» πολέμησε για το συγκεκριμένο 

Τμήμα, έδειξε τον σωστό δρόμο των συνεργασιών και της διαβούλευσης, αλλά 

δυστυχώς κανείς δεν άκουσε.  

Στο «δια ταύτα» τι κάνουμε τώρα, τι μπορούμε να κάνουμε τώρα, γιατί 

αυτό είναι και το θέμα. Κατ' αρχήν δεν έχει πλέον νόημα η λειτουργία της 

διαπαραταξιακής Επιτροπής, καθώς δεν υπάρχει χρόνος για το Πανεπιστημιακό 

Τμήμα. Επιπλέον μέχρι τον Απρίλιο η Κυβέρνηση, απ' ό,τι έχουμε μάθει,  ετοιμάζει 

νέο Νομοσχέδιο με συγχωνεύσεις Πανεπιστημιακών Τμημάτων, οπότε είμαστε 

βαθιά νυχτωμένοι, αν νομίζουμε ότι μόνο του ένα Τμήμα εδώ θα κατορθώσει σε 

βάθους χρόνου να επιβιώσει. Θα πρέπει λοιπόν να πάρουμε απόφαση, η οποία να 

βασίζεται σε δύο πυλώνες. 

Πρώτος πυλώνας. Θα θέλαμε να τροποποιήσουμε ελαφρώς την απόφαση, που 

είχε πάρει σε προηγούμενη Συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο ως εξής. Να 

παραμείνει το Τμήμα Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα. Να 

μεταφερθεί η Οικονομική Σχολή του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων στην Πρέβεζα. Να 

συμπληρωθεί η Οικονομική Πανεπιστημιούπολη της Πρέβεζας με Σχολές… να 

συμπληρωθεί με Σχολές Εφαρμοσμένων Επιστημών, που θα ιδρύσει το Υπουργείο 

Παιδείας στο νέο του Νομοσχέδιο. 

Να καταργηθεί ο Νόμος Κεραμέως, ιδιαίτερα η Βάση του 10, γιατί είναι η 

πηγή του κακού, και που να μείνει το Πανεπιστημιακό Τμήμα εδώ, σε ένα, ή σε 

δύο χρόνια χωρίς όλα τα υπόλοιπα, θα δημιουργηθεί πάλι πρόβλημα και θα 

φύγει. 

Αναβάθμιση των υποδομών του Πανεπιστημίου με Εστίες, εστιατόρια και τα 

λοιπά, καθώς και λύση του προβλήματος στις συγκοινωνίες με σαφές 

χρονοδιάγραμμα με πόρους απ' το ΕΣΠΑ της Περιφέρειας Ηπείρου.  

Να κατατεθεί η πρόταση στη Σύγκλητο του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, 

ώστε να πάρει απόφαση και να τη συμπεριλάβει στην πρότασή της προς το 

Υπουργείο. Γι' αυτό θέλουμε τον κύριο Αλμπάνη, γι' αυτό τον θέλουμε. Δεν έχει 
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σημασία, αν πήρε μία απόφαση, εμείς είμαστε εδώ, για να μπορέσουμε να 

αλλάξουμε αυτή την απόφαση που πήρε. Γιατί πρέπει να δείξουμε ότι υπάρχει κι 

άλλος δρόμος. 

Β΄ πρόταση, και κλείνω. 

Να πραγματοποιήσουν τα μέλη της διαπαραταξιακής Επιτροπής συνάντηση στα 

Γιάννενα με τον Πρύτανη, έχοντας μαζί ένα εμπεριστατωμένο κείμενο για όλα τα 

παραπάνω αιτήματά μας. Και θα σας το πω και κάτι, ο Δήμαρχος, ο 

Αντιπεριφερειάρχης κι ο Κυβερνητικός  Βουλευτής ακούσαμε ότι έχουν 

προγραμματίσει ραντεβού στο Υπουργείο Παιδείας. Αν εσείς πιστεύετε ότι πρέπει 

να αφήσουμε τις τύχες του Πανεπιστημιακού Τμήματος στους τρεις ανθρώπους, 

που είναι εκλεγμένοι, είναι οι κεφαλές του Νομού, και πιστεύετε, και τους έχετε 

εμπιστοσύνη ότι μπορούν να καταφέρουν να πετύχουν αυτό, που λένε, μαζί σας.  

Εγώ όμως, επειδή δεν πιστεύω τίποτα, πιστεύω σε ομαδικές δράσεις, 

συνέργειες και επειδή πιστεύω ότι το να σχεδιάζουμε πολύ πιο πριν, 

πετυχαίνουμε πολλά πράγματα, θεωρώ ότι τώρα το μόνο που θα γίνει είναι το 

εξής, κι αυτό το λέω έτσι δημόσια. Το μόνο, που μπορεί να πετύχουν, είναι να 

πάρουν μία παράταση, αγαπητοί συνάδελφοι. Παράταση στην προαναγγελία ενός 

δυστυχώς θανάτου.  

Αν δε γίνουν άλλες δράσεις, αυτό θα είναι μία παράταση για τη φετινή 

χρονιά, αλλά δυστυχώς το πρόβλημα θα διαιωνίζεται, δυστυχώς μ' αυτά που 

ακουστήκανε, με τη δυσφήμιση που έχει πάρει το Πανεπιστημιακό Τμήμα, 

κανένας φοιτητής, και παράταση να δοθεί, κανένας φοιτητής δε θα δηλώσει την 

Πρέβεζα στο Μηχανογραφικό της επόμενης χρονιάς, και θα δούμε με τη Βάση του 

10, ούτε 10 άτομα δε θα περάσουν του χρόνου στο Πανεπιστημιακό Τμήμα.  

Άρα υπάρχει άλλος δρόμος, το πώς πρέπει να διεκδικήσουμε, κι όχι να 

πάμε να πούμε, να μείνει το Πανεπιστημιακό Τμήμα. Η ζημιά έχει γίνει, πρέπει να 

κοιτάξουμε απ' την αρχή κάποια πράγματα, αν θέλουμε να σώσουμε το 

Πανεπιστημιακό Τμήμα. 
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ΚΟΥΜΠΗΣ: Διαβάζω την ανακοίνωση, που έβγαλε ο κύριος Νίτσας και λέει για 

τον κύριο Αλμπάνη: «Να ξέρετε ότι σας έχουμε απόλυτη εμπιστοσύνη στον τρόπο 

που χειρίζεστε στα ζητήματα και για την Πρέβεζα. Το έχετε αποδείξει άλλωστε 

μέχρι σήμερα και πιστεύω ότι το ίδιο θα πράξετε και στη συνέχεια». Η δήλωση 

αυτή ισχύει; 

 

ΝΙΤΣΑΣ: Λοιπόν ο κύριος Αλμπάνης σε ερώτηση δική μου, στο Δημοτικό 

Συμβούλιο είπε ακριβώς ότι η πρόθεσή του είναι αυτή. Λοιπόν τόνισε όμως ότι η 

Βάση Εισαγωγής του 10 θα δημιουργήσει τεράστιο πρόβλημα στα 3 Περιφερειακά 

Τμήματα. 

Και είχαμε πει τότε, αγαπητέ Αντιδήμαρχε, να καταδικάσουμε και να πάμε 

διεκδικήσουμε τότε, κι ήσασταν αυτός, που πρωτοστατήσατε. 

 

Και είπατε ότι ο Νόμος Κεραμέως είναι αυτός, που δε θα δημιουργήσει πρόβλημα.  

 

 

ΚΥΡΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, αγαπητοί συνάδελφοι, φορείς.  

Ως «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» παρακολουθούμε όλο το προηγούμενο χρονικό 

διάστημα ένα μπαράζ δημοσιευμάτων, που προέρχονται είτε από τον Δήμαρχο, 

είτε από τον κύριο Αντιπεριφερειάρχη, είτε από τον Βουλευτή της Νέας 

Δημοκρατίας και τον Βουλευτή του ΣΥΡΙΖΑ, οι οποίοι οι τρεις πρώτοι, οι οποίοι 

ανήκουνε στο κυβερνητικό στρατόπεδο, στο στρατόπεδο της Νέας Δημοκρατίας 

προσπαθούν να δημιουργήσουν με μεγάλη αγωνία και μεγάλη ένταση, οφείλω να 

ομολογήσω, ένα φύλλο συκής. Για να κρύψουν τι; Να κρύψουν έναν «βασιλιά 

γυμνό»! Όμως δυστυχώς ο βασιλιάς δεν μπορεί να κρύψει τη γύμνια του, κύριε 

Δήμαρχε.  

 

Όταν λέω για τον γυμνό τον βασιλιά, τι εννοώ; Εννοώ για το νέο ακαδημαϊκό 

χάρτη, που σχεδιάζεται χρόνια τώρα και προσπαθεί η Κυβέρνηση της Νέας 

Δημοκρατίας να υλοποιήσει. Και τι λέει αυτός ο νέος ακαδημαϊκός χάρτης; Λέει 
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ότι θα πρέπει τα Τμήματα και οι Σχολές της ακαδημαϊκής κοινότητας να κλείσουν, 

να συγχωνευτούν και να λειτουργούν και αυτά στη λογική κόστους – οφέλους.  

Θα πρέπει τα Τμήματα να βρίσκουνε χρηματοδότες είτε από προγράμματα, 

είτε από επιχειρηματίες, για να μπορούν να είναι βιώσιμα, γιατί απ’ το 2010 μέχρι 

σήμερα η χρηματοδότηση των Πανεπιστημίων και των Τμημάτων διαρκώς βαίνει 

μειούμενη! 

Και κάνω το εξής απλό ερώτημα και ρωτάω, όταν ένα Πανεπιστήμιο πρέπει 

να βρει επιχειρηματίες να το χρηματοδοτήσουν κι είναι στην Ήπειρο, πού θα 

πάει; Θα πάει στο οικονομικό κέντρο. Και ποιο είναι το οικονομικό κέντρο της 

Ηπείρου αυτή τη στιγμή, κύριε Δήμαρχε; Να απαντήσω, είναι τα Γιάννενα!  

Και να ξαναρωτήσω, εσείς, κύριε Δήμαρχε, ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης 

και οι επικεφαλής αυτού εδώ πέρα του τόπου δεν έχουν ευθύνη, που όλο το 

οικονομικό κέντρο της Ηπείρου έχει μεταφερθεί στα Γιάννενα; Ευθύνη έχετε κι 

εσείς. 

Αυτός ο νέος ακαδημαϊκός χάρτης, ο οποίος είναι στη λογική κόστους – 

οφέλους και ο οποίος προσπαθεί να μετατρέψει τα Τμήμα σε «κυνηγούς 

χρηματοδοτών», θα ’χει ως αποτέλεσμα να δημιουργήσει αυτό το υδροκέφαλο 

Πανεπιστήμιο, που θα ’ναι στα Γιάννενα, να κλείσουνε Τμήματα, να κλείσουνε 

Σχολές και να φτάσουμε στο σημείο, που ’χουμε φτάσει εδώ πέρα για το Τμήμα 

της Πρέβεζας. 

Αντίστοιχο χάρτη δημιουργούν και στην Υγεία, υγειονομικό χάρτη, ο 

οποίος πάλι θα πρέπει να λειτουργεί στη λογική κόστους – οφέλους, και πάλι εκεί 

οι Υγειονομικές Δομές, όπως τα Νοσοκομεία, θα ’πρεπει να ’χουν οικονομική 

αυτοτέλεια. Κι αυτή η πολιτική του ακαδημαϊκού χάρτη και του οικονομικού 

χάρτη στο τέλος θα υποβαθμίσει και θα κλείσει και το Νοσοκομείο της Πρέβεζας, 

και θα ’μαστε πάλι εμείς εδώ και θα λέμε ότι «ο βασιλιάς είναι γυμνός», κι εσείς 

θα ψάχνετε να βρείτε ένα φύλλο συκής να κρύψετε τη γύμνια του!  
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Νόμος Κεραμέως, πρέπει να ’σαι γκαβός, για να μην καταλάβεις ότι, αν 

φύγουνε 20.000 άνθρωποι λιγότεροι κάθε χρόνο, ότι θα υποβαθμιστούν τα 

Τμήματα κι ότι θα έχουνε πρόβλημα βιωσιμότητας. Αυτό είναι αυταπόδεικτο, 

δηλαδή είναι αστείο να μην το παραδεχόμαστε στον δημόσιο διάλογο.  

Τρίτον, υποδομές. Έχει μεγάλη σημασία σε περιφερειακά Τμήματα, όπως 

είναι το Πανεπιστήμιο εδώ πέρα, η Σχολή της Πρέβεζας να έχει Εστία, Φοιτητικές 

Εστίες, να έχει εστιατόριο, να έχει επιπλέον διευκολύνσεις, ώστε να υπάρχει ένα 

επιπλέον κίνητρο, για να ’ρθει ένα φτωχόπαιδο να σπουδάσει στην  Πρέβεζα, που 

δε θα μπορούσε να σπουδάσει πουθενά αλλού. Ευθύνη και της Τοπικής Διοίκησης 

είναι αυτό το πράγμα, που δεν υλοποιήθηκε μέχρι στιγμής.  

Συμφωνούμε ότι η πανεπιστημιοποίηση από μόνη της δεν αρκεί, δηλαδή να 

βγάλω ένα Νόμο και να «βαφτίσω το κρέας – ψάρι» και να κάνω το Τ.Ε.Ι. 

Πανεπιστήμιο δε φτάνει, κι ότι αυτό χρειάζεται και επιπλέον –πώς να το πω;– 

υποδομές, χρηματοδότηση, και τα λοιπά, και τα λοιπά, και τα λοιπά. Αλλά όμως 

αντιστρέφουμε τελείως τώρα την πραγματικότητα, όταν ερχόμαστε στο σημείο  να 

λέμε ότι έκλεισε η Σχολή, επειδή πανεπιστημιοποιήθηκε. Η ολόκληρη αλήθεια, 

κύριε Δήμαρχε, είναι ότι η Σχολή έκλεισε, επειδή μετατράπηκε σε Πανεπιστήμιο 

και επειδή υπήρχε πρόθεση και σχεδιασμός απ’ την Κυβέρνηση της Νέας 

Δημοκρατίας να κλείσουν οι Πανεπιστημιακές Σχολές. Αυτή είναι ολόκληρη η 

αλήθεια. 

Τώρα σαν πρόταση, απ’ ό,τι κατάλαβα, που κάνετε εσείς εισηγητικά κι ο 

κύριος Αντιπεριφερειάρχης, είπατε ότι θα πάμε στην Υπουργό και θα της πούμε 

ότι αυτή η απόφαση είναι γνωμοδοτική και ότι, τέλος πάντων, να εισηγηθεί 

αρνητικά και να μη γίνει. Κι αν εισηγηθεί αρνητικά, θα ’ναι καλή; Αν εισηγηθεί 

θετικά, θα ’ναι καλή; Αν εισηγηθεί αρνητικά, θα ’ναι κακή; Θα μας απαντήσετε σ’ 

αυτό, ή θα μας απαντήσετε μετά; 

Άλλο ένα ζήτημα, το οποίο έχει να κάνει πάλι με τον Νόμο Κεραμέως. Την 

προηγούμενη φορά, που συζητήσαμε εδώ πέρα πάλι για το Τμήμα του Τ.Ε.Ι., 
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τόσο πολύ αρνηθήκατε να πείτε αυτό το αυτονόητο για τον Νόμο Κεραμέως, που 

όλοι ψηφίσαμε ένα συγκεκριμένο ψήφισμα κι εσείς φτιάξατε δικό σας, το οποίο 

είχε όλα τα παραπάνω εκτός απ’ το Νόμο Κεραμέως! Δηλαδή δεν μπορέσαμε να 

βγάλουμε ούτε ένα ομόφωνα ψήφισμα σε αυτονόητα πράγματα. Περιμένω να 

κάνετε μια αυτοκριτική πάνω και σ’ αυτό.  

Και δυο ζητήματα, για να κλείσω, να μην τρώω και τον χρόνο, να 

μιλήσουν κι οι φορείς, γιατί είχε δίκιο κι ο κύριος Κόκκαλης. 

Εμείς τώρα ως προς την πρόταση που τέθηκε για την κινηματική δράση, 

όχι απλά συμφωνούμε, την προτάσσουμε αυτή τη λύση. Εμείς θεωρούμε ότι θα 

πρέπει το Κίνημα, με τα όργανά του, με τις μαζικές συνελεύσεις του, με τη δράση 

των μελών του και τα λοιπά να μπει μπροστά, να αναδείξει, να διεκδικήσει, γιατί 

κι εμείς κι ως Δημοτική Παράταξη εκεί έχουμε εναποθέσει όλες μας τις ελπίδες κι 

ο καθένας από κει που είναι, τέλος πάντων, σε χώρο δουλειάς σίγουρα θα το 

βάλει στα Διοικητικά Συμβούλια, για να μπορέσουμε κι απ’ αυτή την πλευρά να 

το «σηκώσουμε» το θέμα, γιατί νομίζουμε ότι αυτή είναι κι η ουσιαστική πίεση, η 

οποία μπορεί να ασκηθεί. 

Και κλείνοντας, θα ’θελα να δώσω έτσι μία συμβουλή, ας πούμε, να το πω 

–δε μ’ αρέσει να δίνω συμβουλές, γιατί, πάντα ποιο είναι το σωστό και το λάθος, 

εκ των υστέρων το γνωρίζουμε– ότι ο κύριος Γεωργάκος όχι ως… με την ιδιότητα 

του Δημάρχου, αλλά ως στέλεχος της Νέας Δημοκρατίας αυτή τη δυσαρέσκεια, 

την οποία εισπράττει με τέτοια γεγονότα, όπως παραδείγματος χάρη με το 

επικείμενο κλείσιμο αυτού του Τμήματος, στα παραπάνω πολιτικά του όργανα να 

την μεταφέρει και ίσως και πολλαπλασιασμένη, για να καταλαβαίνουν το πολιτικό 

κόστος. Και όχι να προσπαθεί αυτές τις πράξεις, με πολιτικούς χειρισμούς να τις 

αμβλύνει. Γιατί στο τέλος θα κλείσουν και το εμπορικό λιμάνι, στο τέλος θα 

υποβαθμιστεί, θα κλείσει και το Νοσοκομείο κι εμείς εδώ θα προσπαθούμε να 

αμβλύνουμε πικρές αλήθειες. 
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ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: «Ουκ εν τω πολλώ το ευ, αλλά εν τω ευ το πολύ»! Επομένως 

ο στόχος δεν είναι να πούμε πάρα πολλά, γιατί τα ’χουμε πει πολλές φορές. Και 

βέβαια… Α, πού είναι ο κύριος Ιωάννου; Έφυγε, ε; Γιατί θα το ’λεγα το εξής, ότι 

ο Αριστοτέλης, ο Φιλόσοφος αυτός έλεγε το εξής, ότι ζούμε σε μια πολιτική 

κοινωνία. Επομένως, ανεξαρτήτως τι κάνουμε στο σπίτι μας, με τους φίλους μας 

και ούτω καθ’ εξής, που είναι ο ιδιωτικός βίος, υπάρχει ο πολιτικός βίος.  

Εδώ λειτουργούμε ως πολιτικά πρόσωπα, οτιδήποτε υπάρχει, που μας αφορά, και 

η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής είναι ένα πολιτικό ζήτημα. Δηλαδή  θα μου 

επιτρέψετε, επειδή άκουσα κάτι για 5αρια προηγούμενα, η αντίληψη αυτή δεν 

παίρνει ούτε μονάδα! Στην κυριολεξία. 

Συνεχίζουμε. Νιώθω μια ιδιαίτερη συγκίνηση, όταν συζητάμε αυτό το θέμα, 

γιατί τυχαίνει κι έχω υπάρξει φοιτητής στο Τμήμα, κι έχω ζήσει μαζί με όλους 

τους φοιτητές, που ήτανε τότε, οι οποίοι τέλειωσαν, είχαμε φιλικές σχέσεις, 

πιάσανε δουλειά και οι οποίοι, εάν υπήρχε ο Νόμος Κεραμέως, θα τους είχε 

πετάξει και θα θεωρούσε ότι ήταν άχρηστοι! Έτσι; Είναι ξεκάθαρο αυτό το 

πράγμα. 

Λοιπόν προχωράω. Βγάλαμε μία ανακοίνωση σήμερα, επιχειρώντας να 

βάλουμε το σύνολο της αντίληψής μας και τις ευθύνες που υπάρχουν, υπό τον 

τίτλο υπό τον εντυπωσιακό τίτλο: «Η Κεραμέως σεντράρει, ο Αλμπάνης σκοράρει 

κι ο κύριος Γεωργάκος είναι ο θεατής»! ΄ 

Η άποψή μας είναι ότι θα πρέπει να παραμείνει το Τμήμα Λογιστικής – 

Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα με πλήρωση του συνόλου των θέσεων 

εισακτέων! Δε μας ενδιαφέρει απλά και μόνο, δηλαδή αν δεν είχε μπει το ζήτημα 

να φύγει, θα ήμασταν ικανοποιημένοι με τους 70 ή 80 φοιτητές; Ή αυτή τη 

στιγμή στην Άρτα, που δεν έφυγε και δείχνει, που δεν έχει υπάρξει πρόταση να 

φύγει το Τμήμα Γεωπονίας, οι 17 φοιτητές πρακτικά σημαίνει ότι έχει ήδη 

καταργηθεί. 
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 Διεκδικούμε το δικαίωμα σε μόρφωση, δουλειά για τη νέα γενιά. Θέλουν να 

πετάξουν τους νέους των φτωχών λαϊκών στρωμάτων έξω απ’ τα Πανεπιστήμια, 

θέλουν να αλλάξουν το δημόσιο χαρακτήρα, ή ακόμη και να κλείσουν τα μικρά 

περιφερειακά Τμήματα, μαζί και αυτό της Πρέβεζας, και δεν πρέπει να τους 

κάνουμε τη χάρη. 

Για το δικαίωμα στη δημόσια δωρεάν εκπαίδευση έχουν δοθεί τεράστιοι 

κοινωνικοί αγώνες. Το δικαίωμα αυτό βάλλεται διαρκώς από αντιδραστικές 

αλλαγές για μεταρρυθμίσεις, οι οποίες θεωρούν ως δίκαιο το δίκιο των ισχυρών. 

Με την αγοραία λογική που τους διέπει, που σας διέπει, κύριε Γεωργάκο, που σας 

διέπει, κύριε Ιωάννου, που έφυγε, που διέπει την Παράταξή σας και ούτω καθ’ 

εξής, προσπαθείτε να κάνετε τον λαό να εμπεδώσει την αντίληψη ότι η μόρφωση 

δεν είναι καθολικό δικαίωμα, αλλά προνόμιο για όποιον μπορεί να πληρώσει.  

Αυτή η γραμμή τηρεί απαρέγκλιτα τις κατευθύνσεις της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης και το ΟΟΣΑ στα θέματα Παιδείας και αυτή προωθούν, άλλος λιγότερο, 

άλλος περισσότερο, τόσο η σημερινή Κυβέρνηση με πιο έτσι απαράδεκτο τρόπο, 

αλλά και οι προηγούμενες Κυβερνήσεις ΠΑΣΟΚ, Νέα Δημοκρατία, Κυβερνήσεις 

συνεργασία ΣΥΡΙΖΑ. 

Στο πλαίσιο αυτό εντάσσεται και ο Νόμος έκτρωμα της Κεραμέως ο οποίος, 

μεταξύ άλλων, απειλεί τον δημόσιο χαρακτήρα και αυτή, καθαυτή την ύπαρξη 

του Τμήματος Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα. Το ’παμε και το 

’χαμε πει και την προηγούμενη φορά, μόνο ένας τυφλός, ή κάποιος που υπηρετεί 

κομματικές σκοπιμότητες –εσείς ανήκετε στη δεύτερη περίπτωση– δεν κατανοεί 

τη σχέση του Νόμου με τον υπαρκτό κίνδυνο να φύγει το Τμήμα, που θα πρέπει 

όμως να τον αποτρέψουμε. 

Στην αντιεκπαιδευτική επίθεση της Κυβέρνησης και του Υπουργείου Παιδείας με 

τη θέσπιση Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής, κάθε χρόνο πετάγονται έξω απ’ την 

Εκπαίδευση χιλιάδες φτωχοί στη συντριπτική τους πλειοψηφία νέοι, για να 

βρούνε πελατεία τα ιδιωτικά Κολλέγια, κι αυτό δείχνει την απύθμενη υποκρισία 
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σας περί αριστείας. Εξαιτίας αυτού του μέτρου καλύφθηκε φέτος το 1/3 των 

προβλεπόμενων θέσεων στο Τμήμα Λογιστικής της Πρέβεζας και δημιουργείται 

συνολικό πρόβλημα αιμορραγίες απ’ την άποψη του αριθμού των νέων φοιτητών.  

Συνένοχοι σ’ αυτή την τραγική κατάντια είναι ο Δήμαρχος, κύριος 

Γεωργάκος μαζί με την Παράταξή του, ο Αντιπεριφερειάρχης, ο Περιφερειάρχης ο 

κύριος Καχριμάνης, ο οποίος δεν έχει κάνει τίποτα κι ο οποίος δε μας έχει 

τιμήσει, συνειδητά έβαλα την ερώτηση στην αρχή, γιατί ουδέποτε έχει έρθει εδώ 

και δείχνει ότι πραγματικά λειτουργεί περισσότερο ως τοπάρχης Ιωαννίνων και 

όχι ως Περιφερειάρχης Ηπείρου. Να μην ξεχάσουμε βέβαια τον κύριο Γιαννάκη, 

τον ξεχάσαμε να τον βάλω, ο οποίος, ερείσθω εν παρόδω, έχει ψηφίσει αυτό το 

έκτρωμα, αυτό το Νομοσχέδιο, και όλοι όσοι ξεδιάντροπα υπερασπίζονται τα 

συμφέροντα των κολλεγιαρχών, χτυπώντας τα δικαιώματα της νέας γενιάς.  

Τον Νόμο Κεραμέως, συνέχεια του Νόμου Γαβρόγλου, που άνοιξε τον 

δρόμο των συγχωνεύσεων των Σχολών –να δούμε τι είχε γίνει στην 

Ηγουμενίτσα– τον υπερασπίζεται η Δημοτική και η Τοπική Αρχή, όταν η 

πλειοψηφία του Δημοτικού Συμβουλίου τον έχει καταψηφίσει με ψήφισμα, που 

κατατέθηκε απ’ την Παράταξή μας. Η προσπάθεια να πείσουν τον λαό του Δήμου 

μας πως, ο Νόμος αυτός είναι άσχετος με τον υπαρκτό κίνδυνο, έχει αποτύχει. Γι’ 

αυτό ας αφήσετε το δούλεμα και ας κοιτάξετε να αναθεωρήσετε τη θέση σας.  

Υπάρχουν όμως πολύ μεγάλες ευθύνες της πλειοψηφίας των Καθηγητών του 

Τμήματος Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής. Οι Καθηγητές του Τμήματος της 

Πρέβεζας, πατώντας στο υπαρκτό πρόβλημα της μείωσης των εισακτέων, πήραν 

μια επαίσχυντη απόφαση, την πρόταση μεταφοράς του Τμήματος στα Γιάννενα, 

σκέψη που, αν και υπήρχε από παλιά στο μυαλό τους και φαίνεται ξεκάθαρα από 

τοποθετήσεις και δηλώσεις, που είχαν κάνει, όπως ο κύριος Γκίκας και λοιπά, δε 

θα μπορούσε να ενεργοποιηθεί χωρίς το έκτρωμα Κεραμέως.  

Χαρακτηρίζουμε αυτή την απόφαση επαίσχυντη για τους εξής δύο λόγους. 

Γιατί σε αυτήν δεν υπήρχε η παραμικρή αναφορά και καταδίκη της Ελάχιστης 
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Βάσης Εισαγωγής και των ολέθριων συνεπειών της. Σύμφωνα με τη δική μας 

αντίληψη, κριτήριο του μαχόμενου εκπαιδευτικού σε οποιαδήποτε βαθμίδα της 

Εκπαίδευσης είναι πρωτίστως η υπεράσπιση των μορφωτικών δικαιωμάτων των 

μαθητών ή φοιτητών του σε σύγκρουση με την εξουσία, και όχι η αντίληψη «ο 

σώζων εαυτόν, σωθήτο»!  

Και, δεύτερον, γιατί δεν έγινε με ακαδημαϊκά κριτήρια, και νομίζω αυτό το 

συζητήσαμε όλοι, αλλά με ιδιοτελή κριτήρια, αφού δεν υπάρχουν αυτή τη στιγμή 

οι στοιχειώδεις υλικοτεχνικές προϋποθέσεις υποδοχής του Τμήματος στα Γιάννενα 

και οι φοιτητές θα στοιβαχτούν στις ήδη ανεπαρκείς αίθουσες και ανεπαρκή 

εργαστήρια. 

Ευθύνη όμως έχει και ο Πρύτανης κύριος Αλμπάνης,  ο οποίος, παρά τη 

θεωρητική διαφοροποίησή του από τον Νόμο Κεραμέως, και παρά τις  δηλώσεις 

του πως δεν πρόκειται να συναινέσει το Πανεπιστήμιο των Ιωαννίνων στη 

δημιουργία του νέου πανεπιστημιακού χάρτη, όπως επίσης και το Πρυτανικό 

Συμβούλιο με την απόφασή τους να μεταφέρουνε, να προτείνουν τη μεταφορά 

του Τμήματος στα Γιάννενα, υιοθετούν ουσιαστικά την εφαρμογή της Ελάχιστης 

Βάσης Εισαγωγής και επιχειρούν να εφαρμόσουν εκ των προτέρων, ίσως πρώτοι 

πανελλαδικά, τη διακηρυγμένη θέση του Υπουργείου Παιδείας και της 

Κυβέρνησης Μητσοτάκη για τον νέο πανεπιστημιακό χάρτη, της κατάργησης, 

μεταφοράς και συγχώνευσης Τμημάτων, ώστε να προκύψει ένα οικονομικότερο 

και προσαρμοσμένο στις απαιτήσεις των επιχειρήσεων Πανεπιστήμιο.  

Επιχειρούν να συνδέσουν και να υποτάξουν το Πανεπιστήμιο στα μεγάλα 

επιχειρηματικά συμφέροντα, που ήδη υπάρχουν και επιχειρούν να διερευνούν, 

π.χ. μέσω του νέου Τεχνολογικού Πάρκου στην περιοχή των Ιωαννίνων.  

Και υπάρχει και μια συνολική ευθύνη Περιφερειακών Αρχών, Υπουργείο, 

Δημοτικών Αρχών και ούτω καθ’ εξής, και της Πρυτανείας, και του Τμήματος εδώ 

για ποιο; Για τα ζητήματα της σίτισης και της στέγασης των φοιτητών, αφού 

χρόνια τώρα δεν έχουνε πάρει καμία πρωτοβουλία, εκτός από κάποια ωραία 
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λόγια, που μας είπε ο κύριος Ιωάννου εκεί, που δεν αφήσαν να τα κάνουνε, λες 

και δεν είναι τόσα χρόνια στην κυβέρνηση της Περιφέρειας,  για τη δημιουργία 

εστιατορίου μέσα στο Πανεπιστήμιο, που έχει έναν τεράστιο χώρο και τη 

δημιουργία Φοιτητικής Εστίας. Ή έστω την ενοικίαση ξενοδοχείων για τις ανάγκες 

των φοιτητών, όπως γίνεται παντού, και στα Γιάννενα, και στα Κέρκυρα, και 

οπουδήποτε θέλετε. 

Τα προβλήματα αυτά και σε τοπικό, και σε πανελλαδικό επίπεδο, δηλαδή 

της σίτισης, της στέγασης και της χρηματοδότησης των Πανεπιστημίων πρέπει να 

βρούνε λύση.  

Διεκδικούμε την παραμονή του Τμήματος στην Πρέβεζα, καμία μεταβολή 

του πανεπιστημιακού χάρτη, ανατροπή του Νόμου Κεραμέως, παιδεία για όλο τον 

λαό, μέτρα στήριξης των φοιτητών.  

Και για να πάμε στο προκείμενο. Το Δημοτικό Συμβούλιο έχει ήδη 

τοποθετηθεί και έχει απόφαση για το συγκεκριμένο θέμα, με άξονες την 

κατάργηση της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής, την παραμονή του Τμήματος και τα 

μέτρα σίτισης, στέγασης και όλα τα μέτρα φοιτητικής μέριμνας, αυτό που πρέπει 

να κάνομε είναι, να μπούμε μπροστά και να καλέσουμε όλον τον λαό της 

Πρέβεζας να κινητοποιηθεί, με οτιδήποτε μπορούμε να σκεφτούμε, με μαύρες  

σημαίες, με το να κλείσουμε δρόμους, με το κλείσουνε τα καταστήματα, με 

κινητοποιήσεις, με το να πάμε στην κυρία Κεραμέως και οπουδήποτε.  

Και μάλιστα αυτό μπορούμε να το κάνουμε σε συνεργασία, παραδείγματος 

χάρη, με την Άρτα. Με καταλάβατε; Γιατί είναι ξεκάθαρο ότι αυτό, που θέλουν να 

κάνουν σήμερα εδώ, θα το κάνουν αύριο παραπέρα, και μετά θα τα κάνουνε και 

στα ίδια τα Γιάννενα. 

Επομένως ακριβώς στην τελευταία πρότασή μας επιμένουμε και θέλουμε 

την τοποθέτηση, επαναλαμβάνω, κατάργηση Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής. 

Δεύτερον, παραμονή του Τμήματος, να μην υπάρξει καμία αλλαγή στον 

πανεπιστημιακό χάρτη, τρίτον, η ανάγκη να παρθούνε μέτρα φοιτητικής 
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μέριμνας. Με βάση αυτό το τρίπτυχο ότι μπορούμε και πρέπει να πάμε σε μια 

πανκινητοποίηση, προκειμένου να μην περάσει αυτή η κατάσταση. 

 

ΚΑΡΑΜΑΝΙΔΗΣ: Εμένα πραγματικά σήμερα με λυπεί ιδιαίτερα το γεγονός το ότι 

προσπαθήσαμε σ’ αυτή την αίθουσα, σ’ ένα τόσο σοβαρό τοπικό πρόβλημα, να 

του δώσουμε χρώμα. Θα το πω για άλλη μια φορά και θα το θυμίσω σε όλους 

σας, και θα σας παρακαλέσω να το έχετε σαν γνώμονα, στον τόπο μας δεν 

χωράνε ούτε Κόμματα, ούτε χρώματα! Όλοι κάπου ανήκουμε, αλλά θα πρέπει σε 

τέτοια δύσκολα ζητήματα να είμαστε όλοι μια γροθιά. 

Ήθελα να πω ότι ήδη το Δημοτικό Συμβούλιο της Πρέβεζας έχει 

συνεδριάσει τρεις φορές για το συγκεκριμένο θέμα, έχουμε πάρει δύο αποφάσεις, 

και σε ερώτηση που έγινε πριν, αν δεν κάνω λάθος, απ’ τον επικεφαλής της 

Παράταξης «Ανάπτυξη Τώρα», οι αποφάσεις σαφώς και επί θητείας δικής μου, 

όπως προβλέπει ο Νόμος, έχουν αποσταλεί στα αρμόδια Υπουργεία κι όπου 

έπρεπε… και μάλλον και σε όλους τους παραλήπτες, που είχαμε πάρει απόφαση 

να πάνε, κι ένα ομόφωνο ψήφισμα. 

Συστάθηκε μια διαπαραταξιακή Επιτροπή, προκειμένου να προβούμε σε 

συγκεκριμένες ενέργειες. Πραγματικά λειτούργησε η Επιτροπή αυτή; Τι κάναμε; 

Και σ’ αυτό το σημείο ήθελα να πω, κύριε Δήμαρχε, εάν από δω και πέρα υπάρχει 

η δυνατότητα να κάνουμε κάτι μέσω της Επιτροπής, θα θέλαμε κι εμείς σαν 

ανεξάρτητοι, εάν μπορείτε, να μας συμπεριλάβετε, ώστε να έχουμε γνώση.  

Απ’ την τελευταία Συνεδρίαση έχουν περάσει 4 μήνες. Γνωστό σε όλους… 

ήθελα να πω πολλά, απλά κι ο κύριος Ιωάννου, ο Αντιπεριφερειάρχης μας, με 

κάλυψε σε πάρα πολλά ζητήματα, και πολλοί από σας τους συναδέλφους μου, 

οπότε δε θα πλατειάσω, για να μη γίνομαι και αποκρουστικός και να μη μας 

φύγουνε κι άλλοι φορείς. 

Θα πω επιγραμματικά ότι την προηγούμενη Τρίτη η Σύγκλητος αποφάσισε, για 

μένα προσωπικά ήταν κάτι αναμενόμενο, απ’ τη στιγμή που το Συμβούλιο είχε 

πάρει μία απόφαση, η Σύγκλητος δεν έμενε παρά να συναινέσει.  
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Θεωρώ τη σημερινή Συνεδρίαση περιττή, γιατί πράγματα, τα οποία ήδη 

έχουμε ξανασυζητήσει, απλά τα ξανασυζητήσαμε, το θέμα είναι, τι θα κάνουμε 

από δω και πέρα. Εύκολο είναι, να αποδώσουμε ευθύνες προς όλες τις 

κατευθύνσεις, όπως εύκολο είναι να πάρουμε κι αποφάσεις.  Το δύσκολο είναι, να 

κάνουμε πράξεις, να κάνουμε έργα και να μπορέσουμε να είμαστε όλοι μαζί μία 

γροθιά σε τέτοια σημαντικά ζητήματα. 

Θα πρέπει να διεκδικήσουμε όλοι την παραμονή του Πανεπιστημιακού 

Τμήματος στην Πρέβεζα και, εάν κρίνω κι απ’ τη Μελέτη Βιωσιμότητας, την οποία 

σύνταξαν οι Καθηγητές του Τμήματος, είναι σα να μας δίνουν το προβάδισμα, να 

το πω εγώ έτσι, ώστε να μπορέσουμε να διεκδικήσουμε και το Οικονομικό Τμήμα 

των Ιωαννίνων να έρθει στην Πρέβεζα. 

Επίσης να αναφερθώ και σε κάτι άλλο, το οποίο είναι ένα ζήτημα, το οποίο 

είναι ίδιου επιπέδου, η Ακαδημία Εμπορικού Ναυτικού. Θα πω μόνο αυτό και δε 

θα πλατειάσω. Μη βρεθούμε πάλι σ’ αυτόν τον χώρο να συζητάμε πάλι και για 

την Ακαδημία. Ας προβούμε σε ενέργειες έστω με ό,τι μπορούμε, αγαπητέ 

Δήμαρχε. Είχα φτιάξει ένα πλάνο για την προστασία του προαύλειου χώρου, των 

αθλητικών εγκαταστάσεων, πιστεύω ότι και εμείς σαν Δημοτική Αρχή, και η 

Περιφέρεια μπορούμε να βάλουμε το λιθαράκι μας, για να κάνουμε λίγο καλύτερη 

τη ζωή και των φοιτητών αυτών, αλλά και στο Πανεπιστημιακό Τμήμα μπορούμε 

να προσφέρουμε. 

 

Δε θέλω να πω κάτι άλλο, να διεκδικήσουμε όλοι μαζί ομόφωνα να παραμείνει το 

Τμήμα. Και για οτιδήποτε χρειαστείτε, δηλώνω παρών, γνωρίζω ότι θα έχετε 

συνάντηση την επόμενη εβδομάδα, όπως ανέφερε ο κύριος  Βουλευτής, είμαι στη 

διάθεσή σας για οτιδήποτε χρειαστείτε για το καλό του τόπου να συνεισφέρω.  

 

ΣΑΡΑΜΠΑΣΙΝΑΣ: Ήθελα να πω το εξής, ότι εγώ είμαι αισιόδοξος απ’ τη φύση 

μου, αρκεί ορισμένα πράγματα να τα διαχειριστείς σωστά. Θα κάνω μία πρόταση, 

αλλά όμως επειδή οι άνθρωποι στις υποσχέσεις όλοι μοιάζουν, στις πράξεις 
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διαφέρουν. Λοιπόν υποσχέσεις έδωσε κι ο Αλμπάνης, κι ο ένας, κι ο άλλος, αλλά 

στην πράξη διαφέρουν. 

Λοιπόν εγώ θα έδινε μία συμβουλή στους τρεις, στους Βουλευτάς και στον 

κύριο Δήμαρχο στην Κεραμέως να διεκδικήσουν το Τμήμα των Ιωαννίνων να 

έρθει εδώ. Όχι να παραμείνει το δικό μας εδώ, να έρθει το Τμήμα των Ιωαννίνων 

στην Πρέβεζα. Γιατί; Γιατί στα Γιάννενα, μας είπε ούτε λίγο ούτε πολύ ο κύριος 

Αλμπάνης ότι μπήκαν 3 εκατομμύρια μέσα, δηλαδή θέλουν να μπουν 4, να πάνε 

κι άλλοι, ας πούμε, να μπουν πιο πολύ μέσα; Πρώτον.  

Δεύτερον, δεν υπάρχουν υποδομές, δεν υπάρχει τίποτε. Να διεκδικήσουν δηλαδή 

με τις υποδομές που έχουμε και ό,τι άλλο χρειάζεται. Απ’ ό,τι έμαθα φέτος, ας 

πούμε, η Περιφέρεια έκανε μία πρόταση να βοηθήσει με 50.000 Ευρώ για τη 

στέγαση των φοιτητών και κάτι άλλα, τα οποία αυτοί δεν τα δεχτήκαν, ’θελαν 

Εστία, γιατί την πήγαιναν τη δουλειά εκεί, που ’θελαν αυτοί, ας πούμε, δε 

δεχτήκαν και τα χρήματα, δε δεχτήκαν πολλά πράγματα, το πηγαίνανε για να 

φύγει, δηλαδή ότι δε βοήθησε ο Δήμος, η Περιφέρεια, κανείς.  

Τέλος πάντων σ’ αυτό  θέλω να καταλήξω, διεκδίκηση του Τμήματος των 

Ιωαννίνων, για να πάρουμε τα λιγότερα. Αυτό θέλω οπωσδήποτε δηλαδή σαν 

άνθρωπος πάντα, ας πούμε, και όχι υποσχέσεις, έτσι; Όχι υποσχέσεις, τίποτε. 

 

 

ΚΑΤΣΑΝΑΚΗΣ: Η πρόσφατη απόφαση της Συγκλήτου του Πανεπιστημίου 

Ιωαννίνων, η οποία μας ανακοινώθηκε, γεννά πολλά ερωτήματα σχετικά με τον 

τρόπο, αλλά και τη χρονική στιγμή που αποφασίστηκε.  

Θα ’μαι σύντομος και δε θα πω πολλά πράγματα. Όσον αφορά το πρώτο 

ερώτημα, πρέπει η Υπουργός Παιδείας πλέον, γιατί εκεί έχουμε καταλήξει και μ’ 

αυτά που έχουν ειπωθεί και από τους προηγούμενους ομιλητές και στο 

προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, η Υπουργός Παιδείας πλέον πρέπει να 

εξετάζει το νομικό πλαίσιο της απόφασης της Συγκλήτου, πρωτίστως βέβαια και 

την απόφαση των Καθηγητών του Πανεπιστημίου –αυτό το είχα πει και στην 
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προηγούμενη τοποθέτησή μου στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο– πριν 

προβεί στην οποιαδήποτε τελική απόφασή της. 

Και το λέω, διότι η πρώτη απόφαση των Καθηγητών του Τμήματος του 

Πανεπιστημίου της Πρέβεζας, όπως αναφέρθηκε και στη Συνεδρίαση του 

προηγούμενου Δημοτικού Συμβουλίου με το σχετικό θέμα είναι παράνομη, αυτό 

λέχθηκε και το ’χω πάρει απ’ τα Πρακτικά του Δημοτικού Συμβουλίου, 

λαμβάνοντας υπόψη τις διαδικασίες λήψης απόφασης και τους Νόμους του 

Κράτους. Το ίδιο πρέπει να δει και η κυρία Υπουργός την τελευταία απόφαση του 

Συγκλήτου του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων, αν έχει τηρηθεί η νομιμότητα της 

διαδικασίας.  

Όσον αφορά τον χρόνο, και σ’ αυτό θέλω να επικεντρώσω λίγο την 

τοποθέτησή μου, στην οποία έχει ληφθεί θεωρώ είναι άστοχη και ατυχής, και πιο 

πολύ αντιεκπαιδευτική εν μέσω σχολικού έτους και λαμβάνοντας υπόψη ότι σε 

λιγότερο από 4 μήνες ξεκινούν οι φετινές Πανελλαδικές Εξετάσεις. Και βέβαια 

αυτό, κατά την προσωπική μου άποψη, είναι το πιο σημαντικό, το οποίο πρέπει 

να εξετάσει η Υπουργός Παιδείας πριν πάρει την οποιαδήποτε απόφαση.  

 Σ’ αυτό το σημείο θέλω να καταθέσω κάποια στοιχεία με τους μαθητές του 

Νομού μας, το είχα επισημάνει και στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο, πλέον 

έχουμε και επίσημα στοιχεία, τα οποία στάλθηκαν σήμερα στο Υπουργείο 

Παιδείας, με τους υποψηφίους στην Ομάδα Προσανατολισμού Πληροφορικής και 

Οικονομίας. Έχουμε 157 μαθητές από τα Γενικά Λύκεια του Νομού μας και συν 

23 μαθητές από τα ΕΠΑΛ Πρέβεζας. Συγκριτικά με τα περσινά στοιχεία του Νομού 

μας, που έχουμε 133 μαθητές, η αύξηση που έχουμε στους μαθητές, που 

επιλέγουν τον τομέα Προσανατολισμού, είναι 18%.  

Επίσης να αναφέρω ότι στα χρόνια λειτουργίας απ’ το 1998, χρόνος 

ίδρυσης του Πανεπιστημίου του Τ.Ε.Ι. της Ηπείρου με έδρα την Πρέβεζα τότε, 

ήταν Τ.Ε.Ι. και λειτουργούσε με δύο Τμήματα, το Λογιστικής και 

Χρηματοοικονομικής και Ελεγκτικής έως το 2013 και μέχρι σήμερα, που 
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συγχωνεύτηκε και μετονομάστηκε σε Τμήμα Λογιστικής και Ελεγκτικής έχουν 

φοιτήσει φοιτητές, οι οποίοι προέρχονται και από τον Νομό Πρέβεζας και απ’ όλη 

την Ελλάδα, και από τους οποίους πολλοί απ’ αυτούς έχουν δραστηριοποιηθεί –

προαναφέρθηκε, το αναφέρω κι εγώ– σαν επαγγελματίες πλέον στον Νομό μας. 

Σ’ αυτό θέλω λίγο να πω κάτι, το οποίο δε λέχθηκε στις προηγούμενες 

τοποθετήσεις κι έχει να κάνει μ’ αυτό, που ανακοίνωσε στις 18 του μηνός η κυρία 

Υπουργός και αναφέρεται στο ότι οι φετινές συγχωνεύσεις και καταργήσεις 

Τμημάτων, Πανεπιστημιακών Τμημάτων δε θα γίνουν αυτή τη χρονιά. 

 

 Διάβασε ο κύριος Πρύτανης στην αρχή της τοποθέτησής του μία επιστολή, η 

οποία στάλθηκε από την κυρία Κεραμέως σήμερα προς όλα τα Πανεπιστήμια, 

προς όλους τους Πρυτάνεις των Πανεπιστημίων, εκεί δεν αναφέρει ότι θα  γίνει 

οποιαδήποτε, να λάβουν τα Πανεπιστήμια τα κριτήρια ή οποιαδήποτε απόφαση 

ούτε της Συγκλήτου, ούτε βεβαίως κι ενός Τμήματος, και μιας μερίδας 

Καθηγητών, που αναφέρεται σε συγχωνεύσεις. 

Θα ήθελα λοιπόν να αναφέρω την ανάγκη συνέχισης λειτουργίας του 

Τμήματος του Πανεπιστημίου της Πρέβεζα, λαμβάνοντας υπόψιν και την 

οικονομική δυσπραγία πολλών οικογενειών του Νομού μας, οι οποίες θα 

επιλέξουν συνειδητά πλέον, το είπε και στην τοποθέτησή του ο Πρύτανης, ότι το 

75%, αν θυμάμαι καλά –Πρόεδρε, δεν ξέρω αν το έχεις στα Πρακτικά– το 75% 

στην περιοχή της Δυτικής Μακεδονίας επιλέγουν συνειδητά στα Πανεπιστήμια 

εκεί. 

Αυτό λοιπόν είναι ένα στοιχείο, το οποίο πρέπει να λάβει υπόψιν η 

Υπουργός Παιδείας τώρα πλέον, το οποίο θα έπρεπε και η Σύγκλητος, κατά την 

προσωπική μου άποψη, να λάβει, Δήμαρχε, μιας κι ήσασταν παρών εκεί στη 

συνεδρίαση της Συγκλήτου, ότι πολλά παιδιά πλέον και οικογένειες, και με την 

κρίση, που μας ήρθε πρόσφατα από τις αρχές του έτους, την κρίση στην 

ενέργεια, το οποίο δυσχεραίνει τις ελληνικές οικογένειες και ίσως δούμε 

οικογένειες, οι οποίες και πραγματικά κι οι φοιτητές, κι όπως είπατε κι εσείς όλοι 
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οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, κι οι φορείς, και ο Αντιπεριφερειάρχη, και ο Βουλευτής, 

και ο Βουλευτής, επιλέγουν συνειδητά πλέον να σπουδάζουν στον τόπο διαμονή 

τους, λαμβάνοντας υπόψιν αυτό ακριβώς το πράγμα, την οικονομική κρίση που 

έχουμε. 

Όσον αφορά την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής θεωρώ ότι δεν το εμπόδιο για 

την απόφαση μεταφοράς του Τμήματος, αφού το 2007 με την Ελάχιστη Βάση 

Εισαγωγής, που είχε ξαναγίνει πάλι με την Υπουργό Παιδείας την κυρία 

Γιαννάκου, είχαμε αύξηση και νομίζω ότι ανέφερε κι ο Πρόεδρος της ΕΛΜΕ, ο 

αγαπητός φίλος ο Παναγιώτης ο Λελοβίτης ότι είχαμε αύξηση των φοιτητών στην 

Πρέβεζα. Άρα η Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής δεν αποτελεί το εμπόδιο, κατά την 

προσωπική μου άποψη. Άκουσα εδώ τις διαφωνίες που έχετε.  

Εξάλλου ο αριθμός των φοιτητών, που φοιτούν στο πρώτο έτος  είναι 70,  

90; 90, ναι, μαζί με τους εισακτέους, που μπήκαν απ’ τα ΕΠΑΛ, στο πρώτο έτος 

εφαρμογής της Βάσης Εισαγωγής. Και βλέπουμε εδώ ότι το Τμήμα μας δεν είναι 

στο «κόκκινο», δεν είναι στο «κόκκινο». Υπάρχουν Τμήμα σε γειτονικό Νομό και 

σε άλλους Νομούς, μπορώ να αναφέρω, επειδή έχω μία σχέση με την Κεφαλονιά, 

το Τμήμα της Κεφαλονιάς, τα 3 Τμήματα της Κεφαλονιάς, του Ληξουρίου το 

Μουσικών Οργάνων, το Τμήμα Δημοσιογραφίας του Αργοστολίου ξέρετε πόσους 

φοιτητές έχει; Άμα θέλετε να ανατρέξετε στα στοιχεία. Όχι στο «κόκκινο», στο 

βαθύ «κόκκινο», που λέγαμε και τα στοιχεία λόγω Covid, που δίναμε στη 

Δευτεροβάθμια και δίνουν. 

Λοιπόν υπάρχουν δηλαδή ανά την Ελλάδα και εκεί δεν υπήρχε, και 

πραγματικά εγώ, και το ’πα και στο Δημοτικό Συμβούλιο, απορώ με την απόφαση 

κατ’ αρχήν των Καθηγητών, κι αυτό πρέπει η κυρία Υπουργός, πραγματικά σας το 

λέω, και πρέπει, κύριε Δήμαρχε, μια και θα κάνετε αυτή την Επιτροπή –και θα πω 

λίγο μια άλλη πρόταση εγώ διαφορετική– πρέπει να το επισημάνετε πάνω στην 

Υπουργό Παιδείας. Είμαστε μία πόλη κι ένας Νομός, η οποία, λέχθηκε απ’ τους 

Δημοτικούς Συμβούλους κι απ’ τους φορείς ότι έχει ανάγκη το Πανεπιστήμιο. Και 
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δεν έχει ανάγκη μόνο στην οικονομική βάση, έχει ανάγκη στη μορφωτική βάση 

και στην επιστημονική βάση, να υπάρχει το Πανεπιστήμιο για τον τόπο μας. Για 

τον Νομό Πρεβέζης και αναφέρω όχι μόνο για την πόλη της Πρέβεζα, που εδρεύει 

το Πανεπιστήμιο. 

Εγώ ευελπιστώ ότι το Υπουργείο μας θα λάβει όλα αυτά τα στοιχεία, που έχουνε 

υποβληθεί απ’ τους φορείς μας, να μην προβεί σε οποιαδήποτε απόφαση 

μετακίνησης του Τμήματος στην πόλη των Ιωαννίνων και να συνεχίσει του 

λειτουργία του για το καλό της πόλης μας και το καλό  του Νομού μας. 

Εγώ όμως θα βάλω μία πρόταση και να κλείσω, για να μη σας κουράσω, κι 

έχει να κάνει, Δήμαρχε, με τη διεκδίκηση. Θα αναφέρω, έφυγε ο κύριος 

Βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ, θα αναφέρω ότι, όταν νεοεκλεγείς Βουλευτής με τον 

ΣΥΡΙΖΑ το 2014, είχαμε –Παναγιώτη, θυμάσαι– το πρόβλημα με την κατάργηση 

του κυρίου Αρβανιτόπουλου των ΕΠΑΣ, ήμουνα Πρόεδρος στην ΕΛΜΕ. Η πρότασή 

μας τότε των Καθηγητών ήταν, η ίδρυση Εσπερινού ΕΠΑΛ. Τότε εμείς οι 

Καθηγητές –και δεν ξέρω σαν Δημοτικό Συμβούλιο τι θα αποφασίσετε και οι  

φορείς, και οι Βουλευτές, και οι υπόλοιποι– αυτό που κάναμε τότε εμείς σαν 

Καθηγητές, βάλαμε όλους τους φορείς του Νομού μας σ’ ένα τραπέζι.  

Ο κύριος Βουλευτής θα το θυμάται, ήτανε δύο μήνες, δε γνώριζε καμία 

διαδικασία, όμως καταφέραμε και τους δύο Βουλευτές τους βάλαμε σ’ ένα 

τραπέζι, διεκδικήσαμε, με πρωτεύοντα σίγουρα τον κυβερνητικό τότε Βουλευτή 

του Νομού μας, και τρέξαμε, και τρέξαμε όλοι μαζί στο Υπουργείο Παιδεία γιατί; 

Γιατί ήταν η ΕΠΑΣ που καταργήθηκε, και τότε η ΕΠΑΣ είχε 35 μαθητές. Απ’ τους 

35 μαθητές, οι 20 ήταν Λευκαδίτες και 15 ήταν από την Πρέβεζα.  

 Κι όταν βγήκε το πρώτο ΦΕΚ ίδρυσης ΕΠΑΣ, κλείσαν την Πρέβεζα και ιδρύσαν 

ΕΠΑΣ στη Λευκάδα. Τρέξαμε λοιπόν, τρέξαμε, καταργήθηκαν οι ΕΠΑΣ, ιδρύθηκαν 

τα Εσπερινά ΕΠΑΛ. Στη Λευκάδα ιδρύσανε ΕΠΑΣ με 15 μαθητές την επόμενη 

χρονιά και στην Πρέβεζα μας κλείσανε. 
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Εμείς καταφέραμε, αυτό το καταφέραμε και το κερδίσαμε, το κερδίσαμε με 

διεκδίκηση όλων των Φορέων, των κυβερνητικών βουλευτών και μη, και τρέξαμε 

στο Υπουργείο και ιδρύθηκε το Εσπερινό ΕΠΑ. Αυτή τη στιγμή το Εσπερινό ΕΠΑΛ 

έχει 200 και πλέον μαθητές. Είναι μαθητές, οι οποίοι πολλοί απ’ αυτούς έχουνε 

πάρει αναγνώριση και τα επαγγελματικά τους δικαιώματα, και πολλούς απ’ 

αυτούς τους γνωρίζετε, γιατί ίσως τους έχετε πάρει σαν επαγγελματίες σε 

εργασίες. 

Αυτό λοιπόν που εγώ προτείνω, το επόμενο διάστημα αυτή η Επιτροπή, 

που θα συσταθεί, θα είναι από όλους τους φορείς. Και πραγματικά θέλω να 

’μαστε ανοιχτό και εγώ, αν θέλετε, το είπα και σε μία συζήτηση μετά τις 

ανακοινώσεις, που γινόταν στο διαδίκτυο εδώ, που «πέφταν βροχή» οι 

ανακοινώσεις, και δε θα σταθώ στο πολιτικό, δε με ενδιαφέρει καθόλου, αλλά σ’ 

αυτή εδώ τη στιγμή όποιοι είναι πρόθυμοι να παν να βοηθήσουν και να βάλουμε 

την πρόταση. Κι η πρόταση είναι μία, η παραμονή του Πανεπιστημίου στην 

Πρέβεζα. 

Όλοι μαζί μία φωνή στην Υπουργό Παιδείας, αυτή έχει πλέον την τελική 

υπογραφή, θεωρώ ότι όλα αυτά τα επιχειρήματα και οι προτάσεις, που λέχτηκαν 

απ’ όλους εδώ τους φορείς μπορούν να μπουν σε 5 βασικές προτάσεις. Είμαστε 

σε καλό δρόμο, η κυρία Υπουργός δεν έχει ανακοινώσει, ανακοίνωσε, σας είπα, 

στις 18 του μηνός –το βρίσκετε, άμα θέλετε, στο διαδίκτυο– ότι φέτος δε θα 

γίνει καμία συγχώνευση και κλείσιμο Τμήματος.  

Καλό είναι να το κρατήσουμε αυτό και καλό είναι αυτό, που είπα. Δεν ξέρω, πώς 

θα το καταφέρετε, εσείς θα βρείτε τον τρόπο, αυτή είναι η πρότασή μου.  

 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Καλησπέρα κι από μένα. Εγώ, συνάδελφοι, έχω μείνει 

έκπληκτος απ’ τη διαδικασία πραγματικά. Εγώ περίμενα να χτυπιόμαστε εδώ, κι 

εδώ βλέπω ένα πολύ ωραία κλίμα, σαν να αποδεχόμαστε την κατάσταση, σα να 

’ναι συμφωνημένα όλα, δεν μπορώ να το καταλάβω πραγματικά.  
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Και θα ’θελα τον κύριο Δήμαρχο, έχουν περάσει… κατ’ αρχήν το Δημοτικό 

Συμβούλιο το συγκαλέσαμε εμείς. Στην Άρτα, αν θυμάστε καλά, όταν κάτι είπαν 

για τον στρατηγικό σχεδιασμό, όταν ξεκινούσε, την ίδια μέρα το βράδυ ο 

Τσιρογιάννης συγκάλεσε έκτακτο Δημοτικό Συμβούλιο. Το προηγούμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο κάτι μήνες πριν το συγκαλέσαμε πάλι εμείς,  αντίστοιχα έπρεπε να 

κουβεντιάσουμε κάτι με τον ΦΟΔΣΑ και πήγε ένα μήνα πριν. 

 Επιχείρημα είναι ότι, αν δείτε για τον στρατηγικό σχεδιασμό πότε συνεδρίασε 

Δημοτικό Συμβούλιο Άρτας και Πρέβεζας, θα δείτε κανά δυο μήνες διαφορά. Αυτή 

είναι η αδράνειά μας, αυτή είναι η αντίδρασή μας στα πράγματα, έτσι; Όπως και 

η σημερινή, δηλαδή αν δεν το συγκαλούσαμε εμείς, δε θα κάναμε Δημοτικό 

Συμβούλιο για την απόφαση που βγήκε, θα την κοιτούσαμε. Τώρα εδώ δηλαδή το 

αποδεχόμαστε, λέμε, θα πάμε, θα πούμε. Έτσι θα διεκδικήσουμε; Δεν μπορώ να 

το καταλάβω. 

Κύριε Δήμαρχε, εγώ σας ρωτάω, έχετε επικοινωνία με την Υπουργό, κι αν 

είναι, τι σας είπε; Δε μας είπατε πριν, που μιλήσατε. Σας καθησύχασε; Γιατί 

όντως έχει δηλώσει και αν γκουγκλάρετε λίγο στο esos.gr δίνει δήλωση όχι για 

την Πρέβεζα, ότι φέτος δε θα αλλάξει τίποτα στον χάρτη. Άμα δεν αλλάξει 

τίποτα, έχουμε χάρτη, πρέπει να ξεκινήσουμε καμπάνια για τη νέα χρόνια, για να 

’χουμε 150 φοιτητές. Γιατί απ’ το τίποτα, που δεν κάναμε την προηγούμενη 

χρονιά, που δεν κάνατε –το λέμε γιατί είμαστε όλοι μαζί– θα ’χουμε 200 την 

επόμενη φορά!  

Δεν μπορώ να δεχθώ με τίποτα το επιχείρημα ότι ανωτατοποιήθηκε το 

Ίδρυμα και υποβαθμίστηκε, δεν μπορώ εύκολα να το καταλάβω. Τι έπρεπε να 

γίνει το 2017-2018, να μη συμμετέχουμε; Τότε θα ’κλεινε το Ίδρυμα, δεν μπορώ 

να καταλάβω, κάτι είπατε για την προηγούμενη Δημοτική Αρχή, δεν μπόρεσα να 

το καταλάβω, και πόσο το στήριξε –έτσι;– το Ίδρυμα μαζί με την τότε 

Κυβέρνηση. 
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Για το αυτοδιοίκητο λίγο, έχουμε βρει μια καραμέλα για το αυτοδιοίκητο. Το 

αυτοδιοίκητο δε σημαίνει ότι και η Σύγκλητος, ή το Πανεπιστημιακό Ίδρυμα και 

το όργανά του είναι πάνω από τους Νόμους, μην τρελαθούμε! Σημαίνει ότι δεν 

μπορούν να επηρεαστούν από άλλες πολιτικές αποφάσεις, από άλλα όργανα, 

αυτό είναι το αυτοδιοίκητο, κι ότι η Κεραμέως, για παράδειγμα, απάντηση στον 

Νόμο για τη φύλαξη, που πάλι προκλήθηκε δημόσια συζήτηση, για τη φύλαξη 

που έκανε παρέμβαση δηλαδή στα Πανεπιστήμια, είπε, άλλο αυτοδιοίκητο κι άλλο 

αυτονομία. Άρα εκεί έκανε παρέμβαση κι είπε, θα τα φυλάξουμε έτσι, έτσι κι έτσι, 

και αντέδρασαν τα περισσότερα Κόμματα κι οι Παρατάξεις, έτσι; Το αυτοδιοίκητο 

υπηρετεί μόνο την ακαδημαϊκή ελευθερία και σκέψη και οριοθετείται στις 

δραστηριότητες του ακαδημαϊκού χαρακτήρα και μόνο.  

Λοιπόν το γενικό είναι αυτό, που το ’παν οι περισσότεροι, υπάρχει 

ιδεολογικό πρόσημο οπουδήποτε σ’ όλες τις πράξεις μας, έτσι; Και η Βάση 

Εισαγωγής είναι συνέχεια της κατεύθυνσης ιδιωτικοποίησης των πάντων. Στον 

Δήμο –βλέπε Οικονομική Επιτροπή– έχει ιδιωτικοποιηθεί και ο Δήμος, όταν σας 

δίνει παντοδυναμία μέσω της Οικονομικής Επιτροπής και των Νόμων 

Θεοδωρικάκου, στο νερό, στην ενέργεια, στην υγεία, όπως είπαν οι συνάδελφοι, 

και στην παιδεία, έτσι; 

Ο Νόμος Κεραμέως με έξυπνο τρόπο τι κάνει; Δεν κλείνει άμεσα τα 

Τμήματα, γιατί θα υπάρξουν αντιδράσεις. Τα αποδυναμώνει, έτσι ώστε να 

κλείσουν μόνοι τους. Να αποδεχθούμε, έτσι όπως έχουμε ψιλοαποδεχθεί σήμερα, 

απ’ ό,τι κατάλαβα, ότι θα κλείσει το Τμήμα.  

 

 Το αντίστοιχο ψήφισμα τότε δεν το ψηφίσατε. Τότε είχαμε λογύδρια για την 

αριστεία, αν θυμόμαστε, λες κι εμείς δεν τη θέλουμε την αριστεία, δεν ήμασταν 

καλοί εμείς ή φοιτητές, ή μαθητές, ή οτιδήποτε, θέλουμε τους χειρότερους 

δηλαδή! Αλλά την αριστεία την είδαμε στους μετακλητούς συνεργάτες, στους 

Διοικητές, στις προσλήψεις και λοιπά. 
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Η Βάση Εισαγωγής ανέδειξε το πρόβλημα, προβλήματα υπάρχουν σ’ όλα τα 

Πανεπιστήμια και σ’ όλα τα Ιδρύματα, η Βάση το ανέδειξε κι είναι καθοριστική, 

και εννοείται ότι πριμοδοτεί τα ιδιωτικά Κολλέγια και τις Σχολές στην Ιδιωτική 

Εκπαίδευση, και φαίνεται ότι κι εκεί δεν έβαλε Βάση Εισαγωγής –έτσι;– δεν την 

επέτρεπαν να βάλει Βάση Εισαγωγής. 

Δύο τρόποι υπάρχουν για να κάνεις αναδιανομή πλούτου κι εισοδήματος, 

μία η φορολογία, κι η οριζόντια πάλι είναι αδικία, κι η άλλη είναι η Παιδεία, 

συγκεκριμένα η Εκπαίδευση, η Παιδεία είναι κάτι γενικότερο, η Εκπαίδευση –

έτσι;– κι ο αδύναμος μπορεί να αποκτήσει κάποιες γνώσεις, κάποια προσόντα και 

να διεκδικήσει μια καλύτερη τύχη γι’ αυτόν και την οικογένειά του.  

Το ειδικότερο τώρα. Με τη θέσπιση της Βάσης Εισαγωγής είχαμε 

αντιληφθεί καιρό, κι εμείς σαν Παράταξη σας το ’χαμε πει, κύριε Δήμαρχε, 

πολλές φορές, σας είχαμε εγκαλέσει, κι ο κύριος Κορωναίος, κι ο κύριος Νίτσας, 

κι εγώ κάναμε ερωτήσεις και δημόσια, και ιδιωτικά, και σε συνεντεύξεις, σας 

λέγαμε, τι κάνουμε; Όλοι έχουμε δημιουργήσει μια Επιτροπή, την  οποία όντως 

δεν την συγκαλέσατε ποτέ και σας έχουμε εγκαλέσει πάρα πολλές φορές γι’ αυτό.  

 

 Και την απόφαση του Συμβουλίου εμείς τη γράψαμε, συγγράψαμε και μαζέψαμε 

όλων των Παρατάξεων, ούτε αυτή δε θα ’χατε γράψει κανά, δυο μήνες μετά από 

το τότε Δημοτικό Συμβούλιο. Η αδράνεια κι η απάθεια είναι επιδεικτική.  

Τότε είχαμε πει δυο, τρία πολύ απλά πραγματάκια, που μπορεί να ’χανε 

γίνει πολύ εύκολα κι είναι ενδεικτικό γιατί δεν τα κάνατε. Η καμπάνια 

ενημέρωσης, είπατε, δε με… ο κύριος Σωτηρόπουλος δεν το δεχόταν, δεν του 

άρεσε. Τι δεν του άρεσε; Κατ’ αρχήν ήταν άθλιο το βίντεο, το δείξατε 

εκπρόθεσμα των δηλώσεων του Μηχανογραφικού. Αδιανόητο, έτσι; Και δεν 

έπαιξε και πουθενά, εγώ ρωτάω δεξιά – αριστερά, το ’δατε στα social media, το 

’δατε πουθενά; Πουθενά. Άρα πληρώσαμε κάτι, και το πληρώσαμε, μικρή σημασία 

έχει, εκεί είχαμε αποφασίσει καμπάνιες ενημέρωσης, διαβάζω την απόφαση –

έτσι;– στα social media και λοιπά, δεν έγινε τίποτα. 
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Και τουλάχιστον δεν είπατε τότε, ξέρετε, εδώ με κοροϊδεύει, μου λέει, δεν 

τ’ αρέσει, να κάνουμε άλλο. Κάντε το εσείς. Στα Γιάννενα αντίστοιχο βίντεο 

έπαιξε, εγώ το είδα στα social media, και επίσης ήταν άθλιο, έτσι; 

Εξέταση επιδότησης ενοικίου. Ήταν εύκολο, δεν ξέρω αν έγινε και φέτος. 

Άρα η υποβάθμιση είχε ξεκινήσει  από μέσα απ’ το Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων. Σας 

είχαμε ότι ο Δήμος Ιωαννιτών επιδοτεί, επιδοτεί, όχι μείωσε, που είπε ο κύριος 

Αντιπεριφερειάρχης πριν, επιδοτεί μέρος το εισιτηρίου στους φοιτητές των 

Ιωαννίνων, τα ’χαμε πει αυτά τα πράγματα, έτσι; Απλά πραγματάκια, που θα 

μπορούσαμε να ’χαμε κάνει. 

Επικαιροποίηση του Μνημονίου Συνεργασίας του ’16. Το ’πατε κανα, δυο 

φορές δεν πράξαμε τίποτα γι’ αυτό. Μειώσεις σε λογαριασμούς ύδρευσης – 

αποχέτευσης. Βελτίωση αστικής συγκοινωνίας. Δε συνεδριάσαμε ποτέ.  

 Σ’ αυτή τη Συνεδρίαση του προηγούμενου Δημοτικού Συμβουλίου να θυμίσω 

λίγο κάτι, γιατί το ’χουμε ξεχάσει. Πριν ένα χρόνο δηλαδή ο κύριος 

Σωτηρόπουλος τι μας είπε εδώ, το ξεχάσαμε; Μας ζήτησε βοήθεια, αν το 

θυμάστε, τότε είχε πάρει απόφαση –αυτό δεν ειπώθηκε, θα το ξαναπούμε, δεν 

ξέρω αν το ’πε ο κύριος Μπάρκας, δεν το θυμάμαι– ο κύριος Σωτηρόπουλος είπε, 

είχαμε πάρει απόφαση στο Τμήμα, είχε περάσει από Σύγκλητο η διεκδίκηση του 

δεύτερου Τμήματος Διοίκησης Επιχειρήσεων.  

Γιατί μια οργανωμένη Σχολή Οικονομικών σ’ όλο τον κόσμο έχει 3 

Τμήματα, το Οικονομικό που είναι στα Γιάννενα, Λογιστικής – 

Χρηματοοικονομικής που είναι εδώ και Διοίκησης Επιχειρήσεων, και ζητούσαμε 

αυτή κάτι λίγο σε σχέση, που υπήρχε στην Ηγουμενίτσα και την υποστηρίζουμε. 

Ήδη υποστηρίζουμε δεύτερη Σχολή τα επόμενα έτη, που έκλεισε απ’ την 

Ηγουμενίτσα, έτσι;  

Άρα ο κύριος Σωτηρόπουλος, αν θυμάστε, περίπου ένα χρόνο πριν είχε 

ζητήσει βοήθεια να πάμε τότε στα Υπουργεία, ένα χρόνο πριν, ζητάω για να 

πείσουμε την Υπουργό να μας δώσει το Τμήμα Διοίκησης Επιχειρήσεων. Κι 
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έρχεται λίγο αργότερα να πάρει αυτή την απόφαση να περάσει από Σύγκλητο, 

εντελώς διαφορετική απόφαση, δηλαδή τότε ήτανε βιώσιμο, τώρα δεν είναι; Αυτό 

πρέπει να εξηγηθεί, έτσι; Πρέπει να εξηγηθεί. 

Άρα σ’ ένα χρόνο τι άλλαξε, κι έχουμε δύο διαφορετικές απόψεις κόντρα 

για το Τμήμα; Κι αυτό δεν απαντήθηκε. Δηλαδή, αλήθεια, ξύπνησαν οι Καθηγητές 

από μόνοι τους και είπαν, τώρα θα πάρουμε κόντρα απόφαση, επειδή έχουμε κάτι 

προβληματάκια; Άρα κάποιοι τους βοήθησαν –έτσι δεν είναι;– από κάπου 

υποκινήθηκαν, να το πούμε. Όχι, δεν φταίνε, ο καθένας είναι υπεύθυνος για την 

υπογραφή του και για την ψήφο του, αλλά δε γίνονται μόνα τους τα πράγματα.  

 Και πρέπει να μας πείτε, όπως είπαν κάποιες Παρατάξεις, εμείς είπαμε τι κάναμε, 

ο κύριος Νίτσας είπε τι έκανε, ο κύριος Λελοβίτης, εδώ θα μας πείτε τι κάνατε 

ένα χρόνο;  

Κι επίσης καλούμε, έχουμε ζητήσει τα Πρακτικά, τα ’χατε ζητήσει κι εσείς 

και μας είπαν, θέλανε τον Νομικό Σύμβουλο. Κάνουμε μια συζήτηση πάλι για 

ακόμη μια φορά και λέμε τα ίδια. Δεν έπρεπε να ’χουμε εδώ τα Πρακτικά και την 

απόφαση της Συνέλευσης των Καθηγητών του Τμήματος, την απόφαση και τα 

Πρακτικά της Συγκλήτου; Αυτή την περιβόητη Μελέτη, που μπορεί να την πήραμε 

άτυπη, κυκλοφορεί δεξιά – αριστερά, την έχουμε; Η οποία είναι μια Μελέτη έωλη 

και μεθοδευμένη, όπως ακούστηκε εδώ. Δεν είναι Μελέτη όντως, έπρεπε να είναι 

Τεχνικοοικονομική Μελέτη και δεν είναι Μελέτη. Όποιοι σοβαροί Οικονομολόγοι 

και Καθηγητές το ’παν, ε, δεν είναι Μελέτη! Πώς θα κάνουμε σοβαρή συζήτηση, 

όταν δεν έχουμε κανένα απ’ αυτά τα στοιχεία;  

Λοιπόν η πρόταση είναι συγκεκριμένη. Σύμφωνα με πάλι το άρθρο 10 του 

Νόμου 4485 του ’17 πάει, για να πούμε και τη διαδικασία ,πάει η γνωμοδότηση 

στην Υπουργό της Συγκλήτου, η απόφαση της Συγκλήτου που έχει σχέση 

γνωμοδότησης –έτσι;– και ζητάει απ’ την Ανεξάρτητη Αρχή, την ΕΘΑΑΕ, 

γνωμοδότηση. Είναι η δικιά της Αρχή, ό,τι θέλει θα κάνει ο Υπουργός. Σ’ αυτή 

την Αρχή, κι αυτή είναι η πρότασή μας, δεν πρέπει να πάμε μια Μελέτη εμείς 
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πραγματική, που εξετάζει πραγματικά τη βιωσιμότητα, αν είναι βιώσιμο όντως και 

με ακαδημαϊκά κριτήρια, και όχι μόνο, του Τμήματος; Δεν πρέπει να πάμε μια 

Μελέτη Βιωσιμότητας; Δεν την έκαναν σωστά οι Καθηγητές, εμείς δεν πρέπει να 

την αναθέσουμε; Έπρεπε ήδη να την είχαμε αναθέσει.  

 

ΑΚΡΙΒΗΣ: Εδώ δεν μπορούσαμε να βγάλουμε το βίντεο!  

 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Πω, πω, ρε παιδιά! Ε, αυτό, δηλαδή έχουμε αποδεχτεί τα 

πάντα, έτσι; 

 Άρα η Περιφέρεια μπορεί; Όχι, δεν μπορεί. Ε, καθίστε! Καθίστε να κοιταζόμαστε 

και να χάσεις τα πάντα. 

Λοιπόν θα κάνουμε Μελέτη Βιωσιμότητας, δωρεάν θα στην κάνω τη Μελέτη 

Βιωσιμότητας. Να σου πω, βίντεο μπόρεσες κι έκανες, αυτό το άθλιο βίντεο 

επικοινωνίας; 

 

ΑΚΡΙΒΗΣ: Ποιος το λέει ότι είναι άθλιο; 

 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Το λέω εγώ. Ε, κατά γενική ομολογία άθλιο ήταν το βίντεο, 

ήταν περισσότερο πολιτική διαφήμιση, παρά να αναδείξει τα συγκριτικά 

πλεονεκτήματα του Ιδρύματος και της πόλης, της φοιτητικής ζωής, του 

πολιτισμού.  Εννοείται ότι είναι άθλιο. Αλλά αυτό πώς μπόρεσες και το ’κανες, 

κύριε Ακρίβη; Δε μας εξηγήσεις. Δωρεά θα σου κάνουνε τη Μελέτη και κάτι έχει 

πει κι ο κύριος Διακομιχάλης, κι όλοι θα βοηθήσουμε, άμα θέλετε, έτσι;  

 

Να πούμε και κάτι άλλο. Το Ίδρυμα εδώ δεν είναι σαν όλα τα άλλα τα Ιδρύματα. 

Και μου κάνει εντύπωση, είναι η όσμωση, έχει πολιτιστικό αντίκτυπο, έχει 

ενδιαφέρον, βοηθάει. Εδώ, για όσους ασχολούνται λίγο με την τοπική Οικονομία, 

όλοι οι απόφοιτοι, δεν υπάρχει άνεργος απόφοιτος, είναι όλοι  σε επιχειρήσεις. 

Από φοιτητές από εργαζόμενους απλούς στα καταστήματα εστίασης μέχρι είναι 

στελέχη, μικροστελέχη επιχειρήσεων. Στηρίζουν πολύ την τοπική Οικονομία 

ξεκάθαρα. 
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Και το θέμα δεν είναι ότι, στηρίζουν την Οικονομία, αφήνουνε κάποια 

ποσά, που είπε εδώ πέρα, είναι αναπτυξιακό εργαλείο. Αυτό πάλι δεν το είπαμε, 

γιατί δεν το πιστεύετε, είναι αναπτυξιακό εργαλείο. Και τι εννοώ αναπτυξιακό 

εργαλείο; Συμμετοχή σε Προγράμματα, ενημερώσεις στελεχών. Δηλαδή τα 

κεντρικά Οικονομικά Πανεπιστήμια ενημερώνουν στελέχη Τραπεζών, 

μεγαλοεπιχειρήσεων και λοιπά, εδώ θα ενημερώσουν αντίστοιχα και θα παράξουν 

οικονομικά μεγέθη στην τοπική Οικονομία, στα ξενοδοχεία, στον αγροτικό τομέα 

και σ’ όλους τους τομείς, τα οικονομικά πάνε παντού.  

Και να σας πω κάτι άλλο, κάτι που δεν ξέρω, άμα το ’χετε αντιληφθεί. Το 

Τμήμα έχει επαγγελματικά δικαιώματα! Το ξαναλέμε και το λέμε αργά και 

σταθερά να το καταλάβουμε. Τι εννοούμε επαγγελματικό δικαίωμα; Είναι ότι 

τελειώνεις, ξέρεις, δεν ξέρεις, έχει υπογραφή! Βγάζεις μεροκάματο, ένα 

φτωχόπαιδο, που ανέφερε κάποιος, από ένα χωριό. Ποιος θα ’ρθει εδώ στο Τ.Ε.Ι. 

Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής, το παιδί του μεγαλοδικηγό-ρου, του γιατρού 

και του μηχανικού; Όχι. Θα ’ρθουν τα παιδιά της περιφέρειας.  

 

Και ξέρετε τι εύρος έχουμε; Κανονικά αν είχαμε κάνει, λίγο είχαμε κινητοποιηθεί, 

θα ’χαμε 200 άτομα. Το εύρος εδώ είναι, το επόμενο αντίστοιχο Α.Ε.Ι. τώρα είναι 

στην Κοζάνη, στην Καλαμάτα, στην Αθήνα, δηλαδή σ’ όλη την Στερεά Ελλάδα, 

στην Ήπειρο, στα Ιόνια Νησιά δεν υπάρχει αντίστοιχο Τμήμα. Δηλαδή μια 

ενεργοποίηση στα Οικονομικά στους ανθρώπους που ασχολούνται, θα ’χαμε 150-

200 άτομα εδώ, να δώσουν τη δυναμική του Τμήματος, έτσι;  

Και πάλι πολλά είχαμε και δεν το περίμεναν, και γι’ αυτό είναι 

εκτεθειμένοι. Φαντάζεστε να ’χαμε 20 άτομα τώρα εισαγωγή, τώρα φτάνουμε με 

τους μεταπτυχιακούς 115 άτομα, 90, 96, 115. Φαντάζεσαι να ’χαμε 20 άτομα; 

Τότε θα ’μαστε απογοητευμένοι, τώρα θα κλαίγαμε εδώ. Τώρα έχεις 96 και πάλι 

είμαστε ηττοπαθείς! 

Παιδιά, να σοβαρευτούμε λίγο. Πρέπει να φτιάξουμε Μελέτη Βιωσιμότητας 

εμείς και να πάμε στην… πραγματική, που να έχεις προέκταση στο μέλλον τα 
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επόμενα 5, 10 χρόνια και να διεκδικήσουμε όχι με την ύπαρξη, δεύτερο Τμήμα, 

όπως ήταν η πρώτη απόφαση πριν ένα χρόνο του Τμήματος και τη Συγκλήτου, 

υπενθυμίζω! 

Ποιος θα διαφωνήσει κινηματικές δράσεις; Και μια ερώτηση, ο κύριος 

Αμάραντος ερώτηση, τι να κάνουμε εδώ πέρα; Α, και κινηματικά! Α, α, μου είπε, 

δεν ξέρω αν το θυμάστε, κύριε Αμάραντε, ένα μήνα πριν πάλι τα ’χαμε πει εδώ, 

ενάμισι, δυο μήνες. 

Άρα κι εμείς είμαστε διαθέσιμοι να βοηθήσουμε όπου μπορούμε, ας 

κάνουμε μια Μελέτη πραγματική, όπως πρέπει να ’ναι, για να έχουμε τεκμήριο 

μιλώντας με την Υπουργό, και εννοείται ότι το θέμα είναι καθαρά, καθαρά 

πολιτικό. Και χαίρομαι που ο κύριος Γιαννάκης είπε, θα αναλάβω το πολιτικό 

κόστος, άλλος δεν το ’πε εδώ μέσα. Υπάρχει τεράστιο πολιτικό κόστος, αλλά 

υπάρχει κόστος στην τοπική κοινωνία, αν γίνει οτιδήποτε. Εγώ είμαι αισιόδοξος 

ότι, αν κάνουμε δυο, τρεις κινήσεις, μπορούμε να το διεκδικήσουμε, όχι την 

παραμονή και δεύτερο Τμήμα, και θα πρέπει να ξεκινήσουμε καμπάνια για την 

επόμενη χρονιά. 

 

ΑΜΑΡΑΝΤΟΣ ΣΤ.: Δε θέλω να καταχραστώ το προχωρημένο της ώρας, θα 

προσπαθήσω να ’μαι, όσο γίνεται, πιο συμπυκνωμένος και σύντομος. Βασικά η 

τοποθέτησή μου θα περιοριστεί σε σχολιασμό απόψεων, που προαναφέρθηκαν 

από δύο, τρεις παρευρισκόμενους, συγκεκριμένα τον κύριο Ιωάννου, τους δύο 

Βουλευτές θα ’λεγα και τον κύριο Δήμαρχο, προεξέχοντος φυσικά του Πρύτανη 

του κυρίου Αλμπάνη. 

Ο κύριος Αλμπάνης δυστυχώς έχασε κάθε ίχνος αξιοπρέπειας μέσα απ’ την 

«κολοτούμπα» , πολιτική κολοτούμπα, που δεν ξέρω για ποιους λόγους έκανε. 

Αποδεικνύοντας ότι η αξιοπρέπεια για κάποιους είναι λέξη των λεξικών κι όχι του 

βιώματος.  
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Τυγχάνει όμως, γιατί δεν είναι… είναι πιο σύνθετο το  θέμα, τυγχάνει όμως 

ο κύριος Αλμπάνης να ’ναι εκ των Συμβούλων σε θέματα Παιδείας του κυρίου 

Τσίπρα, άραγε τι θα εισηγηθεί στον κύριο Τσίπρα ο κύριος Αλμπάνης για το 

Τμήμα της πόλης μας; Μια εύλογη απορία. 

Το ισχυρότερο επιχείρημα –και τον άκουσα με προσοχή τον κύριο 

Αλμπάνη, γιατί μου ’κανε φοβερή εντύπωση– το ισχυρότερο επιχείρημα, που 

επικαλέστηκε ο κύριος Αλμπάνης είναι η εισήγηση της ΕΘΑΑΕ, όπου η εισήγηση 

μιλούσε για κάπου 460 σε πανελλαδικό επίπεδο Τμήματα, στα οποία υπάρχει μια 

αλληλοκάλυψη, συν το γεγονός της Βάσης Εισαγωγής , οδηγεί αυτά τα Τμήματα 

αναπόφευκτα, αναπόφευκτα σε κλείσιμο. 

Μα αυτή η εισήγηση της ΕΘΑΑΕ προς την κυρία Κεραμέως είναι γνωστή απ’ 

τον Γενάρη του περασμένου χρόνου, κατ’ επέκταση είναι καθ’ όλα γνωστή και 

στον κύριο Αλμπάνη, γιατί την επικαλείται τώρα πριν ενάμισι χρόνο; Να διαβάσω 

τι μας έλεγε πριν κάποιους μήνες εδώ μέσα; Ότι ο τελευταίος που θα 

αποστατήσει από τη ζήτημα της παραμονής της Σχολής, θα είναι ο κύριος 

Πρύτανης. Μεγαλοπρεπής κολοτούμπα, δεν τιμά την προσωπικότητά  του και την 

αξιοπρέπειά του, καθυβρίζει με τη στάση του την πολιτική και ακαδημαϊκή 

ταυτότητα που έχει.  

 

Ο κύριος Δήμαρχος επικαλέστηκε το αυτοδιοίκητο του Πανεπιστημίου.  Όταν 

στριμωχνόμαστε και στερούμαστε επιχειρημάτων, βάζουμε μπροστά «φάτσα 

φόρα» το αυτοδιοίκητο των Πανεπιστημίων. Για ποιο αυτοδιοίκητο μιλάμε στην 

Ελλάδα; Διαβάσατε το Νομοσχέδιο Κεραμέως, κύριε Δήμαρχε; Τι περιλαμβάνει, 

έτσι σε βασικούς άξονες. Να σας αναφέρω επί τροχάδην;  

Εισάγει την Αστυνομία στα Πανεπιστήμια; Παρουσιάζει το Νομοσχέδιο 

αγκαλιά με τον κύριο Χρυσοχοΐδη, τον τότε Υπουργό Προστασίας του Πολίτη; 

Εισάγει στα Πανεπιστήμια 1.000 και βάλε θωρακισμένους αστυνομικούς, ακόμα 

και με προληπτικές αρμοδιότητες και πιθανώς και με ψυχολογία Κορκονέα στα 

Πανεπιστήμια; Εισάγει τους Συμβούλους Ιδρύματος, τους επανέφερε απ’ τη 
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μούχλα, που ουσιαστικά σημαίνει την εισαγωγή εξωπανεπιστημιακών στο 

Πανεπιστήμιο, που θα αναλάβουν τη διοίκηση των Πανεπιστημίων; Δηλαδή 

κουμάντο στη λειτουργία και στη διοίκηση των Πανεπιστημίων σε λίγο, βάσει του 

Νομοσχέδιου Κεραμέως, θα κάνουνε εξωπανεπιστημιακοί, για ποιο αυτοδιοίκητο 

μιλάμε;  

Για το αυτοδιοίκητο, που λέει ότι καταργούνται οι φοιτητικές Παρατάξεις 

μέσω της εισαγωγής της ενιαίας λίστας στις Φοιτητικές Εκλογές; Για ποιο 

αυτοδιοίκητο μιλάμε; Για την ολόπλευρη σύνδεση των Σχολών, που εξαρτάται η 

βιωσιμότητά τους και το μέλλον τους με τη ζήτηση των αγορών; Με τη συνεχή 

αξιολόγηση, που είναι συνάρτηση της αποτελεσματικότητας και της 

εργαλειοποίησης των προσφερόμενων για να πάρουν, όσο γίνεται περισσότερο, 

απ’ τον ιδιωτικό τομέα, να ’χουν περισσότερα κέρδη για να μειώσουν τη 

χρηματοδότηση των Πανεπιστημίων; Είναι σοβαρά πράγματα αυτά; Ποιο 

αυτοδιοίκητο;  

Μίλησες για προσχεδιασμένο θάνατο. Ποιος προσχεδίασε τον θάνατο του 

Ιδρύματος στην Πρέβεζα; Εγώ βλέπω ότι ο Δήμαρχος είναι καρα-Δεξιός –

συγγνώμη για την έκφραση– Νέα Δημοκρατία, καθόλα νεοφιλελεύθερος, η 

πλειοψηφία του Δημοτικού Συμβουλίου κινείται στη συντηρητική κατεύθυνση, ο 

Περιφερειάρχης είναι Νέα Δημοκρατία, ο Αντιπεριφερειάρχης ο ίδιος, πώς τα 

καταφέρνετε και χάνετε το Τμήμα απ’ την Πρέβεζα, όταν ουσιαστικά ελέγχετε 

καθ’ όλα σε πολιτική και οργανωτική βάση την πόλη. Μήπως τελικά δεν τη 

θέλετε, κύριε Πρόεδρε, τη Σχολή στην Πρέβεζα; Είναι ένα ερώτημα αυτό.  

Ακούω τον κύριο Γιαννάκη, θα δώσω, λέει, το όλον, το άπαν των 

δυνάμεών μου για να παραμείνει η Σχολή. Δηλαδή τόσο καιρό δεν είχε δώσει 

ούτε κάποια στίγματα απ’ τις δυνάμεις κι απ’ την ενέργεια που διέθετε, για να το 

δώσει τώρα μετά από ενάμισι χρόνο το άπαν; Θέλει να κάνει μια… ο κύριος 

Γιαννάκης μια άσκηση, σοβαρή άσκηση πολιτικού θάρρους, αφού ξιφουλκεί; Σε 
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τυχόν άρνηση της Υπουργού της κυρίας Κεραμέως να δηλώσει παραίτηση, να 

ανεξαρτητοποιηθεί. Θα το κάνει; 

Διαβάζω δηλώσεις του κυρίου Αντιπεριφερειάρχη, του κυρίου Ιωάννου. Για 

άλλη μια φορά έφυγε –έτσι;– φεύγουν οι Βουλευτές, φεύγουν σημαίνοντες 

θεσμικοί παράγοντες και μένουμε εγώ, ο κύριος Μπαΐλης κι άλλοι 15 εδώ μέσα, 

είναι… για πολλοστή φορά επαναλαμβάνεται αυτό το ζήτημα έτσι; Δηλαδή εγώ σε 

επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο με παρεμφερές θέμα θα ζητάω να μιλάμε πρώτα 

εμείς και μετά ο Αντιπεριφερειάρχης, θεσμικοί φορείς, Σύλλογοι και τα λοιπά. 

Έτσι; Δεν έχει νόημα τώρα, μιλάει ο κύριος Μπαΐλης, είναι 10 από κάτω, μιλάω 

εγώ είναι τρεισήμισι! 

Λέει ο κύριος Ιωάννου, εύχομαι αυτή η απόφαση… είναι απόρροια πολιτικών 

παιχνιδιών.  Ποιος παίζει πολιτικά παιχνίδια, κύριε Ιωάννου, μ’ αυτό το μείζον 

ζήτημα; Γιατί δεν αναφέρετε συγκεκριμένα πολιτικές δυνάμεις, ή ανεξάρτητους 

φορείς και πρόσωπα, οι οποίοι εμπαίζουν τον λαό της πόλης σ’ ένα τόσο σοβαρό 

ζήτημα. Φυσικά δεν μπορεί να γίνει αποδεκτή η απόφαση ούτε από μένα, ούτε 

από κανέναν, ούτε από τους ίδιους τους φοιτητές, και τα λοιπά, και τα λοιπά, 

μέσα από ένα ευχολόγιο, που δε λέει κάτι, ας πούμε, που έχει αξία.  

Δηλαδή δηλώσεις επί δηλώσεων, ουσιαστικά μνημεία αυτολαγνείας, 

υποβάθμισης της πολιτικής ζωής, δηλώσεις που καταβαραθρώνουν κάθε έννοια 

πολιτικού πολιτισμού. Ωμή επανάληψη έκανε ο κύριος Ιωάννου αυτών των 

πραγμάτων, που μας είχε πει πριν κάποιους μήνες, κατόπιν ενεργειών μου, έκανα 

αυτό, αυτό, αυτό. Ουσιαστικά αποτελέσματα ποια είναι, κύριε Ιωάννου;  

Τα προβλήματα, που απασχολούσαν το Τμήμα, το Πανεπιστημιακό Τμήμα 

της πόλης είναι χρονίζοντα. Αφορούν προβλήματα πριν από τη διακυβέρνηση του 

ΣΥΡΙΖΑ σε συγκεκριμένα ζητήματα, όπως είναι η υποστελέχωση του προσωπικού, 

το μειωμένο προσωπικό που υπάρχει. Η στελέχωση με προσωπικό με εργασιακές 

σχέσεις όχι μόνιμες, ελαστικές σχέσεις εργασίας. Φοίτηση, στέγαση, συγκοινωνία 

μόνιμα, χρονίζοντα προβλήματα. Διαπαραταξιακά τόσα χρόνια και τη Νέα 
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Δημοκρατία, και το ΠΑΣΟΚ, και ο ΣΥΡΙΖΑ ανταποκριθήκανε σ’ αυτά τα ζητήματα, 

ή τα μεγιστοποίησαν με την πολιτική τους;  

Κοιτάξτε να δείτε. Επειδή άκουσα και τον… όχι απ’ την ΕΛΜΕ, τον κύριο 

Κατσανάκη, που λέει, εγώ δε μ’ ενδιαφέρει, λέει, η πολιτική, αλλά, εντάξει, μην 

τα βάλουμε και με τον Νόμο Κεραμέως, δεν έγινε και τίποτα, θα το ξεπεράσουμε. 

Κατά τα άλλα εγώ δεν ενδιαφέρομαι, λέει, για την πολιτική, εγώ είμαι 

ακομμάτιστος. Έτσι είπε ο κύριος Κατσανάκης, έτσι; Αυτό το παραμύθι επιτέλους 

πρέπει να σπάσει. Απευθύνεται σε πολιτικά αφελείς, μπορεί να πιάνει τη 

συγκεκριμένη χρονική περίοδο, αλλά δε θα πιάσει για πολύ. Όταν λες ότι 

πολιτικά δε μ’ ενδιαφέρει, κάνεις πολιτική! Υποβαθμίζεις ένα μείζον πολιτικό 

ζήτημα, το εξαντλείς και του προσδίδεις αποχρώσεις έξω απ’ το πραγματικό 

νόημά του και τη σημασία του. 

Κοιτάξτε να δείτε, η Δεξιά ποτέ δε γούσταρε το Δημόσιο Πανεπιστήμιο και 

γι’ αυτό σε κάθε ευκαιρία το συκοφαντούσε ανενδοίαστα. Δεν είναι τυχαίο ότι 

συνέδεσε την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής με την εγγραφή… με το δικαίωμα 

εγγραφής στα ιδιωτικά Ι.Ε.Κ. και σε Κολλέγια, κάνοντας ισότιμες αυτές τις 

τριετείς Σχολές, όταν τα Πανεπιστήμια το μίνιμουμ είναι 4-5 χρόνια και τα 

δικαιώματα να εγγράφονται σε Τεχνικά και Επιστημονικά Επιμελητήρια.  

Η μη ικανή δηλαδή χαμηλή βάση, που κατά συντριπτική πλειοψηφία  

προέρχονται από φτωχά βαλάντια, είναι ανίκανοι να σπουδάσουνε, υπάρχουν κι 

άλλες τρύπες να χωθούν, αλλά είναι ικανότατοι να εγγραφούν και να φοιτήσουν 

στα ιδιωτικά Ι.Ε.Κ. και στα Κολλέγια, είναι ικανότατοι, με το αζημίωτο βέβαια.  

Για μας, για τη «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ», αγαπητοί φίλοι, η πραγματική 

συζήτηση, που πρέπει να ανοίξει, είναι τι Πανεπιστήμιο θέλουμε. Θέλουμε ένα 

Πανεπιστήμιο σύγχρονο, ανοιχτό, δημόσιο και δωρεάν, που θα προσδίδει ίσες 

ευκαιρίες σ’ όλους τους υποψήφιους φοιτητές, ή θέλουμε ένα Πανεπιστήμιο 

δεμένο σε επιχειρηματικά συμφέροντα με φοιτητές «πελάτες»; Εκεί είναι το 

μείζον ζήτημα. Θέλουμε ένα Πανεπιστήμιο, το οποίο να προσδίδει μια γνώση, η 
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οποία θα διαχέεται και θα εξυπηρετεί συγκεκριμένες κοινωνικές ανάγκες, ή 

θέλουμε ένα Πανεπιστήμιο, που θα εξυπηρετεί τα ιδιωτικά συμφέροντα, όποια κι 

αν είναι αυτά; 

Αυτά είναι τα ερωτήματα, που μπαίνουν, και δυστυχώς για τον συντηρητικό χώρο 

και τη Νέα Δημοκρατία είναι λυμένα. Είναι καθαρά, λυμένα και τα δρομολογείτε, 

πολλές φορές και με βρώμικη μεθοδολογία τα δρομολογείτε σ’ αυτή την 

κατεύθυνση. 

Κοιτάξτε να δείτε, μη νομίζετε ότι θα τη «βγάζετε καθαρή» εις αεί. Αυτές 

οι πολιτικές είναι θέμα χρόνου, θα αφυπνίσουν συνειδήσεις, θα ανοίξουν τ’ 

αυτιά, θα καθαρίσουν τ’ αυτιά, θα ανοίξουν και τα μάτια, θα ενεργοποιήσουν 

κόσμο, που κακώς σας πίστεψε, γιατί νόμισαν ότι έχετε αλλάξει, και στην πορεία 

θα δημιουργήσουν ένα έντονο συγκρουσιακό κλίμα, δε θα το αποφύγετε αυτό. 

Έχετε πολιτικά ταξική χροιά και πράξη, έρχεστε σε σύγκρουση με τη συντριπτική 

πλειοψηφία και τα συμφέροντα της μεγάλης μάζας του λαού.  

Δε θα λειτουργήσει εις αεί αυτή η εκμάγευση της πολιτικής. Δε θα 

λειτουργήσει για πολύ η διαδικασία δημιουργίας πειθαρχημένων και υπάκουων 

ψηφοφόρων. Κάποτε θα σταματήσετε να βγάζετε ξίγκι από λιποβαρή μύγα! Θα 

αναγκαστείτε να προσγειωθείτε, θα σας αναγκάσει ο κόσμος να προσγειωθείτε 

και δεν ξέρω ειλικρινά, πώς θα τερματίσετε πολιτικά.  

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ ΚΟΣΜΑΣ: Ναι, καλησπέρα κι από μένα και συγγνώμη που μιλώ εκ 

του παραθύρου, αλλά λόγοι υπεράνω εμού δεν μου επιτρέπουν να είμαι εκεί 

κοντά σας. 

Και πραγματικά καλύτερα, που δεν είμαι εκεί κοντά σας, γιατί έτσι απόψε 

πολύ στεναχωρήθηκα με όλα αυτά που άκουσα. Πραγματικά λυπάμαι έτσι για το 

επίπεδό μας και προσπαθούμε έτσι να κάνουμε κάποια βήματα, τα οποία είναι 

υπεράνω ημών. 

Κατ' αρχήν, κύριε Δήμαρχε, λυπάμαι που ουσιαστικά μας «ρίχνετε στάχτη» 

στα μάτια, κι αν και παλαιότερα το 2019 ήμουνα πρώτος και γραφικός, κατά 
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πολλούς φίλα προσκείμενους σε εσάς, εγώ γραφικός, που σας είχα βάλει τότε 

αυτό το θέμα και το έχω και σε εφημερίδες κιόλας ότι εγώ είμαι ο γραφικός, 

λυπάμαι που μας αποκοιμίσατε. Και μας αποκοιμίζετε ακόμα και σήμερα, δηλαδή 

με αυτά που είπατε ουσιαστικά μας αποκοιμίσατε για ακόμη μία φορά, και από τα 

χθεσινά… και τα σημερινά δε βλέπω κάτι να γίνεται και, αν μη τι άλλο, δε βλέπω 

κι ένα Plan B.  

Εν τω μεταξύ στεναχωριέμαι πάρα πολύ μ' αυτά, που είπε κι ο Πρύτανης, 

πολύ στεναχωρήθηκα μ' αυτά που άκουσα. Πίστευα κάποια άλλα πράγματα, ξέρω 

ότι θα στεναχωρήσω πολλούς απόψε, δε με πειράζει.  

Όσον αφορά ένα πράγμα, που τόνισε ο Πρύτανης, το οποίο εγώ, κύριε 

Δήμαρχε, δεν ξέρω αν στο μυαλό σας έχετε κάποιο Plan B. Γιατί, για μένα, απ' 

ό,τι δείχνουν τα πράγματα, δύο είναι οι λύσεις. Ή παραμένει εδώ το Τμήμα και 

έρχεται και μια άλλη Σχολή και το Τμήμα Οικονομίας μένει στην Πρέβεζας, ή το 

Τμήμα Οικονομίας έχει φύγει και δεν το ’χουμε «πάρει πρέφα»!  

Από κει και πέρα όμως θα σταθώ σε κάτι, που είπε ο Πρύτανης και δεν 

ξέρω πόσοι από σας το προσέξατε. Μας είπε ένα χρονοδιάγραμμα, λέει, ότι θα 

φύγει φέτος, λέει, στο Μηχανογραφικό θα πάει το 1ο έτος της Σχολής, ενώ το 2ο, 

το 3ο και το 4ο και καλά θα καθίσει στην Πρέβεζα, και το μεταπτυχιακό.  

Τι είναι αυτά; Σε περίπτωση, κύριε Δήμαρχε, και σας καθιστώ υπεύθυνο, 

και το λέω ενώπιον όλων, και εδώ πέρα πλέον θα έχουμε δύσκολες καταστάσεις, 

σας το λέω ειλικρινά, σε περίπτωση που η Σχολή η Πανεπιστημιακή φύγει από 

την Πρέβεζα, την επομένη μέρα, ούτε 1, 2, 3, 4, φεύγει όλη η Σχολή, δε θα 

μείνει κανένας εδώ πέρα και πάμε για άλλα πράγματα. Το κτίριο, κι έτσι 

αποφασιστεί απ' την κυρία Κεραμέως, δεν ξέρω τι θα κάνει, φεύγει η Σχολή από 

την Πρέβεζα, φεύγει τώρα! Δε φεύγει ούτε μετά από δύο, ούτε μετά από τρία, 

ούτε μετά από τέσσερα χρόνια. Και μετά, αν θέλετε, έχω εγώ προτάσεις για το τι 

θα γίνει το κτίριο.  
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Είπε ο κύριος Πρύτανης ότι μόνο το 1ο πρώτος θα πάει φέτος, ενώ εμείς θα 

κρατήσουμε το 2ο, 3ο και το 4ο, βέβαιο κάνουμε και το κουμάντο μας εδώ. Θα 

πάει στα Γιάννενα, αλλά εμείς θα τους κάνουμε και το χατίρι! Δε γίνονται αυτά τα 

πράγματα. 

Κύριε Γεωργάκο, σήμερα, σας το λέω, 21-2ου, έτσι και φύγει η Σχολή, 

είστε υποχρεωμένος σαν Δήμαρχος Πρέβεζας να τηρήσετε το συμφωνητικό που 

υπάρχει μεταξύ του Δήμου Πρέβεζας και του Υπουργείου, σε περίπτωση που το 

Τ.Ε.Ι. φύγει, το κτίριο επιστρέφεται όλο, ατόφιο με τ ις εγκαταστάσεις του στον 

Δήμο της Πρέβεζας! Και δε θα γίνει μετά από τρία και τέσσερα χρόνια, φεύγει; 

Θα γίνει την ίδια μέρα. 

Για να σας δούμε, κύριοι, Πρύτανης και Καθηγητές και τα λοιπά, σε ποιον 

θα κάνετε μάθημα και πού θα κάνετε μάθημα; Για να αισθανθείτε επιτέλους και 

λίγο την ανάσα μας. Δεν έχουν καταλάβει ότι μας έχουν ανάγκη και δεν τους 

έχουμε ανάγκη. Σε κάποια πράγματα, και λυπάμαι κιόλας, γιατί είμαι ακόμα … της 

Σχολής αυτής και δυστυχώς δεν άκουσα καμία κι απ' τον Πρύτανη κι απ' τους 

Καθηγητές κανέναν ουσιαστικά ακαδημαϊκό λόγο για να φύγει η Πανεπιστημιακή 

Σχολή απ' την Πρέβεζα. Πού, έβαλαν κανένα ακαδημαϊκό λόγο, που θεωρείς ότι 

αυτοί είναι ακαδημαϊκοί πολίτες, ακαδημαϊκοί Καθηγητές θα μας έλεγαν κάποια 

σοβαρά ακαδημαϊκά ζητήματα, τίποτα! Εδώ και οι Βουλευτές μπόρεσαν όλα τα 

ζητήματα να τα υποβιβάσουν και να τα βάλουν στην πραγματική τους θέση.   

 

Αυτό όμως δεν αποποιεί την ευθύνη, που έχουμε όλοι μας, για τη συγκεκριμένη 

κατάσταση. 

Κύριε Δήμαρχε, η μοναδική λύση είναι, να ξεσηκώσετε τον κόσμο.  Δεν 

ξέρω πώς θα το κάνετε, αν έχετε διάθεση, να το κάνετε. Αλλιώς δεν πρόκειται να 

πετύχετε τίποτα. Ούτε η συνάντηση αρκεί, που θα κάνετε εσείς, ο 

Περιφερειάρχης κι ο κύριος Βουλευτής, όσο και καλές προθέσεις να έχετε, δε θα 

καταφέρετε τίποτα μόνοι σας. Πρέπει να ξεσηκώσετε τον λαό, πρέπει να βγούμε 

στους δρόμους. Αυτό είναι casus belli, δε θυμάμαι ποιος το είχε πει. Και 
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πραγματικά είναι casus belli, είναι casus belli για την πόλη μας. Δεν είναι casus 

belli ούτε για τα Γιάννενα, ούτε για την Άρτα, ούτε για  την Ηγουμενίτσα, είναι 

casus belli για την Πρέβεζα και οφείλουμε να το παλέψουμε. Πόσο μάλλον εμείς, 

που είμαστε πολιτικοί, υποτίθεται, είμαστε οι πολιτικοί ταγοί αυτής της πόλης.  

Σας καλώ όλους, όλοι στον αγώνα, να βγούμε στους δρόμους άπαντες, κι 

εσείς, κι εμείς. Δεν ξέρω προς τα πού θα είναι. Θα ’να προς το Πανεπιστήμιο; Θα 

’ναι προς το Υπουργείο; Θα ’ναι παντού. Για μένα είναι ένα απ' τα σημαντικότερα 

ζητήματα, που έχει υπάρξει αυτή τη στιγμή στην πόλη μας την τελευταία 20ετία. 

Να χάσουμε την Πανεπιστημιακή Σχολή μέσα απ' τα χέρια μας, έτσι επειδή 

«κάπνισε» σε κάποιους; 

Εγώ δεν κοιτάω τα βαθύτερα πολιτικά αίτια, γιατί θα συμφωνήσω, θα 

συμφωνήσω και με πολλά θα συμφωνήσω. Αλλά αυτή τη στιγμή το ζήτημα είναι 

ότι, εμείς πρέπει να μείνει η Σχολή εδώ πέρα. 

Από την άλλη σας λέω ότι πρέπει κατά νου να έχετε ένα Plan B. Και σας το 

λέω ξανά ότι, σε περίπτωση που η Σχολή φύγει το Τμήμα αδειάζει την ίδια ώρα! 

Δε θα το αποδεχτείτε, αλλιώς ειλικρινά θα έχετε κι εσείς μεγάλο μερίδιο ευθύνης. 

Κι αυτό να το κάνετε γνωστό στη Σύγκλητο και στο Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων, απ' 

τη στιγμή που θα φύγει το Τ.Ε.Ι. από την Πρέβεζα, το Πανεπιστήμιο απ' την 

Πρέβεζα, τελείωσε και η Σχολή από την Πρέβεζα, ούτε μία ώρα!  

Ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας.  

 

ΜΠΕΝΕΤΑΤΟΣ: Κυρίες και κύριοι, η μεταφορά του Πανεπιστημιακού Τμήματος 

από την πόλη μας για την Τοπική Κοινότητα, αλλά και για την πλειοψηφία των 

Πρεβεζιάνων πολιτών θεωρείται κλοπή, η οποία μεθοδεύτηκε με δόλιο τρόπο. Μια 

απόφαση ακραία, πρωτοφανής, από μια ομάδα προσκολλημένων και 

συμφεροντολόγων Καθηγητών, κι όχι μόνο, που δεν πρέπει να περάσει. Δεν είναι 

δυνατόν μια χούφτα ανθρώπων να αποφασίζει παρασκηνιακά για το καλό και το 

μέλλον μιας πόλης.  

Η Τοπική Κοινότητα προτείνει τα παρακάτω: 
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1) ................................ Κατάθεση τροπολογίας απ' όλους τους Βουλευτές της 

Πρέβεζας, ώστε να απαγορευτεί η μεταφορά. 

2) ................................ Η Περιφέρεια, για να λέγεται Ηπείρου κι όχι Ιωαννίνων, 

να σταματήσει άμεσα κάθε παροχή οικονομικής βοήθειας στο 

Πανεπιστήμιο, μέχρι να αρθεί η αδικία. 

Καλούμε τον Δήμο και την Περιφέρεια να ασκήσουν κάθε νόμιμο δικαίωμα 

για την παραμονή του Τμήματος. Αυτό αφορά το ότι δεν ήταν εδώ οι Καθηγητές.  

 Άμεση νέα Μελέτη Βιωσιμότητας από ανεξάρτητο φορέα, για να μπορέσουμε να 

αντικρύσουμε τη Μελέτη, που έχουν καταθέσει οι ίδιοι. 

Ζητούμε από σήμερα τη συλλογική αντιμετώπιση απ' όλους τους 

εμπλεκόμενους φορείς, Παρατάξεις, προς άμεση επίλυση.  

Ζητούμε επίσης τη διεύρυνση της Πανεπιστημιακής Κοινότητας με νέες 

Σχολές. 

Κυρίες και κύριοι, ήρθε η στιγμή να φτάσουμε, να αφήσουμε για λίγο την 

αστική μας ευγένεια και να χτυπήσουμε επιτέλους για πρώτη φορά το χέρι στο 

τραπέζι. 

Κλείνοντας, να γνωρίζετε ότι η κατάσταση είναι πολύ σοβαρή, κι αν η 

προσπάθεια αποτύχει, σειρά να ξέρετε ότι θα έχουν οι Ναυτικές Σχολές, το 

Νοσοκομείο κι άλλες Δημόσιες Δομές της πόλης. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν ακούστηκαν πάρα πολλά σήμερα, ειδικά κινηθήκαμε, 

κινηθήκατε σχεδόν όλοι σε δύο επίπεδα, σε ένα καταλογίζοντας τις ευθύνες στη 

Δημοτική Αρχή, και δεν ήταν λίγα απ' αυτά που είπε κι ο κύριος Νίτσας, 

ξεκινώντας απ' το ’11 τι έχουν κάνει και με παρεμβάσεις τους οι Δημοτικές 

Αρχές, και έχοντας και ο κύριος Γιαννουλάτος αναφέρει κάποια πράγματα, τα 

οποία, το τι κάναμε εμείς στον ενάμισι, δύο χρόνια σχεδόν, στα δύο χρόνια ως 

Δημοτική Αρχή. 
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Όλοι είπατε βέβαια ότι οι Καθηγητές ήταν αυτοί, που το ξεκινήσανε, γιατί κι ο 

κύριος Μπαΐλης και εγώ ως Δήμαρχος ακολουθούμε συνεννοήσεις με τον 

Διευθυντή εδώ του Τμήματος, κι αυτό ήταν κι η απόρροια του ’16 ενός 

Μνημονίου Συνεργασίας, αν μη τι άλλο, να αναβαθμίσουμε το Τμήμα. 

Το ίδιο έπραξα κι εγώ και με τον Περιφερειάρχη, με τον Αντιπεριφερειάρχη 

αυτό μας είπαν κι εμάς οι Καθηγητές, αναβάθμιση του Τμήματος, να γίνει γνωστό 

το Τμήμα, να ’ρθουνε φοιτητές. Πόσοι φοιτητές; Στους 150, που δώσανε, 

σύμφωνα με τον κύριο Διακομιχάλη, 150 φοιτητές θέλανε να ζητήσουν για 

φέτος, τελικά 94 είναι στο Τμήμα. Για ποιο «κόκκινο» μιλάμε;  

Επίσης ένα, που είπε ο κύριος Κορωναίος, ήτανε, καλά εκεί στη Σύγκλητο 

που μιλάγατε επί δύο ώρες, και μετά μας βγάλανε έξω για να μιλήσουν οι 

Καθηγητές, γιατί δεν ξέραμε τι θα πουν στη συνέχεια, δεν μιλήσατε για το κτίριο; 

Και βέβαια μίλησα για το κτίριο και τους είπα ότι, υπάρχει περίπτωση, αν φύγει 

το Τμήμα, τον Σεπτέμβριο να έρθουμε εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο και να 

πάρουμε το κτίριο πίσω, έτσι ώστε να δούμε τι θα γίνουν κι οι υπόλοιποι. Και 

πετάχτηκε κάποιος Καθηγητής, νομίζω ο κύριος Γεωργάτος, δε θυμάμαι ποιος 

βγήκε, και τι λες, ρε Δήμαρχε, μας εκβιάζεις; Εκβιασμός;  

Μιλήσαμε αρκετή ώρα και έπρεπε να γίνει αυτή η συζήτηση σήμερα, γιατί 

μέσα στη Σύγκλητο όλες οι τοποθετήσεις, και οι δικές μου και… κι η δική μου, και 

του Αντιπεριφερειάρχη, και του κυρίου Μπάρκα, και μάλιστα ο κύριος Μπάρκας 

σε μία τοποθέτησή του λέει, μα, εσείς οι ίδιοι Καθηγητές δεν ήσασταν αντίθετοι 

με τον Νόμο της Κεραμέως και ήρθατε τώρα πρώτοι εσείς να τον εφαρμόσετε; Το 

είδατε, νομίζω, το σχόλιο του κυρίου Γεωργάτου σε σχέση με την τοποθέτηση 

του κυρίου Μπάρκα.  

 Θεωρώ ότι η υποβάθμιση, και μ' αυτά που, αν είναι όλη η αλήθεια και 

πιστεύουμε τον κύριο Διακομιχάλη, βρίσκεται μάλλον στους Καθηγητές και εδώ 

σήμερα, παρ' όλο που τους κάλεσα έναν-ένα στα e-mail τους, δεν ήρθε κανένας 
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απ' αυτούς να ’ρθει, γιατί τοποθετήθηκε να φύγει το Τμήμα εδώ τον Σεπτέμβριο 

του ’21;  

Γιατί δεν ήρθε ο κύριος Κυπριωτέλης να μας πει,  ο Πρεβεζιάνος, άσ' τους 

άλλους, να μη μας πει, δεν έχουμε τα Πρακτικά, δεν έχουμε τίποτα, δεν ξέρω τι 

ειπώθηκε εκεί μέσα, γιατί; Ένας Καθηγητής από δω απ' την Πρέβεζα, ο κύριος 

Διακομιχάλης τα ’πε πολύ καλά, τον πιστεύουμε; Μα, αμέσως έγινε η σύγκρουση 

με τον κύριο Αλμπάνη, θα μπορούσε και κάποιος Καθηγητής, που ψήφισε να 

φύγει το Τμήμα, να ήταν εδώ απόψε και να έλεγε για ποιο λόγο ψήφισε. Κι όμως 

δεν ήρθε κανείς. 

Τι κάναμε; Κύριε Γιαννουλάτο, αυτοί απλώνανε ένα χέρι, οι Καθηγητές κι ο 

κύριος Σωτηρόπουλος προς εμάς, αλλά πιστεύω και στη δική σας Δημοτική Αρχή, 

γιατί δεν το υπογράφατε ένα Μνημόνιο, χωρίς να υπάρχει μια συνεννόηση, κι 

εμείς προσπαθούσαμε να τους δώσουμε κάτι. Δεν είχαν τη συνέχεια, παρ' όλο 

που κάναμε τις συζητήσεις, φέραμε και στο Πανεπιστήμιο να μιλήσουν με Γαλλικά 

Πανεπιστήμια, να μιλήσουν, δεν είχαν μια συνέχεια να στείλουν ένα e-mail, να 

προχωρήσουν σε συνεννοήσεις. 

Στο βίντεο; Κι αυτό το βίντεο έπαιρνε και διόρθωση, έπαιρνε… μπορούσαμε 

να το κάνουμε, βλέπαμε όμως μια απαξίωση, όχι, δεν ε ίναι αυτό, όχι, δεν είναι 

καλό, πρέπει να κάνουμε κάτι διαφορετικό. Δεν κάθονταν να το συνεχίσουν σε 

οτιδήποτε κάναμε. Ακόμα και στην περίπτωση της μετακίνησης των φοιτητών, 

βάλαμε, για να κάνουμε δημοτική συγκοινωνία, βάλαμε 3 λεωφορειάκια, για να 

μπορέσουμε να βάλουμε κι ένα λεωφορειάκι προς την κατεύθυνση των φοιτητών, 

κι αυτό το βάλαμε. Κατόπιν, δεν έχουμε συγκοινωνία, δεν καλύπτεται το ΚΤΕΛ, 

κάνουμε, λέει, τα μαθήματα βάσει των δρομολογίων του ΚΤΕΛ. Όχι, λέει, όχι… θα 

βάλουμε μέσα σε προτάσεις μας για αγορά μικρών λεωφορείων. Το κάναμε κι 

αυτό.  

Τους ζητήσαμε να μας στείλουνε και να μιλήσουμε με μία συνεννόηση με τη 

Δευτεροβάθμια, να έρθουν να μιλήσουνε στην Γ΄ Λυκείου, να δούνε παιδιά, να 
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μιλήσουν για το Τ.Ε.Ι., πόσες φορές ήρθανε; Να ’χουν πάει μια φορά; Κι αν. Που 

δε νομίζω, γιατί λέγανε, μα γιατί δεν μπαίνουν παιδιά από την Πρέβεζα; Ωραία, 

εδώ είναι οι Σχολές, εδώ είναι η Άρτα, εδώ είναι οι γύρω περιοχές, οι 

αδελφοποιημένες πόλεις του SERV, που είπαμε είμαστε σ' ένα δίκτυο πόλεων να 

την προβάλλουμε τη Σχολή μας. Καμία συνέχεια! Και μέσα σ' ένα διάστημα 6, 7, 

8 μήνες περίπου και μας ήρθε τον Σεπτέμβριο αυτό που έγινε.  

Άρα θεωρώ όλες οι Δημοτικές Αρχές, ακόμα και η πρώτη Δημοτική Αρχή, 

που έδωσε ένα οικόπεδο για να φτιαχτούν τα κτίρια,  και πολύ καλά ’βαλαν κι 

αυτόν τον όρο, πιστεύω ότι το Δημοτικό Συμβούλιο ενήργησε και σωστά, δηλαδή 

έδωσε μία έκταση 23 στρεμμάτων, αξίας περίπου 800.000 Ευρώ σήμερα, για να 

γίνουν εκεί τα κτίρια τάξης μεγέθους 12 εκατομμύρια εκτιμώμενα, και τώρα; 

Χωρίς; Διαγράφουν όλα αυτά, όλες τις προσπάθειες των Δημοτικών Αρχών; Που 

θα έπρεπε όλοι μας να πούμε, από τον κύριο Παπαγεωργίου, τον κύριο Κλάπα, 

τον κύριο Μπαΐλη, εμένα με το σύντομο χρονικό διάστημα, ό,τι ζητήσανε το 

κάναμε. 

Τώρα, αν σε πολιτικό επίπεδο να μπορεί ο Δήμαρχος, ή εγώ, ή οι προηγούμενοι 

να παρέμβουμε τόσο πολύ στην Κεντρική Εξουσία, να αλλάζουμε τους Νόμους, 

να δίνουμε … να κάνουμε Μελέτες και να τις δίνουμε στο Πανεπιστήμιο, εγώ 

πραγματικά δεν ξέρω, αν μπορούμε να το κάνουμε ή όχι. 

Αλλά αυτό, που μπορούμε να ζητήσουμε όμως, τη Μελέτη Βιωσιμότητας, ε, 

να μην την κάνουν οι Καθηγητές του Οικονομικού, που θέλουνε να πάρουν το 

Τμήμα από δω. Υπάρχουν και οι 10 από 10 Τμήματα, και πολύ καλά Τμήματα του 

Πανεπιστημίου, που είπαν όχι. Και καμία ομόφωνη απόφαση, πλειοψηφία ήταν. 

Γιατί όταν μας έστειλαν, μου έστειλαν ποιοι ψηφίσανε όχι και ναι, ήταν 

ξεχωριστό, ξεχωριστό, ονόματα. Δε θέλουμε να προχωρήσουμε η διαδικασία 

μεταφοράς του Πανεπιστημίου στα Γιάννενα. Κι αυτοί είναι από Τμήματα του 

Πανεπιστημίου, που μπορούν να κάνουν τέτοιες Μελέτες Βιωσιμότητας, και θα το 

ζητήσουμε. 
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Το αν εγώ μπορώ να παρέμβω ως Δήμαρχος και να πάω από μόνος μου, ή 

αν έχω κάτι από την Υπουργό, νομίζω ότι αυτό αναφέρθηκε κι απ' τον τοπικό 

Βουλευτή, που έχει δώσει το ραντεβού να πάμε στο Υπουργείο. Από κει και πέρα, 

ό,τι μου ζητηθεί, μπαίνω μπροστά, μου ζητήθηκε από τον Βουλευτή να συνοδεύω 

στην Υπουργό; Θα πάω, δεν υπάρχει περίπτωση να μην πάω και να μην έχω και 

όλα τα Πρακτικά, και να μη δώσω όλα τα Πρακτικά όλων αυτών των συζητήσεων, 

που έγιναν, και τα ψηφίσματα επιπλέον, γιατί τα έχω απομαγνητοφωνήσει, τα 

έχω τα Πρακτικά το τι είπε κι ο κύριος Σωτηρόπουλος, το τι είπε κι ο κύριος 

Αλμπάνης, και όλα αυτά θα δοθούνε στην Υπουργό, για να στοιχειοθετήσουμε το 

ότι εδώ παίζεται ένα παιχνίδι διαφορετικό. 

Νομίζω ότι οι επόμενες μέρες, το ραντεβού αυτό θα γίνει μέχρι την 

επόμενη βδομάδα, κάπου έτσι έχει προσδιοριστεί, θα με ενημερώσουνε, οπότε οι 

κινητοποιήσεις θα εξελιχθούν… θα γίνουν, αν θα γίνουν κινητοποιήσεις ή όχι και 

ξεσηκώσουμε και τον λαό της Πρέβεζας, για να κρατήσουμε σε μία αρνητική 

απόφαση της Υπουργού, και βέβαια θα τον ξεσηκώσουμε.  

Η απόφαση των Καθηγητών και βέβαια μας βλάπτει, θα ξεσηκωθούμε όλοι.  

ΑΝΩΓΙΑΤΗΣ: Ποια είναι η εισήγησή σας; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Την απόφαση ήδη την έχουμε πάρει, Θανάση, στο προηγούμενο 

Δημοτικό Συμβούλιο, υπάρχει μια επικαιροποιημένη απόφαση σε σχέση με την 

απόφαση των Καθηγητών. Επιπλέον άμεση ανάκληση, δεν το συζητώ, της 

απόφασης της Συγκλήτου, καθώς επίσης και  η παρουσία στο Υπουργείο, για να 

μη γίνει αυτό που λέει η Σύγκλητος. 

Και όσον αφορά για την Επιτροπή, που έχουμε ήδη ορίσει το Δημοτικό 

Συμβούλιο, η Επιτροπή είναι για όλο το χρονικό διάστημα ’21-’23, όπου θα 

μπορεί να συνεργάζεται με το Πανεπιστημιακό Τμήμα για την αναβάθμισή του. 

Και ό,τι μας ζητήσουνε ο Δήμος είναι μπροστά σε ό,τι θέματα έχουν να κάνουν 

με την ανάδειξη εδώ.  
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Εκείνο, που θέλω να κλείσω και να σας πω, ναι, στη Σύγκλητο είπαμε ότι όλα 

αυτά, που περιγράφονται έχουν να κάνουν μ' ένα ολοκληρωμένο Τμήμα, το οποίο 

πρέπει να ’ναι στην Πρέβεζα, και το Οικονομικό, για να υπάρχει βιωσιμότητα και 

του Τμήματος ως Οικονομικό, να έρθει εδώ στην Πρέβεζα. Και η δεύτερη Σχολή, 

αυτά που έλεγε ο κύριος Σωτηρόπουλος περί της ίδρυσης και μιας  νέας Σχολής 

στην Πρέβεζας. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Το σημερινό Συμβούλιο είναι, το λέει κι η Πρόσκληση, είναι 

μέσα στις 30 μέρες, κι έχει περάσει ήδη μια εβδομάδα, έχουμε καθυστερήσει, 

είναι σ' αυτό το διάστημα που δίνει ο Νόμος για να αποφανθεί η Υπουργός μετά 

τη γνωμάτευση της Ανεξάρτητης υποτίθεται Αρχής.  

Άρα δεν είναι ό,τι είπαμε την προηγούμενη φορά, στην τελευταία 

αποστροφή του Δημάρχου, είναι ότι σ' αυτό το διάστημα πρέπει να πάμε στην 

Υπουργό τεκμηριωμένα. Ας είναι η πολιτική απόφαση, ε ίναι πολιτική απόφαση, 

αλλά πρέπει να πας και δύο στοιχεία. Αν δεν παραγγείλουμε Μελέτη, πάμε με 

άδεια χέρια πάλι, όπως πήγαμε στη Σύγκλητο προχτές.  

Αφού… δεν ξέρω, αυτή η Ανεξάρτητη Αρχή, για όσους δεν ξέρουν, 

εξετάζει, υποτίθεται, κάθε χρόνο τη βιωσιμότητα όλων των Τμημάτων κι αυτό 

γνωμοδοτεί στην Υπουργό. Άρα όταν θα της πάει η Σύγκλητος κι εμείς θα της 

πάμε μια άλλη πραγματική Μελέτη, τι θα αποφασίσει η Ανεξάρτητη Αρχή, κι αν 

υπάρχει πολιτική απόφαση; Άρα. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Κύριε Δήμαρχε, εμείς τι θα κάνουμε; Θα πάμε με άδεια χέρια. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Γιαννουλάτε, δεν έχω καταλάβει, εγώ προσωπικά δεν έχω 

καταλάβει τη διαδικασία. Ποιος θα πάρει τα στοιχεία αυτής της Μελέτης, αφού τα 

στοιχεία πρέπει να παρθούν μέσα απ' το Πανεπιστήμιο, έτσι δεν είναι; Έτσι δεν 

είναι; Άρα το Πανεπιστήμιο πρέπει να είναι και ο Φορέας, που θα παραγγείλει 

αυτή τη Μελέτη. Έτσι δεν είναι; Κάνω σε κάτι λάθος; Τα στοιχεία δεν πρέπει να 

δοθούν μέσα απ' το Πανεπιστήμιο; 
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δηλαδή αν εμείς την αναθέσουμε σε κάποιον αυτή τη Μελέτη, σε 

κάποιον εξωτερικό. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχεις κάποιον υπόψη σου; 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Όχι, δεν έχω κάτι υπόψιν, αλλά λέω, πρέπει να πάμε με 

τεκμηρίωση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Νομίζω ότι όλα αυτά, που ανέφερε ο Δήμαρχος, όλα αυτά που 

αναφέρατε εσείς είναι μια βαριά τεκμηρίωση. Αυτά που  είπατε.  

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Η τεκμηρίωση, η Τεχνοοικονομική Μελέτη είναι συγκεκριμένη, 

εξειδικευμένη Μελέτη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, αν μου δώσετε έναν τρόπο να την κάνουμε αυτή τη Μελέτη.  

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Αυτό έπρεπε να κουβεντιάσουμε σήμερα, ας την παραγγείλει η 

Περιφέρεια. 

ΑΝΩΓΙΑΤΗΣ: Ωραία, ας πάμε, ας πάμε με αμφισβήτηση της Μελέτης που  έγινε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία, σ' αυτό συμφωνώ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ότι είναι έωλη όλη η μελέτη, αυτό πρέπει να πούμε.  

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Τα στοιχεία δεν τα έχουμε; Τι εννοείτε δεν έχουμε, δεν 

έχουμε τα κτίρια, το κτιριακό που είναι δικό μας; Δεν ξέρουμε πόσοι μπαίνουν,  

δεν κατάλαβα τι δεν έχουμε. Μπορεί να παραγγείλει κι η Περιφέρεια, κι εμείς κι η 

Περιφέρεια μια Μελέτη. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Δεν έχεις τα ακαδημαϊκά στοιχεία. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: Δεν έχουμε τα ακαδημαϊκά στοιχεία. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να συναντηθούν οι αρχηγοί των Παρατάξεων και να συζητήσουν 

αυτό το θέμα. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Αύριο κιόλας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, να συζητήσετε μεταξύ σας σε ποιον μπορεί να ανατεθεί η 

Μελέτη . 

ΑΚΡΙΒΗΣ: Δεν μπορούμε να την αναθέσουμε! 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δεν μπορούμε να αναθέσουμε εμείς ως Δήμος Μελέτη.  
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ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Να έρθει σε επαφή με την Περιφέρεια. Η Περιφέρεια ζήτησε στο 

Πρυτανικό Συμβούλιο, ζήτησε στο Πρυτανικό Συμβούλιο η Περιφέρεια να δοθεί 

σε ανεξάρτητο Μελετητή και το αρνήθηκαν! 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Ας αρνήθηκαν ό,τι θέλουν! 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Μα, άμα δεν πας στοιχεία, δεν μπορείς να τους υποχρεώσεις να 

σου δώσουνε στοιχεία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πρόταση του κυρίου Ανωγιάτη του Θανάση είναι σε μία 

συγκεκριμένη βάση, αμφισβήτηση της ήδη υπάρχουσας Μελέτης Βιωσιμότητας, 

που ’καν οι Καθηγητές οι ίδιοι. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Εμείς δεν την έχουμε στα χέρια τη Μελέτη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δε θα μπορούσαμε να τη δούμε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα δε μας τη στείλανε. Δε μας τη στείλανε. 

ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Δεν την έχει κανένας αυτή τη Μελέτη;  

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης είπε, την έχει. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μόνο ο Αντιπεριφερειάρχης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Κωστόγιαννη, αυτή η Μελέτη δε βγαίνει εκτός των 

πανεπιστημιακών ορίων. 

ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Ο κύριος Αντιπεριφερειάρχης, απ' ό,τι κατάλαβα, επειδή έκανε 

συγκεκριμένη αναφορά, σημαίνει ότι την έχει προφανώς αυτή τη Μελέτη.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, το είπε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εμείς δεν μπορούμε να την πάρουμε απ' τον κύριο 

Αντιπεριφερειάρχη, μπορούμε να τη ζητήσουμε από τη Σύγκλητο.  

ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Κοιτάξτε να δείτε, ο αγώνας είναι κοινός, δεν είναι η 

Περιφέρεια κι ο Δήμος, είμαστε ένα, αν θέλουμε πραγματικά να βοηθήσουμε. Θα 

ζητήσουμε τη Μελέτη, αντίγραφο της Μελέτης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, φυσικά, αυτό είναι δεδομένο. Αυτό δήλωσε κι ο Δήμαρχος 

προηγουμένως ότι θα κάνει, να ζητήσουμε τη Μελέτη και να αμφισβητήσουμε τα 

στοιχεία αυτής της Μελέτης, της ήδη υπάρχουσας Μελέτης.  
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Τώρα, αν καταφέρουμε να μπορέσουμε να αναθέσουμε μια άλλη Μελέτη  

Βιωσιμότητας ας το εξετάσουμε. Προσωπικά δεν το ξέρω, δεν ξέρω αν μπορεί να 

γίνει κάτι τέτοιο.  

ΚΩΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ: Η Επιτροπή πρέπει να εκπροσωπεί, θα έλεγα, την πόλη, δεν 

είναι να πάμε Κομματικά. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία, προσέξτε να δείτε τώρα. Τη συνάντηση την έχει δώσει ο 

Βουλευτής. Δεν έκανα εγώ, αν θέλετε να κάνουμε ως μία ξεχωριστή κίνηση, 

πέραν του Βουλευτή, ή ο Βουλευτής να συνεννοηθεί, γιατί στο Υπουργείο ή θα 

το ζητήσουμε εμείς ότι θα πάμε κάποιοι ξεχωριστά, ή όλοι μαζί, ή θα πρέπει να 

συνεννοηθώ με τον Βουλευτή, ποιοι ακόμα μπορεί να είναι μαζί.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αύριο λοιπόν ας γίνει αυτή η συνάντηση με τον Δήμαρχο, για να 

αποφασίσουμε ποιοι θα πάνε. 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ: Και πρέπει να παρθεί απόφαση, μια απόφαση σήμερα.  

ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Έχουμε καταθέσει μία πρόταση εμείς. Ο ένας ο άξονας ήταν να 

καλέσουμε άμεσα σε μία σύσκεψη των φορέων που ενέχονται, Νομαρχιακό της 

ΑΔΕΔΥ, Εργατικό Κέντρο, Πρωτοβάθμια Σωματεία και τα λοιπά, το Δημοτικό 

Συμβούλιο να βγει ένα ψήφισμα, το οποίο να ζητάει δύο κομμάτια, για τη Βάση 

Εισαγωγής και αμέσως μετά να ζητάει και την αναστολή της λειτουργίας 

τουλάχιστον της απόφασης. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Την ανάκληση της απόφασης. 

ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Την ανάκληση της απόφασης από τη Σύγκλητο, έτσι; Δύο 

πράγματα, και αφού γίνει αυτό, σε αυτή τη συνάντηση να προτείνουμε μία μέρα 

δράσης στην πόλη μας γι' αυτό το πράγμα, μια μέρα κινητοποίησης, κινηματικής 

δράσης.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία, να κάνουμε μια συνάντηση με τους φορείς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, απ' ό,τι κατάλαβα, ο κύριος Δήμαρχος συμφωνεί να 

βρεθούμε όλοι με τους φορείς. Εντάξει; 

ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Ναι. 
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ΝΙΤΣΑΣ: Εγώ οφείλω να πω ένα πράγμα στην τοποθέτηση, γιατί τώρα αν είναι 

να λέμε τα ίδια, νομίζω στρογγυλοποιούμε κάποια πράγματα. 

Παράδειγμα, εμείς στην εισήγηση και στην εισήγηση που έκανα είπα, στο 

άλφα στο τέλος, θα πρέπει να τροποποιήσουμε απλώς την απόφαση αυτήν, που 

είχαμε πάρει εδώ. Παράδειγμα, να παραμείνει το Τμήμα Λογιστικής – 

Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα. Θα  σας πω, γιατί τα διαβάζω. Να μεταφερθεί 

η Οικονομική Σχολή του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων στην Πρέβεζα. Να 

συμπληρωθεί η Οικονομική Πανεπιστημιούπολη της Πρέβεζας με Σχολές 

Εφαρμοσμένων Επιστημών, που θα ιδρύσει το Υπουργείο Παιδείας στο νέο 

Νομοσχέδιο, και επιπλέον, να καταργηθεί ο Νόμος Κεραμέως. Μισό λεπτάκι, άμα 

δεν το βάλουμε τώρα, τι να πούμε; Ε, εντάξει, πηγαίνετε εσείς! Άμα δε βάζουμε 

ζητήματα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τις αποφάσεις τις έχουμε, είναι στο προηγούμενο και αναφέρει, 

κατά πλειοψηφία τι γίνεται. Επίσης συμπληρώνουμε αυτό, που είπατε και που 

ειπώθηκε και μέσα στη Σύγκλητο ήταν ότι, η μεταφορά να γίνει του Οικονομικού 

εδώ στην Πρέβεζα, να ενισχυθεί, διότι το Οικονομικό δεν έχει τα κτίρια επάνω, 

ούτε μια Μελέτη Βιωσιμότητας του Τμήματος είναι στα Γιάννενα, καθώς επίσης 

και η κατάργηση της απόφασης της Συγκλήτου. 

ΝΙΤΣΑΣ: Ναι, αυτή την πρόταση ολοκληρωμένη πλέον θα την πάμε στη 

Σύγκλητο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ε, βέβαια!  Και τη διερεύνηση της Μελέτης μαζί με την Περιφέρεια. 

 

 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ την εισήγηση του κου Προέδρου, 

➢ τις προτάσεις που κατέθεσαν οι επικεφαλής των Δημοτικών Παρατάξεων στο 

Προεδρείο,  

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96 & 97 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας), 

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 58, 65, 66, 67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 

Α΄7.06.2010),όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 

133Α'),  

➢ την εγκύκλιο με αριθμ.93/60173/23-8-2019 του ΥΠΕΣ, 

➢ την  ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.163/33282/29.05.2020, 
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➢ την  ΥΠ.ΕΣ. Εγκ. 60249/22.09.2020, 

➢ την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ. 426/ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως τροποποιήθηκε και ισχύει), 

➢ την από 11-03-2020 Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου (ΦΕΚ Α΄ 55/11-3-2020), η 

οποία κυρώθηκε νομοθετικά με το άρθρο 2 του Ν.4682/20, (ΥΠ.ΕΣ. 

18318/13.03.2020), (ΥΠ.ΕΣ. Εγκ.40/20930/31.03.2020), 

➢ την ΥΠ.ΕΣ. Εγκ. 426/ΑΠ:77233/13.11.2020 (όπως τροποποιήθηκε και ισχύει), 

➢ ΚΥΑ-Δ1αΓΠ.οικ.-868-111.02.2022-ΦΕΚ-607-12.02.2022-τεύχος-Β, 

➢  τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας, αναφορικά με το Τμήμα Λογιστικής και 

Χρηματοοικονομικής του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων που εδρεύει στην πόλη της Πρέβεζας 

και τις άμεσες ενέργειες που πρέπει να πραγματοποιηθούν στο χρονικό διάστημα των 

επόμενων 30 ημερών  σύμφωνα με το Αρ. 10 του Ν.4485/2017 όπως τροπ. με την Παρ. 2, 

Αρ. 191 του Ν.4823/2021 όπως ισχύει σήμερα, 

 
 ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ: αποφασίζει ως εξής: 

 
1. Την μη αποδοχή της απόφασης της Συγκλήτου για μεταφορά  της έδρας του 

Τμήματος Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής από την Πρέβεζα στα Ιωάννινα. 

2. Την αμφισβήτηση,  με στοιχεία, της «μελέτης βιωσιμότητας» πάνω στην οποία 

βασίστηκε η απόφαση της Συγκλήτου. 

3. Την εκπόνηση, με την συνδρομή της Περιφέρειας και των κατάλληλων φορέων 

(π.χ. ΟΕΕ, ΤΕΕ) μιας ρεαλιστικής και ολοκληρωμένης  μελέτης βιωσιμότητας του Τμήματος 

Λογιστικής και Χρηματοοικονομικής με έδρα την Πρέβεζα (και σκοπιμότητας αν απαιτηθεί 

για ίδρυση νέου τμήματος στην Πρέβεζα), σύμφωνα με τις αρχές της επιστήμης, τις 

σχετικές οδηγίες, τις παραδοχές και τα κριτήρια του Υπουργείου.  

4. Την παραμονή του Τμήματος Λογιστικής & Χρηματοοικονομικής στην Πρέβεζα και 

να μελετηθεί /ζητηθεί εναλλακτικά: α) η μεταφορά του τμήματος Οικονομικών Επιστημών 

και η έδρα της Σχολής, από τα Ιωάννινα στην Πανεπιστημιούπολη της  Πρέβεζας, καθώς 

τα Ιωάννινα δεν διαθέτει τις απαραίτητες κτιριακές και υλικοτεχνικές υποδομές, ή β) η 

ίδρυση τμήματος Διοίκησης Επιχειρήσεων (υπάρχει στον στρατηγικό σχεδιασμό του 

πανεπιστημίου), το οποίο μπορεί κάλλιστα να λειτουργήσει (με μικρό κόστος) με το 

υφιστάμενο εκπαιδευτικό και διοικητικό προσωπικό και στις υφιστάμενες υποδομές  (το 

κτίριο έχει κατασκευαστεί με σύγχρονες προδιαγραφές και φιλοξενούσε 2 πανεπιστημιακά 

τμήματα και ερευνητικά εργαστήρια. 

Η λύση αυτή θα εξασφαλίζει τις ζητούμενες ακαδημαϊκές και εκπαιδευτικές συνέργειες.   

5. Καμία αλλαγή του ακαδημαϊκού χάρτη με συγχωνεύσεις και κλείσιμο Τμημάτων 

αλλά η ορθολογική ενδυνάμωσή τους με προσωπικό και υποδομές. 

6. Την αναβάθμιση των υποδομών του campus του πανεπιστημίου της Πρέβεζας με 

δημιουργία εγκαταστάσεων Φοιτητικής μέριμνας (εστίες, εστιατόριο) με κατάλληλη 

προσαρμογή των υφιστάμενων εγκαταστάσεων και χρήση της υπολειπόμενης  δόμησης 

των 23 στρεμμάτων. 

7. Τον προγραμματισμό κινητοποιήσεων από την δημοτική αρχή, και διοργάνωσης 

ημέρας δράσης και διαμαρτυρίας  με συμμετοχή των φορέων και των δημοτών του Δήμου.  

8. Την κατάργηση της διάταξης για την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής. 

 

 

Μειοψηφούν: Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι του Συνδυασμού του Δημάρχου «ΔΗΜΟΣ ΤΗΣ 

ΚΑΡΔΙΑΣ ΜΑΣ» ήτοι οι: κ.κ. Αργυρός, Ακρίβης, Δαρδαμάνης, Κουμπής, Παγγές και 

Σαριάνογλου, καθώς και οι ανεξάρτητοι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ. Καραμανίδης και η κα 

Κωνσταντάκη.  

ΑΔΑ: 6ΤΘΤΩΞΧ-ΨΧ6
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Οι ανωτέρω Δημοτικοί Σύμβουλοι δήλωσαν ότι συμφωνούν ως προς τις επιμέρους 

προτάσεις του κειμένου της απόφασης (1 έως και 7), και διαφωνούν ως προς την 

παράγραφο 8 (κατάργηση της διάταξης για την Ελάχιστη Βάση Εισαγωγής) 

 

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  51/2022. 

 

 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 

 

 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 

 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΑΡΓΥΡΟΣ 

ΑΔΑ: 6ΤΘΤΩΞΧ-ΨΧ6
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